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در »برجام« با حرف و 
وعده قانع نمی شویم

پورابراهیمی در صحن مجلس:

 گزارش هزینه کرد یک میلیارد 
یورویی ستادملی مقابله باکرونا 

شفاف شود
2

رئیس اتاق بازرگانی تهران :

همه مشکلات از تحریم نیست
3

مردم نمی پذیرند که یک فساد 
مشابه برای چند بار در جامعه 

4تکرار شود

لزوم ماندگاری روستاییان در روستاها؛ 
سند توسعه اقتصادی و اشتغالزایی 

روستایی استان تهران عملیاتی می شود

قالیباف با اشاره به ۷ اصلاح مورد تأکید 
مجلس در اصلاحیۀ لایحه بودجه ۱۴۰۰:

 رانت ارز ۴۲۰۰ حذف شد

2

 پروانه ای خلاف طرح تفصیلی یا بصورت 
دستی صادر نمی شود

4

ضرورت بهره گیری از سیره رضوی در 

پدافند فرهنگی علیه دشمن

5

سلامت 6

یکی از معضلات آینده ما جمعیت 
مردان سالمند است

ــت  ــا، جمعی ــده م ــت: یکــی از معضــات آین ــر بهداشــت گف وزی
ــفتگی روان و روح،  ــر آش ــاوه ب ــه ع ــت ک ــالمند اس ــردان س م

ــت ..... ــد داش ــده ای خواهن ــمی عدی ــکات جس مش 7 2

رئیس قوه قضائیه :

رهبر معظم انقلاب :

رئیــس جمعیــت هــال احمــر گفــت: در حــال انجــام هماهنگــی هــای لازم بــرای 
ــن  ــاری ای ــال ج ــان س ــش از پای ــا پی ــی هســتیم و ت ــا چین واردات واکســن کرون

واکســن وارد کشــور خواهــد شــد.  
کریــم همتــی ، در خصــوص واردات واکســن کرونــا اظهــار داشــت: در حــال حاضــر 
هــال احمــر پیگیــر واردات واکســن کرونــا از کشــور چیــن اســت. پــس از واردات 
واکســن روســی نیــز پیگیری هــای جــدی بــرای واردات ایــن واکســن آغــاز شــده 
ــا واکســن  ــه آی ــن ســوال ک ــه ای اســت.رئیس جمعیــت هــال احمــر در پاســخ ب
چینــی پیــش از پایــان ســال وارد کشــور خواهــد شــد یــا خیــر، تاکیــد کــرد: فعــاً 
در حــال انجــام هماهنگی هــای لازم بــرای واردات ایــن واکســن هســتیم و تــا پیــش 

از پایــان ســال جــاری واکســن وارد کشــور خواهــد شــد.
همتــی افــزود: هــال احمــر بــه تدریــج بــا هماهنگــی وزارت بهداشــت، اقدامــات و 
ــرای واردات واکســن کوویــد ۱۹ از ایــن کشــور انجــام  تبــادلات بین المللــی لازم ب
ــه نقــش هــال احمــر در واردات واکســن اســپوتنیک  ــا اشــاره ب خواهــد داد.وی ب
ــرای  عنــوان کــرد: هــال احمــر در واردات واکســن روســی نقشــی نداشــته امــا ب

دیگــر واکســن از کشــورها و منابــع دیگــر در حــال فعالیــت هســتیم.
ــر در بحــث  ــال احم ــاوه ه ــه ع ــرد: ب ــد ک ــر تاکی ــال احم ــت ه ــس جمعی رئی
ــا حوزه هــای بهداشــتی همــکاری  ــع و واکسیناســیون سراســری در کشــور، ب توزی
ــز  ــح کــرد: در خصــوص واردات واکســن کووکــس نی خواهــد داشــت.همتی تصری
هــال احمــر نقشــی نــدارد و نقــش اصلــی مــا در واردات واکســن چینــی اســت. 
رئیــس جمعیــت هــال احمــر گفــت: در حــال انجــام هماهنگــی هــای لازم بــرای 
ــن  ــاری ای ــال ج ــان س ــش از پای ــا پی ــی هســتیم و ت ــا چین واردات واکســن کرون
ــی ، در خصــوص واردات واکســن  ــم همت ــد شــد.  کری واکســن وارد کشــور خواه
کرونــا اظهــار داشــت: در حــال حاضــر هــال احمــر پیگیــر واردات واکســن کرونــا 
از کشــور چیــن اســت. پــس از واردات واکســن روســی نیــز پیگیری هــای جــدی 
ــر در  ــال احم ــت ه ــت.رئیس جمعی ــده اس ــاز ش ــن آغ ــن واکس ــرای واردات ای ب
پاســخ بــه ایــن ســوال کــه آیــا واکســن چینــی پیــش از پایــان ســال وارد کشــور 
ــای لازم  ــام هماهنگی ه ــال انج ــاً در ح ــرد: فع ــد ک ــر، تاکی ــا خی ــد ی ــد ش خواه
بــرای واردات ایــن واکســن هســتیم و تــا پیــش از پایــان ســال جــاری واکســن وارد 
کشــور خواهــد شــد. همتــی افــزود: هــال احمــر بــه تدریــج بــا هماهنگــی وزارت 
بهداشــت، اقدامــات و تبــادلات بین المللــی لازم بــرای واردات واکســن کوویــد ۱۹ 

از ایــن کشــور انجــام خواهــد داد.

رئیس جمعیت هلال احمر : واکسن چینی کرونا 

قبل از پایان سال ۹۹ وارد کشور می شود

رضاحسین زاده /مشاورحقوقی
ــب  ــما مخاط ــرای ش ــالا ب احتم
ــما  ــان ش ــا اطرافی ــرم  وی محت
ــه  ــد ک ــده باش ــش ام ــاید پی ش
نمــوده  تصــادف  باخودرویــی 
مقصــر  وشــخص  باشــید 
خســارت  پرداخــت  حاضربــه 
ــواری  ــه مت ــا ازصحن نباشــد و ی
ــه  ــد چ ــال بای ــد ،ح ــده باش ش

؟ کارکنیــم 
ــن  ــه اولی ــراد جامع ــن اف در ذه
کــه  میباشــد  ایــن  موضــوع 
ــودرو  ــور وخ ــس راه ــم پلی بروی
و  کنیــم  توقیــف  را  مقصــر 
احتمــالا انهــا هــم درحالــت 
ــی  ــما م ــه ش ــه ب ــوش بینان خ
گوینــد تشــریف ببریــد شــورای 
ــه  ــا دادگاه نام ــاف ی ــل اخت ح
ــودرو  ــا خ ــد ت ــد  وبیاوری بگیری
را توقیــف کنیــم وشــما هــم 
باعجلــه مراجعــه مــی کنیــد بــه 
شــورای حل اختــاف یــا دادگاه 
تــا هرچــه ســریع تــر نامــه 
را اخــذ کنیــد وببریــد بــرای 
توقیــف خــودرو تحویــل پلیــس 
راهــور دهیــد ، ایــن تصــور شــما 
کامــا اشــتباه اســت ،حــال 
ــان  ــه زب ــل ان را ب ــل کام مراح

ــم داد  ــح خواه ــاده توضی س
ــدور  ــای ص ــد تقاض ــدا بای ۱-ابت
باجلــب  دلیــل  قرارتامیــن 
نظرکارشــناس رســمی کنیــد 
ــد  ــی ای ، حــال ســوال پیــش م
ــن  ــه        تامی ــما ک ــرای ش ب
زبــان  بــه  ؟  دلیــل چیســت 
تقاضــای  یعنــی  عامیانــه 

کنیــد   کارشــناس 
شــما  کــه  کنیــد  دقــت 
ــد بطورمســتقیم طــرح  نمیتوانی
خســارت  مطالبــه  دعــوی 
ــزان  ــد می ــدا بای ــرا ابت ــد زی کنی
کارشــناس   توســط  خســارت 
تعییــن شــود وکروکــی ترســیم 

بشــود.
دادخواســت تامیــن دلیــل را 
ــدان واگاه  ــخصی حقوق ــد ش بای
ــکل  ــه مش ــا ب ــد ت ــم کن تنظی

برخــورد نکنیــد .
پــس ازتنظیــم دادخواســت باید 
بــه نزدیــک تریــن دفترخدمــات 
ــه  ــود مراجع ــل خ ــی مح قضای
ــا دادخواســت شــما را  ــد  ت کنی
ــد  ــس ازچن ــه پ ــد ک ــت کنن ثب
روز بــا دریافــت پیامک ازشــورای 
حــل اختــاف ،بــه شــورای حــل 

ــد . ــه کنی ــاف مراجع اخت

ــه  ــن میباشــد ک ــم ای ــه مه نکت
دلیــل   تامیــن  دردادخواســت 
ــد  ــا قی ــد حتم ــورد بای ــد م چن
ــناس  ــط کارش ــه توس ــود ک ش

ــود ــی ش بررس
الف –تعیین خسارت وارده 

افــت  خســارت  ب-تعییــن 
}درصورتــی  خــودرو  قیمــت 
کــه خــودرو ســابقه تصــادف 
قبلــی نداشــته باشــد و مــدل ان 

بالاباشــد{
فرضــی   کروکــی  ج-ترســیم 
}اگــر درزمــان حادثــه افســر 
تصادفــات حضــور پیــدا ننمــوده 
ــدا  ــی حضــور پی ــا حت اســت وی
کروکــی  امــا  اســت  نمــوده 

ترســیم نشــده اســت {
نــکات مهــم ۱-مرجــع صاحیت 
ــل  ــن دلی ــذ تامی ــت اخ دار جه
ــل  ــاف مح ــل اخت ــورای ح ش

تصــادف اســت 
ــر  ــودرو مقص ــاک خ ــر پ 2-اگ
ــد  ــاد نداری ــه ی ــل ب ــه هردلی را ب
ــه تصــادف  ــک صحن ــا درنزدی ام
ــود دارد  ــته وج ــن مداربس دوربی
دلیــل  تامیــن  دردادخواســت 
ــم  تقاضــای اخــذ واســتعام فیل

ــد { ــه راکنی حادث
3-دردادخواســت حتمــا تقاضای  
مشــخصات  واخــذ  اســتعام 
مالــک خــودرو مقصــر وادرس 

ــد. ــر راکنی ــک خودرومقص مال
کارشــناس  ازاینکــه  2-پــس 
ــوارد  ــه م ــبت ب ــود را نس نظرخ
ــد  ــود ،بای ــام نم ــوق الذکراع ف
ــارت  ــه خس ــت مطالب دادخواس
تنظیــم شــود تــا بتوانیــد میــزان 
کارشــناس  کــه  را  خســاراتی 
تعییــن نمــوده اســت را مطالبــه 

کنیــد ، 
ــت  ــه پرداخ ــی را ک ــه های هزین
مــی کنیــد را  حتمــا فیــش 
تــا  کنیــد  رانگهــداری  انهــا 

شــده  انجــام  هــای  هزینــه 
ازجملــه هزینــه کارشناســی ، 
ــل  ــن دلی ــه دادرســی تامی هزین
قضایــی  خدمــات  ؛هزینــه 
وهزینــه دادرســی  نیــز همزمــان 
دردادخواســت مطالبــه خســارت 

، مطالبــه کنیــد .
مــدارک مــورد نیــاز ۱-اصــل 
2-ســندمالکیت  ملــی  ت  کار 
بــه  مالــک  3-مراجعــه 

قضایــی  دفترخدمــات 
میــزان  ازاینکــه  پــس  حــال 
خــودرو  بــه  وارد  خســارتهای 
کروکــی  و  شــد  مشــخص 
نیزترســیم شــده ،حــال بایــد 
ــارت  ــه خس ــت مطالب دادخواس
وارده بــه خــودرو وهزینــه هــای 
ــم  ــل تنظی ــن دلی ــه تامی مرحل
داشــتید  واگرتمایــل  شــود 
تقاضــای توقیــف خــودرو کــه به 
زبــان حقوقــی صــدور قرارتامیــن 

دارد. نــام  خواســته 
ــن میباشــد کــه  ــکات مهــم ای ن
شــما جهــت توقیــف خــودرو 
درصــد   ۱0 حداقــل  بایــد 
حداکثــر 20درصــد از کل مبلــغ 
خســارت وارده را بــه صــورت 
امانــی  حســاب  بــه  امانــی 
نمائیــد  واریــز  قضاییــه  قــوه 
ــده  ــیدگی کنن ــع رس ــه مرج ک
ــودرو  ــارت خ ــه خس ــه مطالب ب
راتعییــن وشــماره  ان  میــزان 
حســاب مخصــوص ان را معرفــی 
ــی  ــغ امان ــن مبل ــد وای ــی کنن م

میباشــد.
ــه  ــه مطالب ــیدگی ب ــع رس مرج
خــودرو  بــه  وارده  خســارت 
200/000/000ریــال  تاســقف 
اختــاف  حــل  شــورا 
و  مقصــر  ســکونت  محــل 
بالاتر  ازمبلغ200/000/000ریال 
حقوقــی  عمومــی  نیــزدادگاه 
محــل ســکونت مقصرمیباشــد .

نحوه مطالبه خسارت خودرو براثرتصادف

شــاتره اســلامی  شــورای  عضــو   - ملکــی   لیــلا 
ــهر  ــی در ش ــای تخصص ــات و فض ــود امکان ــی ،کمب ــکات مال ــی ، مش ــم توجه ک
ــف  ــای مختل ــته ه ــت در رش ــرای فعالی ــت ، ب ــتاهای پرجمعی ــا روس و خصوص
ــت دارد. ــاور حکای ــار و ی ــود ی ــه از نب ــی ک ــار کلمات ــری در کن ــی و هن  آموزش

بــود  هنــر  و  فرهنــگ  اهالــی  هــای  دل  درد  ثابــت   هــای  واژه  کلیــد 
. اســت  شــده  اضافــه  هــا  پســوندگایه  و  پیشــوند  بــه  کرونــا  حــالا   و 

ــرای  ــز اهمیــت ب ــری بســیار مهــم و حائ ــری ام توســعه فضاهــای آموزشــی و هن
جوانــان و نوجوانــان محــات اســت کــه بــا رفــع ایــن معضــات بســیاری 
 از مشــکات بــه ویــژه موضــوع اوقــات و فراغــت از بیــن خواهــد رفــت .

ــی و  ــدان آموزش ــور عاقمن ــرای حض ــای لازم ب ــاد فض ــا ایج ــع ب ــور قط ــه ط ب
ــاء ســامت فکــری و روحــی و افزایــش  ــار مبحــث ارتق ــد در کن هنــری مــی توان
ــه  ــر چ ــت ه ــای تقوی ــه ه ــه زمین ــف جامع ــار مختل ــن اقش ــادی بی ــاط و ش نش
 بیشــتر فرهنــگ و هنــر و حضــور اســتعدادهای هنرمنــدان را فراهــم کنــد.

معقوله فرهنگ و هنر نیازمند امکانات و حمایت ویژه می باشــد و حقیقا این مســئله 
 در بســتر روســتاها و چــه بســا شــهرهای اطــراف روســتاها حلقه مفقود شــده اســت.

وظیفــه مدیریتــی مــا در حــوزه فرهنــگ و هنــر ، تاکیــد میکنــم وظیفــه 
ــرای  ــر را ب ــگ و هن ــعل فرهن ــه مش ــت ک ــن اس ــا ای ــران م ــه مدی ــی هم مدیریت
ــر دوســتان  ــدان و هن ــه دل هنرمن ــد. ت ــگاه دارن ــه و روشــن ن ــی آن امیدواران اهال
 را خالــی نکننــد. اگــر اعتراضــی داشــتند صبورانــه بشــنوند وچــاره ای بیاندیشــند.

طیــف  ایــن  بــه  لطفــی  کــم  و  توجهــی  بــی  بســا  چــه 
دارد. دنبــال  بــه  را  ناپذیــری  جبــران  هــای  آســیب   امــکان 

بنابرایــن بدیهــی اســت فرهنــگ کــه مجموعــه ای از ارزش هــا، باورهــا، ســنت هــا و 
رســوم، اعتقــادات و الگوهــای رفتــاری جامعــه اســت، نقش مهمــی در همه امــور ایفا 
مــی کنــد و نقــش هنــر هم بــه عنــوان جلــوه و نمود فرهنــگ، کــه از همــان ابتدای 
 خلقــت بشــریت بــا او همــراه بــوده و تجلــی احساســات و عواطــف بشــری اســت.

اگــر دقــت کنیــم خواهیــم  و  ایــن معقولــه شــود  بیشــتر هزینــه  بایــد 
دیــد کــه حتــی در تعریــف بودجــه هــا هــم در حــق بحــث فرهنگــی 
گرفتنــد. نادیــده  را  جامعــه  مهــم  امــر  وایــن  شــده  کوتاهــی   واقعــا 

واقعــا در شــرایط کنونــی جامعــه نمی شــود آرزو کــرد کــه در حــوزه حســاس و پــر 
از احســاس، فرهنــگ و هنــر دچــار تهدیــدات و تحریفــات نباشــند و چــه درد دارد 
بــرای مــن و امثــال مــن همچنــان نگــران و پریشــان در ایــن بــازار آشــفته حــوزه 
فرهنــگ و هنــر هســتم تــا یکــی پیــدا کند عناصــر نظــارت و حمایــت و هدایــت را، 

کــه  خــود حکایــت و قصــه پــر غصــه دارد هفتــاد مــن……«

فرهنگ و هنر حلقه مفقوده در 
 شهرها و روستاها

 احسان همتی - سردبیر 
هفته نامه سراسری اتفاق روز 

آیدی اینستاگرام
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کمیته ای برای نظارت بر نحوه تخصص 
ارز۴۲۰۰ تومان تشکیل می شود

تومانی   ۴۲۰۰ ارز  تخصیص  به  اشاره  با  تلفیق  کمیسیون  سخنگوی 
برای تامین کالاهای اساسی و دارو در سال آینده، گفت: کمیته ای برای 

نظارت بر نحوه تخصیص این ارز به کالاهای اساسی تشکیل می شود.
 رحیم زارع سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۰ مجلس 
کمیسیون  مصوبات  به  اشاره  با  خبری  نشست  در  اسلامی  شورای 
متبوعش، گفت: براساس پیشنهاد دولت و تصویب این کمیسیون، سهم 
صندوق توسعه ملی تا سقف فروش یک میلیون بشکه نفت در روز، ۲۰ 
درصد و در صورت فروش بیشتر از این میزان در روز، سهم صندوق ۳۸ 

درصد خواهد بود.
وی افزود: مبلغ مابه التفاوت ۱۸ درصد و ۲۰ درصد هم به عنوان بدهی 
و استقراض دولت از صندوق توسعه ملی برای آینده محسوب می شود.

مصوبه  موجب  به  همچنین  کرد:  تاکید  تلفیق  کمیسیون  سخنگوی 
میلیون   ۱.۵ از  بیش  فروش  مازاد  از  حاصل  منابع  تلفیق،  کمیسیون 
توسعه  و  سرمایه  دارایی  تملک  های  طرح  برای  روز  در  نفت  بشکه 
زیرساخت های آموزشی و دانشگاهی، حمل و نقل عمومی، تولید، دولت 
الکترونیک، سلامت، حفظ محیط زیست، آب و فاضلاب، بافت فرسوده، 
بازآفرینی شهری و تحقیقات بخش کشاورزی به ویژه در حوزه دانش 

بنیان هزینه خواهد شد.
زارع با اشاره به تصمیم کمیسیون متبوعش درخصوص نحوه تخصیص 
ارز ۴۲۰۰ تومانی و جلوگیری از بروز رانت و فساد در این حوزه گفت: 
با توجه به اصرار و درخواست های مکرر دولت درخصوص تعیین قیمت 
 ۸ شد  مصوب  اساسی،  کالاهای  برای  تخصیصی  ارزِ  تومانی   ۴۲۰۰
میلیارد دلار برای بخش سلامت و تامین کالاهای اساسی در سال آینده 
با همین نرخ اختصاص یابد، اما یک کمیته برای نظارت بر روند هزینه 

کرد این ارز تشکیل خواهد شد.
وی ادامه داد: براساس مصوبه کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۰ کمیته 
ای متشکل از رئیس سازمان برنامه و بودجه، رئیس کل بانک مرکزی، 
وزرای اقتصاد و دارایی، صمت و کشاورزی بر نحوه تخصیص ارز ۴۲۰۰ 
به  را  آن  گزارش  و  داشته  نظارت  دارو  و  اساسی  کالاهای  به  تومانی 
صورت مرتب به کمیسیون برنامه و بودجه مجلس ارائه خواهد کرد تا 
ما در سال آینده شاهد توزیع کالا با این ارز باشیم تا از تورم و افزایش 

قیمت جلوگیری شود.

مساله  به  اشاره  با  انقلاب  معظم  رهبر 
فقط  دفعه  این  اینکه  بیان  با  »برجام«، 
عمل نیاز است، فرمودند: با حرف و وعده، 

جمهوری اسلامی قانع نخواهد شد.
مقام  اطلاع رسانی دفتر  پایگاه  از  نقل  به 
معظم رهبری، رهبر معظم انقلاب اسلامی  
مردم  از  شماری  با  تصویری  ارتباط  در 
فراموش نشدنی  و  تاریخی  قیام  تبریز، 
از  گوشه ای  فقط  را   ۱۳۵۶ بهمن   ۲۹
این خطه خواندند  افتخارات فراوان مردم 
و با اشاره به استمرار دشمنی سلطه گران 
به علت مخالفت ملت ایران با هنجارهای 
اسلامی  انقلاب  افزودند:  سلطه  نظام 
دستاوردهای عظیمی داشته است که باید 
قابل  غیر  و  نقاط ضعف  رفع  برای  آنها  از 
قبول همچون مشکلات معیشتی و فاصله 

طبقاتی استفاده کنیم.
ایشان حضور پرُ شور مردم را در انتخابات 
درجه  در  و  ریاست جمهوری  آینده  سال 
بعد انتخاب صحیح و اصلح را باعث تضمین 
نیز  برجام  درباره  و  خواندند  کشور  آینده 
وعده  بار  این  اسلامی  جمهوری  گفتند: 
عملِ  فقط  ملاک،  و  نمی پذیرد  وحرف 

طرف مقابل است.
تبیین  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
»نخبه پروری  آذربایجان  مردم  افتخارات 
»روحیه  و  سیاست«  و  هنر  و  علم  در 
جریان سازی در تحولات تاریخی و سیاسی 
کشور« را دو ویژگی افتخارآمیز مردم این 
خطه برشمردند و تأکید کردند: آذربایجان 
همیشه دژ استوار ایران در مقابل حملات 
و  ایستادگی  اگر  و  است  بوده  بیگانگان 
تعرض  نبود،  دیار  این  مردم  جانفشانی 
کشیده  هم  دیگر  مناطق  به  دشمنان 

می شد.
»دلبستگی  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
عمیق به اسلام« و »غیرت و حمیّت شدید 
در قبال ایران« را دو ویژگی مهم هویتی 
مردم آذربایجان دانستند و افزودند: مردم 
این منطقه در تاریخ معاصر در همه مسائل 
برخوردار  نقش آفرین  چهره های  از  کشور 
بوده اند که این شخصیت ها همچون »میرزا 
جواد آقا مجتهد تبریزی در تحریم تنباکو«، 
»ستارخان و باقرخان در مشروطه«، »شیخ 
محمد خیابانی«، »شهیدان آیت الله قاضی 
دوران  در  مدنی  آیت الله  و  طباطبایی 
انقلاب« و »شهید باکری در دفاع مقدس« 

تأثیرگذار بوده اند.
از  بخش  این  در جمع بندی  انقلاب  رهبر 
سخنانشان گفتند: بدون روایت درست از 
تاریخ آذربایجان، هر روایتی از تاریخ ایران 

ناقص و نادرست است.
 ۲۹ تاریخی  قیام  ابعاد  تشریح  در  ایشان 
امام  پیام  به  تبریز  مردم   ۱۳۵۶ بهمن 
)ره( بعد از آن حادثه پرداختند و افزودند: 
»شجاعت،  خصوصیت  سه  بزرگوار  امام 
غیرت و تدینّ« را ویژگی های ممتاز مردم 
تبریز خواندند که هر سه این خصوصیات، 
ارزش گذاری  و  ارزیابی  مهم  شاخص های 

یک مجموعه انسانی است.
رهبر انقلاب افزودند: نکته مهم این است 
که مردم تبریز وحشی گری رژیم پهلوی در 
سرکوب قیام ۱۹ دی قم را دیده بودند اما با 
همان خصوصیاتی که امام گفتند در چهلم 
شهیدان قم وارد صحنه شدند و با ابتکار 
نگذاشتند  چهلم ها،  تعیین کننده  سلسله 

قیام قم به فراموشی سپرده شود.
حضرت آیت الله خامنه ای در تشریح دیگر 
و  غیرت  شجاعت،  بر  متکی  رویدادهای 
تدینُ مردم تبریز به مقابله جانانه آنان در 
مقابل دست های تجزیه طلب اوایل انقلاب، 
و  عاشورا  خط شکن  لشکر  حماسه آفرینی 
با  مقابله  باکری،  آن شهید  فرمانده دلاور 
فتنه خلق مسلمان در سال های اول انقلاب 
و نیز حضور آگاهانه مردم تبریز در خنثی 
کردن فتنه سال ۸۸ اشاره کردند و گفتند: 
از تهران و  در دی ۸۸، مردم تبریز حتی 
میدان  به  زودتر  کشور  شهرهای  دیگر 

آمدند.
جستجوی  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
پاسخ این سوال مهم که »درس قیام ۲۹ 
امروز  اوضاع  برای  تبریز  مردم   ۵۶ بهمن 
دشمنی  ریشه یابی  به  چیست«  کشور 
اسلامی  انقلاب  با  ابرقدرت ها  عمیق 

پرداختند.
انقلاب،  پیروزی  هنگام  گفتند:  ایشان 

مستکبران، جهان را به دو قسمت سلطه گر 
و سلطه پذیر تقسیم کرده بودند اما انقلاب 
اسلامی این جریان را که رگ حیات نظام 
استکبار بود، به صراحت رد کرد و سلطه 
گران غرب و شرق به همین علت و با وجود 
اختلافاتشان، جبهه گسترده ای در مقابل 

انقلاب ملت ایران تشکیل دادند.
بر  تأکید  با  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
دشمنی  اصلی  علت  نباید  هرگز  اینکه 
را  انقلاب و جمهوری اسلامی  با  استکبار 
فراموش کرد، افزودند: البته آنها توطئه ها 
مختلف  بهانه های  به  را  ضدیت هایشان  و 
اسلامی،  مقررات  بشر،  حقوق  جمله  از 
مسائل  و  منطقه ای  موشکی،  هسته ای، 
بود  باید متوجه  اما  اعِمال می کنند  دیگر 

که این مسائل فقط بهانه است.
خصومت  ادامه  به  اشاره  با  انقلاب  رهبر 
برای  ایران  ملت  افزودند:  مستکبران 
پیروزی در مقابل این هجمه ها به دو چیز 
و  هویتی«  عناصر  »استحکام  دارد:  نیاز 

»افزایش قدرت درونی«.
ایشان برخورداری از زیربنا و نظام فکری 
عنصر  مهمترین  را  منسجم  عقیدتی  و 
استحکام هویت ملی برشمردند و افزودند: 
زیربنای مستحکم فکری انقلاب از اسلام 
ارزشمند  بسیار  بیانات  در  و  شده  گرفته 
چون  متفکرانی  درس های  و  )ره(  امام 
شده  تشریح  بهشتی  و  مطهری  شهیدان 
البته عناصر متفکر باید این نظام فکری را 
با پاسخ های جدید به مسائل جدید، نو به 

نو جلوه و رونق دهند.
رهبر انقلاب خاطر نشان کردند: ایدئولوژی 
می کنند،  تکرار  برخی ها  که  زدایی 
نتیجه اش انحراف از مسیر انقلاب خواهد 

بود.
کردند:  تأکید  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
البته صرف زیربنای مستقل فکری کافی 
نیست و در عمل نیز باید از ویژگی هایی 
عبارتند  آنها  مهمترین  که  بود  برخوردار 
از نترسیدن، خسته نشدن، ناامید نشدن، 
دشمن  نقشه  در  ندانسته  نکردن،  تنبلی 
آماده  لازم  مواقع  در  و  نکردن  ورود 

فداکاری بودن.
این  وجود  به  اشاره  با  انقلاب  رهبر 
خصوصیات بارز در ملت ایران و فداکاری 
خسته  انصافاً  ایران  ملت  گفتند:  شهدا 
تشییع  در  را  آن  نمونه های  که  نشده اند 
بی نظیر شهید سلیمانی و همچنین مراسم 
بهمن   ۲۲ در  امسال  شور  پر  ابتکاری 

دیدیم.
این  همراه  اگر  کردند:  تأکید  ایشان 
از  نشدن  منحرف  و  استقامت  مجاهدت، 
مسیر باشد، مشکلات هم حل خواهد شد.

دستاوردهای  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
و  خواندند  شگفت آور  و  عظیم  را  انقلاب 
این  معرفی  در  کم کاری  از  گلایه  ضمن 
اسلامی  انقلاب  افزودند:  دستاوردها، 
کشور  یک  از  را  کشور  چهره  توانست 
سیاسی  طُفیلیِ  و  علمی  عقب مانده ی 
قدرتها و از نظر اقتصادی، وابسته، به یک 
کشور آزاد، مستقل، عزیز، سربلند، آبرومند 
علمی  بزرگ  موفقیت های  از  برخوردار  و 

تبدیل کند.
انقلاب  از دستاوردهای  دیگر  یکی  ایشان 
را دگرگونی ملت ایران از حالت خمودگی، 
بی هدفی و دنباله روی به ملتی پر تحرک، 
افزودند:  و  دانستند  هدف دار  و  نشاط  با 
و  کشور  در  علمی  هسته  هزاران  تشکیل 
جوانان  اجتماعی  گسترده  فعالیت های 

همچون کمک های مومنانه در قضیه کرونا 
از نمونه های بارز تحرک و نشاط ملت ایران 

است.
تغییر مدیریت  حضرت آیت الله خامنه ای، 
کشور از یک حکومت استبدادی، پادشاهی 
و فردی به یک حکومت مردمی، جمهوری 
انقلاب  دیگر  دستاورد  را  مردم سالاری  و 
بر  حاکم  مردم  امروز  گفتند:  و  خواندند 
انتخاب  خود  و  هستند  کشور  سرنوشت 
می کنند. ممکن است خوب یا بد انتخاب 
می کنند،  انتخاب  خودشان  اما  کنند 

درحالی که قبل از انقلاب هیچ کاره بودند.
دیگر  از  را  کشور  سازندگی  ایشان، 
ابراز  با  و  برشمردند  انقلاب  دستاوردهای 
خدمات  این  گرفتن  نادیده  از  تعجب 
گسترده از سوی برخی افراد خاطر نشان 
کشور  اساسی  زیرساخت های  کردند: 
آب رسانی،  سازی،  سد  بخش های  در 
توسعه  راه سازی،  رسانی،  گاز  برق رسانی، 
آور  اعجاب  صنعت، کشاورزی و گسترش 
اسلامی  انقلاب  کارستان  کارِ  دانشگاه ها، 

است.
رهبر انقلاب اسلامی تقویت بنیه نظامی و 
دفاعی و تبدیل شدن ایران به یک قدرت 
دستاوردهای  دیگر  از  را  منطقه ای  بزرگ 
اصلی  علت  گفتند:  و  خواندند  انقلاب 
رژیم  و  آمریکا  گوناگون  توطئه های 
اروپایی  دولت های  برخی  و  صهیونیستی 
است  انقلاب  جلوی  روبه  حرکت  همین 
که ان شاء الله قدرت ملت و مسئولان، این 

توطئه ها را خنثی خواهد کرد.
کردند:  تأکید  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
عقب  هیچگاه  دستاوردها،  کنار  در  ما 
پنهان  را  بخش ها  برخی  در  ماندگی ها 
نکردیم و معتقدیم این عقب ماندگی ها در 
شأن انقلاب اسلامی و قابل قبول نیست و 
در  مسئولان  بعنوان  ما  شود.  جبران  باید 
بروز این عقب ماندگی ها مقصریم و البته 
بخش هایی  در  هم  مردم  است  ممکن 

دخالت داشته باشند.
عقب  این  اصلی  علت  افزودند:  ایشان 
است.  نکردن  عمل  انقلابی  ماندگی ها، 
انقلابی عمل کردیم، عقب ماندگی  هرجا 
آمدیم  انقلاب کوتاه  از  اما هرجا  نداشتیم 
و حرکتی ناشی از کسالت و بی توجهی، 

انجام دادیم، عقب ماندگی بوجود آمد.
زمینه  در  گفتند:  اسلامی  انقلاب  رهبر 
وضعیت  اول  درجه  در  ماندگی ها،  عقب 
سپس  و  است  ضعیف  طبقات  معیشت 
موضوع شکاف طبقاتی است که باید این 
عقب ماندگی ها برطرف و عدالت اقتصادی 

مستقر شود.
کردند:  تاکید  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
البته وضع کشور با همین عقب ماندگی ها 
از  بسیار جلوتر از وضعیت کشور در قبل 

انقلاب است.
روی  بر  دشمن  تمرکز  به  اشاره  با  ایشان 
و  دستاوردها  گرفتن  نادیده  و  ناکامی ها 
ناامید  برای  گویی  دروغ  و  روانی  عملیات 
افزودند:  جوانان،  و  مردم  کردن  بدبین  و 
از  داخل  در  عناصر  برخی  متاسفانه 
همان  مغرضانه  هم  برخی  و  غفلت  روی 

حرف های دشمن را تکرار می کنند.
رهبر انقلاب اسلامی به حساسیت بیشتر 
قبال  در  انقلاب،  اول  به  نسبت  مردم 
و  فساد  مثل  مسائلی  بویژه  نابسامانی ها 
فاصله طبقاتی اشاره کردند و گفتند: این 
حساسیت بسیار خوب است و نشان دهنده 
است  انقلاب  آرمان های  به  مردم  گرایش 

و به همین علت هر جا مبارزه با فساد و 
ضعیف  قشر  به  کمک  سمت  به  حرکت 
و  می شوند  دلگرم  باشد،  عدالت  ایجاد  و 

حمایت می کنند.
کردند:  تأکید  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
انبوه  از  استفاده  با  داریم  وظیفه  ما 
را برطرف  ناکامی ها  انقلاب،  دستاوردهای 
کنیم که از جمله این دستاوردها، جوانان 
علاقه مند، مبتکر و آماده به کار هستند که 
انقلابی  کنار شور  در  این ظرفیت  از  باید 
برطرف  نابسامانی ها  تا  گرفت  بهره  مردم 

شود.
رهبر انقلاب اسلامی در بخش دیگری از 
آینده  انتخابات  به  اشاره  با  سخنان شان 
ریاست جمهوری، انتخابات را فرصت بسیار 
بزرگی برای کشور دانستند و گفتند: البته 
نمی خواهند  اسلامی  جمهوری  مخالفان 
برای  مهم  ظرفیت  و  فرصت  این  از  نظام 
پیشرفت کشور استفاده کند اما مشارکت 
پرُ شور و انقلابی مردم در انتخابات، موجب 
امنیت کشور و پس زدن دشمنان و کاهش 
این  نباید  بنابراین  می شود  آنها  طمع 

فرصت را از دست داد.
حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: انتخابات 
هر چه پرُ شورتر و با اقبال عمومی بیشتری 
برای  بیشتری  منافع  و  آثار  باشد،  همراه 

کشور خواهد داشت.
ادعاهای  بیان  از  دشمن  هدف  ایشان 
کردن  دلسرد  را  انتخابات  درباره  تکراری 
مردم دانستند و گفتند: برغم این ادعاها، 
انتخابات برای کشور یک امکان و ذخیره 
شور  پر  مشارکت  با  باید  که  است  مهم 
پرُ  مشارکت  اگر  البته  باشد  همراه  مردم 
انتخاب  انتخاب درست یعنی  با یک  شور 
انگیزه،  با  ایمان،  با  کارآمد،  نیروی  یک 
علاقه مند و پرُ کار همراه شود، نورٌ عَلی نور 

و تضمین کننده آینده کشور است.
علاج  کردند:  تأکید  اسلامی  انقلاب  رهبر 
بودن  شور  پر  در  کشور  مُزمن  دردهای 
بعد،  و  مردم،  عمومی  حضور  و  انتخابات 
در  مناسب  شخصیت  و  اصلح  انتخاب 

انتخابات ریاست جمهوری است.
حضرت آیت الله خامنه ای در پایان با اشاره 
به سخنان اخیرشان درباره برجام و تبیین 
برجام،  درباره  گفتند:  نظام،  سیاست های 
ولی  می شود  گفته  وعده هایی  و  حرف ها 
ما حرف و وعده خوب که نقض و بر ضدّ 
آن عمل شود، زیاد شنیدیم بنابراین حرف 
بار فقط عمل،  این  ندارد و  فایده  و وعده 

مهم است.
ایشان تأکید کردند: اگر عملِ طرف مقابل 
را ببینیم، ما هم عمل خواهیم کرد و این 
بار، جمهوری اسلامی با حرف و وعده قانع 

نخواهد شد.
با  همچنین  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
تبریک حلول ماه پر برکت رجب، افزودند: 
شرایط  علت  به  عبادی  اجتماعات  اگرچه 
خاص کرونا موقتاً برگزار نمی شود اما لازم 
و  خوب  بسیار  ادعیه  از  خانه ها  در  است 
با  نیاز  و  راز  و  توسل  و  ماه  این  پرمعنای 

پروردگار بهره کافی گرفته شود.
اسلامی،  انقلاب  رهبر  سخنان  از  پیش 
هاشم  آل  والمسلمین  الاسلام  حجت 
و  شرقی  آذربایجان  در  ولی فقیه  نماینده 
تلاش های  از  گزارشی  تبریز،  امام جمعه 
و  مردم  مختلف  قشرهای  گسترده 
با  مقابله  برای  استان  جهادیِ  گروههای 
کرونا و کمک به جهادگران عرصه سلامت 

بیان کرد.

در »برجام« با حرف و وعده قانع نمی شویم
خبر

مسئولان مشکلات اقتصادی و 
معیشتی مردم را حل کنند

دبیر شورای نگهبان ضمن قدردانی از حضور مردم در تمامی صحنه های 
انقلاب، گفت: مسئولان قدر حضور مردم را بدانند و مشکلات و مسائل 

اقتصادی و معیشتی آن ها را حل کنند.
آیت الله احمد جنتی دبیر شورای نگهبان در جلسه این شورا با اشاره به 
اعیاد رجبیه، ولادت امام محمد تقی )ع(، ولادت حضرت امیرالمؤمنین 
علی )ع( و مبعث حضرت رسول )ص( و ایام البیض، گفت: ماه رجب 
المرجب، ماه پر خیر و پر برکتی است که ان شاءالله خداوند توفیق درک 
و استفاده از این ماه عزیز را که خداوند شب آرزوها را در این ماه قرار 

داده است، به همه ما عنایت فرماید.
وی در ادامه با اشاره به وضعیت بیماری کرونا در کشور، تصریح کرد: 
اگر چه تلاش ها و مجاهدت های کادر درمان و مسئولان حوزه سلامت 
از مردم مسائل بهداشتی  با کرونا، زیاد است و بسیاری  برای مقابله 
از جمله فاصله گذاری اجتماعی و زدن ماسک را رعایت می کنند، اما 
متأسفانه هنوز کسانی هستند که ملاحظه نمی کنند و امیداوریم همه 
پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند تا پس از واکسیناسیون سراسری، 

ریشه این بیماری نحس در کل جهان خشک شود.
آیت الله جنتی در بخش دیگری از سخنان خود با قدردانی از مردم 
شریف ایران بابت حضور خود در راهپیمایی ۲۲ بهمن امسال که به 
صورت متفاوت برگزار شد، گفت: هر چقدر به خاطر این مردم مقاوم و 
نجیب از خدای متعال تشکر و به آن ها خدمت کنیم، حق مطلب را ادا 
نکرده ایم. امسال اگرچه به خاطر مسائل کرونایی حضور مردم به صورت 
خودرویی و موتوری بود، اما طبق مشاهدات و گزارشات، حضور بسیار 
راهپیمایی  کیلومتر  بوشهر چندین  در  مثال  به طور  داشتند؛  خوبی 

خودرویی و موتوری داشتند.
تمامی  در  مردم  دلیل حضور  به  گفت:  نگهبان  دبیر شورای شورای 
صحنه های انقلاب خداوند هم عنایت کرده و نعمت امنیت را به ما 
را  مردم  قدر حضور  نیز  امیداواریم مسئولان  که  است  داشته  ارزانی 

بدانند و مشکلات و مسائل اقتصادی و معیشتی آن ها را حل کنند.

هند به رزمایش مرکب دریایی ایران 
و روسیه ملحق می شود

رزمایش  کلی  اینکه هدف  بر  تاکید  با  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
مرکب امنیت دریایی در منطقه شمال اقیانوس هند دستیابی به امنیت 
جمعی در سطح منطقه است گفت: نیروی دریایی هند به این رزمایش 

ملحق می شود.
به نقل از روابط عمومی ارتش، امیر دریادار حسین خانزادی فرمانده 
نیروی دریایی ارتش درباره رزمایش مرکب امنیت دریایی در منطقه 
شمال اقیانوس هند، گفت: از سال گذشته سلسله رزمایش های امنیت 
دریایی که به شکل مرکب برگزار می شود، با شرکت کشورهای منطقه 
و جهان در دستور کار نیروی دریایی قرار گرفته است. در این نوبت 
که از امروز آغاز شده است، نیروی دریایی روسیه به محل رزمایش 
ملحق شده و نیروی دریایی هند هم در رزمایش مرکب امنیت دریایی 

حضور می یابد.
هند  اقیانوس  شمال  منطقه  در  رزمایش  این  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
را  کار خود  تمرین مشارکتی  و  امنیت جمعی  به  با هدف دستیابی 
آغاز کرده است افزود: در سال گذشته نیروی دریایی چین که نیروی 
پر قدرتی است را در کنار نیروهای دریایی پرقدرت نیروهای مسلح 
جمهوری اسلامی ایران داشتیم. امسال با توجه به اینکه رزمایش با 
سال نو چین همزمان شده است، چینی ها اعلام کردند بعد از سال نو 

چینی به رزمایش اضافه خواهند شد.
دریادار خانزادی تصریح کرد: هدف کلی رزمایش دستیابی به امنیت 
جمعی در سطح منطقه است که کمک کند امنیت شمال اقیانوس هند 
به این شکل که پایدار است به نفع ذی نفعان تداوم پیدا کند. ویژگی 
رزمایش امسال اضافه شدن نیروی دریایی هند به رزمایش است. هند 
یکی از نیروهای دریایی قدرتمند در منطقه است. حضور نیروی دریایی 

این کشور در رزمایش برای هند و ایران بسیار مهم است.
اتفاقات خوبی در  ارتش اضافه کرد: همزمان  نیروی دریایی  فرمانده 
منطقه اقیانوس هند در حال انجام است. در کشور پاکستان با محوریت 
حال  در  است  سازی  ایمن  مفهومش  که  »امان«  رزمایش  پاکستان 
برگزاری است که فرمانده قرارگاه ناوگان جنوب نیروی دریایی ارتش 
جمهوری اسلامی ایران در این رزمایش حضور و بر چگونگی انجام آن 
نظارت دارد. همینطور یکی از کارگاه های اجلاس آیونز در کشور هند 
تحت عنوان مقابله با بلایای طبیعی )HADR( در حال برگزاری است 

که در این کارگاه هم نماینده ما حضور دارد.
دریادار خانزادی اذعان کرد: مجموعه تلاش هایی که در منطقه اقیانوس 
این  نشان می دهد که کشورهای  است،  در حال شکل گیری  هند 
منطقه به ویژه آن هایی که صاحب قدرت های دریایی هستند نسبت 
به گذشته همگرا تر می شوند که امنیت جمعی را به دست بیاوریم. 
مفهوم آن این است که استکبار جهانی که تا امروز در منطقه یکه تازی 
می کرد باید متوجه بشود که منطقه را ترک کند. این منطقه صاحب 
دارد و نیروی دریایی تسلط کافی را برای برقراری امنیت منطقه دارد.

قالیباف با اشاره به ۷ اصلاح مورد تأکید 

مجلس در اصلاحیۀ لایحه بودجه ۱۴۰۰:

 رانت ارز ۴۲۰۰ حذف شد

رئیس مجلس در توئیتی با اشاره به اصلاح هفت مورد تأکید مجلس دراصلاحیۀ 
بودجه ۱۴۰۰، نوشت: رانت ارز ۴۲۰۰ حذف شد؛ کسری بودجه کاهش پیدا 

کرد و برداشت از منابع صندوق توسعه محدود شد.
به نقل از خانه ملت، محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی توئیتی 

درباره لایحه اصلاحی بودجه ۱۴۰۰، نوشت:
»دولت ۷ اصلاح مورد تأکید مجلس را دراصلاحیۀ بودجه مدنظر قرار داد. 
از  برداشت  و  کرد  پیدا  کاهش  بودجه  کسری  شد؛  حذف  ارز ۴۲۰۰  رانت 
منابع صندوق توسعه محدود شد. امیدوارم کمیسیون تلفیق درتعامل با دولت 

اصلاحات بیشتر را دنبال کند.
 هدف مجلس، هدایت دولت به سمت مطلوب برای تامین منافع مردم است.«

سال سوم - شماره 266

 پورابراهیمی در صحن مجلس: گزارش

 هزینه کرد یک میلیارد یورویی ستادملی 

مقابله باکرونا شفاف شود

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: باید رئیس جمهور و وزیر بهداشت 
گزارش شفافی از هزینه کرد یک میلیارد یورویی اختصاص داده شده به ستاد 
ملی مقابله با کرونا ارائه کنند.محمدرضا پورابراهیمی در جلسه علنی مجلس 
شورای اسلامی طی تذکری شفاهی، گفت: وزیر بهداشت و درمان باید هر چه 
سریعتر گزارشی از عملکرد ستاد ملی مقابله با کرونا در حوزه منابع مالی ارائه 
کند. وی بیان کرد: با مجوز مقام معظم رهبری، یک میلیارد یورو به ستاد 
ملی مقابله با کرونا اختصاص یافت اما مشخص نیست که این منابع مالی به 
چه شکل هزینه شده و لازم است رئیس جمهور به صورت شفاف نحوه هزینه 
کرد این مبلغ را گزارش دهد. رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس تصریح کرد: 
همچنین لازم است وضعیت قرارداد پرستاران و کادر درمان که در این مدت 

جان خود را به خطر انداخته اند تعیین تکلیف شود.

چهارشنبه 29 بهمن 1399

شورای  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 
اسلامی گفت: رئیس جمهور آمریکا بداند که 
باید تحریم ها را بردارد اما اگر برندارد، ما باز 

هم می توانیم کشور را اداره کنیم.
علنی مجلس  در جلسه   مجتبی رضاخواه 
شورای اسلامی و در موافقت با کلیات لایحه 
دفعه  داشت:  اظهار   ۱۴۰۰ سال  بودجه 
رد شد،  در مجلس  بودجه  کلیات  قبل که 
بخشی  این بار  اما  بود  وارد  آن  به  انتقاداتی 
از دولت تشکر  و  انتقادات رفع شده  آن  از 
می کنیم که بخشی از اصلاحات کمیسیون 
مورد  بودجه  جدید  اصلاحیه  در  را  تلفیق 

توجه قرار داده است.

دولت  از  درخواست   ۷ ما  کرد:  بیان  وی 
داشتیم که ۶ مورد صراحتاً مورد قبول واقع 
به  هم  نفت  فروش  حجم  کاهش  و  شده 
صورت تلویحی از سوی دولت مورد پذیرش 

قرار گرفته است.
عضو هیئت رئیسه کمیسیون تلفیق بودجه 
سال ۱۴۰۰ تصریح کرد: اگر قیمت نفت را 
بگیریم،  نظر  در  دلار   ۵۰ سال ۱۴۰۰،  در 
میلیون   ۱.۵ بودجه  در  نفت  فروش  حجم 
بشکه خواهد بود اما ما در کمیسیون تلفیق 
سعی می کنیم درآمد حاصل از فروش نفت 

را باز هم کاهش دهیم.
شورای  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 

اسلامی ادامه داد: تدابیر مقام معظم رهبری 
هزینه ها  شده،  اعمال  بودجه  اصلاح  در 
میزان  و  کاهش  تومان  میلیارد  ۴۰هزار 
تومان  میلیارد  ۲۵هزار  مالیات  درآمدهای 
مالی  اوراق  همچنین  است.  یافته  افزایش 
کاهش یافته و  در هزینه شرکت های دولتی 
صرفه جویی شده است.عضو کمیسیون برنامه 
و بودجه مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
اعتبارات عمرانی در بودجه اصلاحی دولت 
ارز  همچنین  گفت:  است،  یافته  افزایش 
ترجیحی برای کالاهای اساسی و نهاده های 
دامی تأمین خواهد شد و قرار است شرایط 
شود. فراهم  ۴۲۰۰تومانی  ارز  حذف  برای 

سال  بودجه  اصلاحیه  در  افزود:  رضاخواه 
تأمین  و  به شرکت های دانش بنیان   ۱۴۰۰
منابع برای تقویت بخش علم و فناوری توجه 
شده و اعتبارات قوه قضائیه هم افزایش پیدا 
که  گفت  می توان  همچنین  است.  کرده 
در  تلفیق  کمیسیون  درخواست های  عملًا 

اصلاحیه بودجه اعمال شده است.
اصلاحیه  با  ما  موافقت  اینکه  بیان  با  وی 
پیام  گفت:  دارد،  پیام  سه  بودجه  جدید 
ملی  منافع  روی  مجلس  که  است  آن  اول 
کشور متمرکز است و اگر در اصلاحیه جدید 
این  با  ما  شود،  تأمین  مردم  منافع  دولت، 

لایحه موافقت خواهیم کرد.

آمریکا باید تحریم ها را لغو کند



اقتصاد
اخبار

رئیس کنفدراسیون صادرات: مشکلات پیش 

روی بازگشت ارز صادراتی جدی است

است.  پابرجا  ارز  برگشت  مشکلات  گفت:  تهران  بازرگانی  اتاق  عضو 
کمیته اقدام ارزی برای حل این مشکلات، پیش نویسی از حدود ۲ 
ماه پیش تهیه کرده، اما برای ابلاغ آن نیازمند مصوبه کمیته ماده ۲ 

دولت هستیم.
محمد لاهوتی در جلسه هیأت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران اظهار 
داشت: وزیر وقت صنعت، معدن و تجارت فرآیند انتخاب صادرکنندگان 
نمونه را به اتاق های بازرگانی ایران و شهرستان ها واگذار کرده است 
که این اتفاق خوبی است. در همین راستا بر اساس بررسی های انجام 
حضور  درخواست  ریزش  درصد   ۴۰ امسال  که  شد  مشخص  شده، 
تهران  استان  نمونه  انتخاب صادرکنندگان  فرآیند  در  صادرکنندگان 

را داشته ایم.
افزود: در سال های  ایران  بازرگانی  اتاق  رئیس کنفدراسیون صادرات 
گذشته به طور متوسط ۷۰ تا ۸۰ پرونده دریافت می کردیم در حالی 
عدم  منزله  به  کاهش  این  که  شده  دریافت  پرونده   ۴۰ امسال  که 
رضایت مندی از شرایط موجود کسب و کار است. لذا به نظر می رسد 
بخش خصوصی بیشتر تلاش خود را برای گذراندن امور روزمره و رفع 
موانع و مشکلات می کند و کمتر وقت خود را در این چنین موضوعاتی 

صرف می کند.
وی ادامه داد: در روز ۴ اسفند ماه صادرکنندگان نمونه استان تهران 
معرفی می شوند و در این مراسم ۱۴ شرکت به عنوان صادرکننده نمونه 

استان تهران مورد تقدیر قرار می گیرند.
عنوان  به  تهران  استان  در  پرونده  دریافت  کاهش  گفت:  لاهوتی 
از آن است  بازرگانی کشور جای تأمل دارد و حاکی  اتاق  بزرگترین 
که ما باید به عنوان نمایندگان بخش خصوصی و همچنین مسئولان 
به عنوان حاکمیت نسبت به تصمیم گیری ها و عملکردهای خود فکر و 

تلاش کنیم تا امید را به تولید و صادرات برگردانیم.
از سال ۹۷ تاکنون بیش از ۱۰۰ بخشنامه صادر شده است

با  و   ۹۷ سال  از  گفت:  تهران  بازرگانی  اتاق  نمایندگان  هیأت  عضو 
خروج آمریکا از برجام و شدت گرفتن تحریم ها، شرایط ارزی کشور با 
محدودیت مواجه شد و دولت به ناچار برای مدیریت منابع ارزی مجبور 
با توجه به سیاست  شد، شرایط واردات و صادرات را مدیریت کند. 
کنترل منابع ارزی، صادرات به برخی از کشورها محدود و از یک طرف 
دریافت وجوه ارزی با مشکل مواجه شد و لذا بر اساس قانون برگشت 
ارز به چرخه اقتصادی کشور روش های اعلامی برای بازگشت ارز هزینه 

بیشتری را به صادرکنندگان برای دور زدن تحریم ها تحمیل کرد.
وی تصریح کرد: از سال ۹۷ تاکنون بیش از ۱۰۰ بخشنامه صادر شده 
است و هر بخشنامه، بخشنامه قبلی را نقض کرده است به شکلی که 

در نهایت نتوانسته ایم، به یک نقطه واحد برسیم.
برگشت  جدی  مشکلات  گفت:  ایران  صادرات  کنفدراسیون  رئیس 
ارز پابرجا است و کمیته اقدام ارزی سازمان توسعه تجارت جلسات 
متعددی برگزار کرده است که بر مبنای آن، پیش نویسی از حدود 
ارزی  اقدام  کارگروه  نمایندگان  تمامی  از سوی  و  تهیه  پیش  ماه   ۲
امضا شده است، اما برای ابلاغ آن نیازمند مصوبه کمیته ماده ۲ دولت 

هستیم.
هنوز  اما  پایان سال ۹۹ هستیم،  در  ما  که  حالی  در  گفت:  لاهوتی 
بازگشت ارز صادراتی سال ۹۷ ابهام دارد. لازم است هر چه سریع تر 
در  را  و بخش خصوصی  دولت  تأیید  مورد  نویس  پیش  وزیر صمت 
کمیته ماده ۲ مصوب کند تا بتوان از این طریق تا پایان سال ۹۹ به 
جمع بندی نهایی برای تعیین تکلیف پرونده ها بازگشت ارز صادراتی 

برسیم.
رئیس کنفدراسیون صادرات ایران افزود: در صورت تصویب این پیش 
نویس در کمیته ماده ۲، صادرکنندگان و واردکنندگان در مورد تأمین 

ارز و مواد اولیه خود اطمینان خاطر خواهند داشت.

نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
در  دشمنان  تحرکات  برخی  به  نسبت 
ترانزیتی،  رقابتی  های  ظرفیت  حذف 

انرژی و پتروشیمی ایران هشدار داد.
همایش  هفتمین  در  جلیلی  سعید   
سالانه اقتصاد مقاومتی در دانشگاه علم 
ساله  هشت  روند  به  اشاره  با  صنعت  و 
برگزاری  گفت:  همایش  این  برگزاری 
نشان  مقاومتی  اقتصاد  همایش  مداوم 
متمرکز  راهبرد  یک  در  اگر  می دهد 
بیشتری  موفقیت  به  می توانیم  باشیم 

دست یابیم.
وی افزود: برخی در واکنش به اصطلاح 
که  می کنند  عنوان  مقاومتی  اقتصاد 
و  است  خارجی  روابط  دنیای  امروز 
نمی توان بدون رابطه با کشورها پیشرفت 
و  است  درستی  حرف  این  اتفاقاً  کرد. 
منافاتی با اقتصاد مقاومتی ندارد چرا که 
تعامل  مقاومتی  اقتصاد  دیگر  روی  یک 
می خواهیم  اگر  کشورهاست.  با  سازنده 
آن  لازمه  باشیم  داشته  تولید  جهش 
صادرات است که برای داشتن صادرات 

باید تعامل سازنده با دنیا داشته باشیم.
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
تصریح کرد: این نکته که چه اشتراکاتی 
این  روی  و  داریم  کشورها  دیگر  با 
اشتراکات سرمایه گذاری کنیم تا تبدیل 
به فرصت شود، نکته مهمی است. چون 
دشمن تمام تلاش خود را می کند تا ما 
تعامل  با دیگر کشورها  و  تحریم شویم 

نداشته باشیم.
از  دیگر  یکی  داشت:  اظهار  جلیلی 
اهرم های مورد استفاده دشمن آن است 
دارد،  که  تحریمی  خط  موازات  به  که 
اسلامی  جمهوری  تعاملات  عرصه  در 
انجام  اقتصاد  بستر  در  نیز حرکت هایی 
دهد تا فرصت های اقتصادی ما را تخلیه 
کند ولی وظیفه ما این است که حرکات 
تمهیدات  و  کرده  شناسایی  را  دشمن 
تا  بیندیشیم  آن  با  مقابله  برای  را  لازم 

تحریم ها خنثی و بی اثر شود.
تعامل  بسترهای  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
با دیگر کشورها خصوصاً منطقه و علی 
روابط  داشتن  همسایگان،  الخصوص 
بی  را  تحریم ها  تا  آنهاست  با  اقتصادی 
در  خارجی  سیاست  عرصه  کند.  اثر 
اقتصادی،  دیپلماسی  و  اقتصادی  حوزه 
و  است  تقابل ها  و  تعامل ها  از  عرصه ای 
شامل  را  کشورها  از  ای  گسترده  طیف 

می شود.
کشور  ده ها  کرد:  خاطرنشان  جلیلی 
و  اختلافات  می توانند  که  داریم 
داشته  ما  با  ای  گسترده  اشتراکات 
باشند و فرصت های زیادی برای تعامل 
با ما ایجاد می شود. در عرصه دیپلماسی 
نداشته  دشمن  است  ممکن  اقتصادی 
باشیم اما رقابت وجود دارد. ممکن است 
کشوری دوست ما باشد اما این دوستی 
اقتصادی  منافع  نیست که  معنا  این  به 
را معطل ما بگذارد. ممکن است اولویت 
ایران وارد  اما اگر  ایران باشد  آن کشور 
بازار این کشور نشود، آنها هم معطل ما 

نخواهند ماند.
را  رقابتی  ظرفیت های  اگر  افزود:  وی 
که  نیست  معنی  این  به  نکنیم  تقویت 
این صحنه خالی بماند و از رقبای دیگر 
استفاده خواهد کرد. حال اگر رقیب شما 
دشمن تان هم باشد که در مقام استفاده 
عرصه  این  وارد  سوءاستفاده  و  بیشتر 

می شود.
حذف  برای  منطقه ای  تحرکات 

ظرفیت های اقتصادی ایران
به برخی تحرکات منطقه  ادامه  وی در 
برای کاهش وضعیت رقابتی ایران اشاره 

تحرکات  این  از  آنچه  کرد:  تصریح  و 
می بینیم، این است که دشمن در حال 
افزایش شتاب اجرای این تحرکات است 
استفاده  خود  مزیت های  از  ما  اگر  و 

نکنیم، از آنها جا می مانیم.
ما  مثال  عنوان  به  گفت:  جلیلی 
وضعیت های نسبی در بخش نفت و گاز، 
داریم که شرایط  نقل  و  انرژی و حمل 
مناسبی را برای ما ایجاد کرده است که 
اگر از آنها استفاده کنیم، تحریم ها خنثی 
می شود و اگر استفاده نکنیم دشمن در 

اعمال فشار خود موفق خواهد شد.
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
خاطرنشان کرد: در حوزه حمل و نقل 
ترانزیتی ما در کریدور شمال و جنوب و 
شرق به غرب دنیا قرار داریم. همچنین 
آسیا  شرق  جنوب  در  خوبی  جایگاه 
داریم. اگر کریدورهای دوغارون -جلفا، 
چابهار  سرخس-  و  آستارا  بندرعباس- 
سه  این  در  فرصت هایی  بگیرد،  شکل 
کریدور وجود دارد که طبق محاسبات 
کارشناسان امکان جابجایی ۵۰ میلیون 
در  دلاری  میلیارد  درآمد ۴  با  کالا  تن 
سه  به  می تواند  که  دارد  وجود  سال 
برابر آن هم افزایش یابد و سالانه ۱۵۰ 
میلیارد   ۱۲ درآمد  با  کالا  تن  میلیون 

دلاری به دست آوریم.
وی افزود: اما در این منطقه در اطراف ما 
حرکت هایی در حال شکل گیری است 
و خطوط موازی ترانزیتی ایجاد می شود 
تا وضعیت ترانزیتی ایران را خنثی کند. 
دریای  میانه-  آسیای  چین-  کریدور 
خزر- قفقاز- ترکیه- اروپا در حال شکل 
این  در  نامه هایی  توافق  است.  گیری 
مختلف  کشورهای  و  شده  امضا  عرصه 
اند. همچنین  داشته  مذاکره  آن  درباره 
در ادامه این مسیر از اوکراین تا لهستان 
تا  است  احداث  حال  در  دیگری  خط 

مسیر ترانزیتی ایران بی خاصیت شود.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام به 
وضعیت  حذف  تحرکات  از  دیگر  یکی 
ما  کرد:  تصریح  و  اشاره  ایران  ترانزیتی 
آسیای  به  چابهار- سرخس  مسیر  باید 
کنیم  احداث  سریع تر  هرچه  را  میانه 
 – -کابل  گوادر  ریلی  مسیر  چون 
دریای  سمت  به  تاشکند   – مزارشریف 
خزر و اروپا در حال شکل گیری است. 
بنابراین عرصه ترانزیت، عرصه ای نیست 
که خالی بماند بلکه عرصه رقابت هاست.

که  مسیرهایی  بر  علاوه  گفت:  جلیلی 
گیری  شکل  حال  در  ایران  شمال  در 
مسیرهای  نیز  ایران  جنوب  در  است، 
دیگری دشمنان در حال احداث هستند 
انرژی  تا اهمیت تنگه هرمز برای عبور 
از آن را کاهش دهند. در جنوب خلیج 
بحرین،  میان  ریلی  مسیرهای  فارس، 

عمان و عربستان به سمت دریای سرخ 
در حال شکل گیری است.

وی بیان کرد: در عراق نیز خطوط لوله 
گسترده انتقال نفت در حال ایجاد است 
کاهش  ایران  نقلی  و  حمل  وضعیت  تا 

یابد.
وضعیت رقابتی صادرات گاز

نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
در بخش دیگری از سخنان خود درباره 
ما  گفت:  ایران،  گاز  صادرات  وضعیت 
دومین ذخایر گاز را داریم اما هفدهمین 
در  هستیم.  گاز  کننده  صادر  کشور 
مترمکعب صادر  میلیارد  حال حاضر ۵ 
میلیارد   ۱۳ تا  می تواند  که  می کنیم 
مترمکعب با شرایط موجود افزایش یابد.

وی افزود: خطوط موازی انتقال لوله گاز 
است  کارگذاری  حال  در  ما  اطراف  در 
کاهش  ما  گاز  صادرات  فرصت های  تا 
یابد. به عنوان مثال پروژه تاپی از هند 
افغانستان،  به  سپس  و  پاکستان  به 
گرجستان،  خزر،  دریای  ترکمنستان، 
حال  در  گاز  انتقال  برای  اروپا  و  ترکیه 
این  از  اجرا است. ممکن است بسیاری 
طرح ها هنوز موفق نشده باشد اما ما باید 

وضعیت های خود را تقویت کنیم.
مزیت رقابتی تولید برق

نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
از  برخی  در  ما  در کشور  داشت:  اظهار 
فصول سال، ۲۰ گیگابایت ظرفیت مازاد 
آن  از  نیمی  تنها  اگر  داریم.  برق  تولید 
کیلووات  احتساب هر  با  صادر شود که 
معادل ۱۰ سنت، می توانیم ساعتی یک 
میلیون دلار و در ۶ ماه دو میلیارد دلار 
درآمد داشته باشیم. همچنین با توجه به 
به  را  گاز  گاز می توانیم  بالابودن ذخایر 
برق تبدیل کرده و برق را صادر کنیم اما 
اینگونه نیست کشورهای دیگر منتظر ما 

بمانند تا به آنها برق بدهیم.
وارد  عراق  و  افغانستان  گفت:  جلیلی 
کننده برق ایران هستند اما تلاش هایی 
کشورها،  از  برخی  که  می گیرد  صورت 
بازار برق عراق را به دست آورند. آمریکا 
در  طرحی  کردن  اجرایی  حال  در  نیز 
افغانستان است که این کشور از ما برق 
نگیرد و از کشورهای آسیای میانه برق به 

افغانستان صادر شود.
تعمیق  از  دشمنان  اینکه  بیان  با  وی 
ناراحت  عراق  و  ایران  دوستی  روابط 
بعد  که  حالی  در  کرد:  تصریح  هستند، 
کشورهای  از  بسیاری  صدام  سقوط  از 
نبودند،  عراق  با  رابطه  به  حاضر  غربی 
اما در حال حاضر به عراق می گویند به 
شما برق می دهیم به شرط آنکه از ایران 

وارد نکنید.
وضعیت های تولید پتروشیمی ایران

نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
پتروشیمی  صادرات  وضعیت  درباره 
پایین  محصولات  بازار  داشت:  اظهار 
 ۱۳۰ منطقه  در  پتروشیمی  دستی 
میلیارد دلار است در حالی که حداقل 
پایین  صنایع  بخش  در  ایران  تولید 
دستی پتروشیمی ۱۲ میلیون تن است 
با یک سوم ظرفیت در حال  ولی فقط 

تولید هستیم.
وی افزود: اگر ۱۵ درصد بازار پتروشیمی 
 ۲۰ درآمد  آوریم،  دست  به  را  منطقه 
میلیارد دلاری برای کشور در پی خواهد 

داشت.
و  عراق  بازسازی  ظرفیت  از  استفاده 

سوریه
و  عراق  فعلی  وضعیت  درباره  جلیلی 
از  پس  کشور  دو  این  گفت:  سوریه 
در  جنگی  شرایط  گذاشتن  سر  پشت 
حال بازسازی گسترده هستند که بازار 
شکل  ما  برای  کشورها  این  در  بزرگی 

گرفته است.
وی افزود: اگر امروز گفته می شود اقتصاد 
مقاومتی به معنای یک تعامل گسترده و 
سازنده با جهان است نباید فقط به چند 
کشور معدود توجه کنیم. به عنوان مثال 
صادرات ما به افغانستان در سال ۹۵ که 
گشایش اقتصادی بود، دو برابر ۲۸ کشور 
اتحادیه اروپا بود. بنابراین باید فرصت ها 

را شناسایی کنیم.
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
می کند  تحریم  وقتی  دشمن  گفت: 
که  می بینید  نفروشید.  نفت  می گوید 
میلیارد   ۱۳۰ منطقه  پتروشیمی  بازار 
دلار است که اگر تقویت شود نیازی به 

فروش نفت نداریم.
حالا چه باید کرد؟

جلیلی اظهار داشت: اینکه ایران کشوری 
موقعیت  ذخایر،  لحاظ  به  که  است 
استراتژیک، نیروی انسانی تحصیل کرده، 
فناوری های  با  بنیان  دانش  شرکت های 
بالا و … است شکی نیست اما به این 
معنا نیست که دیگر کشورها منتظر ما 
تمام  سال  چند  که  می بینیم  می مانند. 
ظرفیت کشور را معطل ا ین می گذارند 
که به فلان کنوانسیون ملحق شویم که 
شاید تأثیر مؤثری هم نداشته باشد اما 
از ظرفیت های صادراتی غافل می شویم 

که می تواند در جهش تولید مؤثر باشد.
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
به سراغ  اینکه دشمن  خاطرنشان کرد: 
که  است  این  نمی رود  نظامی  گزینه 
مقاومت ما را در هشت سال دید. لذا به 
تحریم  جمله  از  دیگر  گزینه های  سراغ 
اقتصادی رفت. اگر ظرفیت های اقتصادی 
از  نظامی  گزینه  کنیم،  تقویت  را  خود 

دسترس دشمنان خارج خواهد شد.

هشدار جلیلی نسبت به تحرکات دشمن 
در حذف ظرفیت های رقابتی ایران

گزارش

همه مشکلات از تحریم
 نیست

رئیس اتاق بازرگانی تهران گفت: نباید همه تقصیرات را متوجه تحریم کرد 
بلکه بخشی از مشکلات مربوط به وضعیت داخلی از جمله فضای کسب و 

کار است.
 مسعود خوانساری در جلسه هیأت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران، اظهار 
داشت: مشکلات محیط کسب و کار دغدغه همه دست اندرکاران اقتصاد، 
تجارت و صنعت در کشور است که روز به روز نه تنها حل نمی شود بلکه 
این  در  تهران  بازرگانی  اتاق  تحلیل  اساس  بر  می شود؛  بیشتر  مشکلات 
تغییر شاخص قیمت کالای وارداتی  آمار  اعلام مرکز  براساس  خصوص و 
از دو جنبه داده های ریالی و ارزی مورد بررسی قرار گرفته و در سال ۹۸ 
شاخص قیمت کالای وارداتی نسبت به سال قبل ۲۹۵ درصد افزایش یافته 
است و در خصوص شاخص قیمت مبتنی بر دلار در سال ۹۸ نست به ۹۷ 

به میزان ۳۰.۳ درصد افزایش یافته است.
رئیس اتاق بازرگانی تهران افزود: افزایش شاخص قیمت کالاهای وارداتی 
در دو سال ۹۷ و ۹۸ نسبت به سال ۹۶ به میزان ۱۰ برابر افزایش یافته و 
همچنین قیمت ارز در پایان سال ۹۸ نسبت به سال ۹۶ سه برابر شده است؛ 
اگر تورم جهانی هم از آن کم شود که حدود ۳.۵ درصد تورم جهانی بوده، 

به طور متوسط در هر سال ۲۲.۵ درصد به هزینه مبادله اضافه شده است.
افزایش  برابر  یافته ولی دلار سه  افزایش  برابر  وی گفت: لذا هزینه ها ۱۰ 
قیمت داشته است، از این رو باید بررسی شود که علت افزایش شاخص 
چیست. همچنین از ۹۳۵ درصد رشدی که شاهدش بودیم، ۲۷۶ درصد 
تورم ریالی متعلق به افزایش قیمت دلار و ۶۵۹ درصد نیز مربوط به افزایش 
هزینه های غیردلاری از جمله هزینه توزیع کالا، هزینه سفته بازی و غیره 

است.
رئیس اتاق بازرگانی تهران تصریح کرد: بنابراین می توان گفت که سه برابر از 
۱۰ برابر شدن شاخص قیمت کالاهای واردتی مربوط به افزایش قیمت ارز 

و ۷ برابر آن نیز مربوط به افزایش سایر هزینه ها است.
خوانساری در ادامه با بیان اینکه مجموعه اجرایی کشور تبدیل به کارخانه 
صادر  متعددی  بخشنامه های  روز  هر  گفت:  است،  شده  بخشنامه  تولید 
می شود که یا متناقض با بخشنامه قبلی است و یا بخشنامه جدید است که 

باعث ایجاد مشکل برای تولید کنندگان و بازرگانان می شود.
خوانساری با اشاره به هزینه نحوه تخصیص ارز، گفت: امروز اگر قرار است 
گشایشی صورت گیرد از مرحله ثبت سفارش تا زمان تخصیص ارز مدت ها 
طول می کشد. همچنین امروز اگر کالایی خوب از گمرکات ترخیص شود، 
حداقل سه الی چهار ماه طول می کشد و همه این مسائل باعث شده که 
قیمت کالا در داخل افزایش یابد و لذا نباید همه تقصیرات را به تحریم ربط 
داد، بلکه بخشی از مسائل مربوط به مشکلات داخلی از جمله مشکلات 
باعث مشکلات  نشود،  این مسائل حل  اگر  است که  کار  و  محیط کسب 

بیشتری می شود.
رئیس اتاق بازرگانی تهران در مورد نحوه صدور کارت بازرگانی نیز اظهار 
داشت: متأسفانه امروز مشاهده می شود که سامانه تجارت عامل کندی کار 
شده است، در حالی که فسلفه صدور از طریق سامانه تجارت شفافیت بود؛ 
به عنوان نمونه برای صدور کارت بازرگانی از فارغ التحصیلان بسیار قدیمی 
کد رهگیری مدرک تحصیلی درخواست می شود و این مسائل تبدیل به 

مشکلات جدیدی شده است که کسب و کار را با سختی مواجه می کند.
وی در ادامه به مشکلات ایجاد شده برای کارخانه های سیمان اشاره کرد و 
اظهار داشت: از آبان ماه کارخانه های سیمان تعطیل شده یا با ظرفیت کم 
کار می کنند. همچنین قیمت یک کیسه سیمان از ۱۷ هزار تومان به ۵۰ 
هزار تومان رسیده است. مشکل این کارخانجات در ابتدا قطع گاز و اکنون 

قطع برق است و این مسائل هزینه های مبادله و تولید را افزایش می دهد.
خوانساری ادامه داد: از سویی دیگر خودروسازان موظف می شوند که خودرو 
را به قیمت دستوری عرضه کنند، در حالی که همین خودرو با قیمت های 
بالاتر در بازار آزاد خرید و فروش می شود و لذا کارخانه ها با قیمت دستور 
زیان ده می شوند و بانک مرکزی هم مجبور به پرداخت تسهیلات می شود و 
کارخانه هم قادر به بازپرداخت تسهیلات نیست و هر سال سقف تسهیلات 
افزایش می یابد که در نتیجه پایه پولی رشد می کند که همین افزایش پایه 

پولی منجر به تورم و سایر مشکلات می شود.
وی در مورد بخشنامه جدید ارزی در مورد پرداخت مابه التفاوت ارز ۴۲۰۰ 
تومانی نیز گفت: بر اساس تصمیم دولت در سال ۹۷ تصمیم گرفته شد که 
به همه واردکنندگان به صورت نامحدود ارز ۴۲۰۰ تومانی پرداخت شود، اما 
اخیراً بخشنامه ای صادر شده مبنی بر اینکه واردکنندگان باید مابه التفاوت 

ارز ۴۲۰۰ تومانی کالاهایی که در آن سال وارد شده را پرداخت کنند.

تصویب ۲۰۰ میلیون دلار برای واردات لاستیک 
از محل تهاتر

وزیر صنعت، معدن و تجارت، از تصویب ۲۰۰ میلیون دلار برای واردات 
لاستیک از محل تهاتر خبر داد.

به نقل از وزارت صنعت، معدن و تجارت، علیرضا رزم حسینی گفت: در 
حوزه واردات و توزیع به موقع کالا در داخل کشور، استفاده از شبکه 
ریلی و افزایش حجم و تناژ بار بر روی ریل برای وزارت صنعت، معدن و 

تجارت مقرون به صرفه است.
وی با اعلام اینکه افزایش بار روی ریل سیاست مشترک وزارت صمت 
با وزارت راه و شهرسازی است، تصریح کرد: وزارت صمت یک وزارتخانه 
؛  است  زیربنایی  وزارتخانه  یک  شهرسازی  و  راه  وزارت  و  اقتصادی 
بنابراین هم افزایی این دو وزارتخانه در نقاط مشترک به توسعه متوازن 

و همه جانبه در کشور کمک می کند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در بخش دیگری از سخنان خود اعلام کرد: 
وزارت صمت بسته پیشنهادی خود را در خصوص نوسازی ناوگان حمل 
و نقل کشور به زودی تدوین می کند که در آن، وزارت صنعت، معدن و 
تجارت به عنوان عرضه کننده و وزارت راه و شهرسازی به عنوان متقاضی 
تعریف می شود تا برخی از نیازهای کشور در حوزه نوسازی ناوگان حمل 

و نقل از محل ساخت داخل تأمین شود.
رزم حسینی همچنین تأمین قطعات و واردات کالاهای ضروری وزارت 
و  راه  و  صمت  وزارتخانه  دو  این  همکاری  بخش های  دیگر  از  را  راه 
لاستیک  واردات  برای  دلار  میلیون  گفت: ۲۰۰  و  دانست  شهرسازی 
از محل تهاتر تصویب شده است. واردات این محصولات با تعامل دو 
وزارتخانه صمت و راه و شهرسازی توسط شرکت های فعال در این حوزه 

انجام خواهد شد.
وی همچنین در بخش دیگری از سخنان خود در خصوص خودرو، بیان 
کرد: افزایش تولید در حوزه خودرو در دستور کار است که این سیاست 

به خوبی پیش می رود.
وزیر صمت تصریح کرد: در حوزه خودرو به دنبال حذف واسطه ها و 
دلالان هستیم که مجلس شورای اسلامی و شورای رقابت بر این رویه 

اتفاق نظر دارند.
گفتنی است در این نشست مشترک که در محل وزارت صنعت، معدن و 
تجارت برگزار گردید در خصوص مهمترین مسائل و محورهای همکاری 

دو وزارتخانه بحث و تبادل نظر شد و تصمیمات مقتضی اتخاذ گردید.

3 سال سوم - شماره 66

رئیس سازمان توسعه تجارت گفت: بر اساس 
پژوهش های ما کشورهای همسایه تا ۱۱۰۰ 
میلیارد دلار ظرفیت صادرات دارند که می 
اختیار  در  را  بازار  این  درصد   ۲۰ توانیم 
همایش  هفتمین  در  زادبوم   بگیریم.حمید 
به  صادرات  درباره  مقاومتی  اقتصاد  سالانه 
کشورهای همسایه گفت: در سال ۲۰۱۹ در 
مؤسسه مطالعات بازرگانی، پژوهشی داشتیم 
که نشان می داد که کشورهای همسایه ما در 
حوزه واردات تا ۱۱۰۰ میلیارد دلار می توانند 

بازار داشته باشند.
معظم  مقام  فرمایش  به  توجه  با  افزود:  وی 
بازار  باید ۲۰ درصد  اینکه  بر  مبنی  انقلاب 

داشته  اختیار  در  را  همسایه  کشورهای 
تا ۲۰۰ هزار دلار  ما  برای  بازار  این  باشیم، 
میزان  این  البته  می کند  فرصت  ایجاد 

صادرات به همسایگان نداریم.
ادامه داد: در  رئیس سازمان توسعه تجارت 
این چند ساله صادرات ما ۴۴ تا ۴۵ میلیارد 
دلار بوده است البته پتانسیل آن را داریم که 

این میزان صادرات را افزایش دهیم.
منابع  به  اتکا  با  دیگر  عبارت  به  افزود:  وی 
داخلی کشور که کم هم نیست می توانیم آنها 

را به تولید تبدیل کرده و صادر کنیم.
و  اقتصادی  فعالان  کرد:  تاکید  زادبوم 
خود  محصولات  بازار  نگران  تولیدکنندگان 

آنها همین کشورهای همسایه  بازار  نباشند 
تا  واردکننده  عمده  کشور  چهار  ماست. 
روسیه  ترکیه،  امارات،  میلیارد دلار،   ۱۱۰۰
و عربستان است که باید درباره نحوه تعامل 
با آنها بررسی هایی صورت گیرد. بنابراین باید 
کاری کنیم تجار و صادرکنندگان ما احساس 

آرامش کنند.
پاکستان  به  ما  برق  داد: صادرات  ادامه  وی 
تا  آنها علاقه مندند  ۱۰۰ مگاوات است که 
۵۰۰ مگاوات افزایش یابد و ما این ظرفیت 

را داریم
کرد:  تصریح  تجارت  توسعه  سازمان  رئیس 
که  است  گذاری  سرمایه  حال  در  توانیر 

صادرات برق به پاکستان را افزایش دهد که 
روابط میان دو کشور  افزایش  به  اتفاق  این 

کمک می کند.
زادبوم گفت: در بحث موافقت نامه ترجیحی 
با ۶ یا ۷ کشور موافقت نامه ترجیحی امضا 
عضو  داریم،  آزاد  تجارت  سوریه  با  کردیم. 
وارد  با صربستان  ایم،  اوراسیا شده  اتحادیه 
مذاکره شده ایم تا تجارت آزاد داشته باشیم.

تجارت  به  دستیابی  کرد:  خاطرنشان  وی 
را  لازم  هوشمندی  دیگر  کشورهای  با  آزاد 
با  آزاد  تجارت  ایجاد  برای  مثلًا  می طلبد. 
امتیاز  هم  و  بدهیم  امتیاز  هم  باید  اوراسیا 

بگیریم، دولت و مجلس هم حمایت کنند.

بازار ۱۱۰۰ میلیارد دلاری صادرات به همسایگان

آگهی ماده3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   99/10/15 مورخ   139960301022003534
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اراده ثبت اسناد واملاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
تصرفات مالکانه متقاضی  محمد حدادی  فرزند میرزا حسین  به 
شماره شناسنامه 28 صادره از اراک نسبت به سه دانگ مشاع 
از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 98/72 
مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 951 فرعی مفروز از 
قطعه --- تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی محمد حنفی محرزگردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
مالکیت  به صدور سند  یا اشخاصی نسبت  در صورتیکه شخص 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نمایند تا به دادگاه صالحه احاله و اقدامات موکول به ارائه 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد  دادگاه  قطعی  حکم 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تارخ انتشار اولین آگهی: 99/11/15

تاریخ انتشار دومین آگهی: 99/11/30
احمد رحیمی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
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اجتماعی
خبر

بودجه سازمان رفاه و خدمات 
اجتماعی شهرداری افزایش می یابد

مدیرعامل سازمان رفاه خدمات و مشارکت های اجتماعی 
شهرداری تهران از افزایش بودجه این سازمان برای سال 
آینده خبر داد و گفت: ردیف جدید تحت عنوان مددکاری 

ایجاد شده است.
سید مالک حسینی مدیرعامل سازمان رفاه و خدمات و 
مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران  با اشاره به اینکه 
در لایحه بودجه سال آینده شهرداری تهران این سازمان 
این  گفت:  است،  قبولی شده  قابل  بودجه  افزایش  شامل 
افزایش ردیف بودجه در حوزه سرمایه ای و زیرساختی این 

سازمان مورد موافقت شهرداری قرار گرفته است.
تخصصی  کمیسیون  در  گذشته  هفته  اینکه  بیان  با  وی 
اظهار  داشته ایم  را  بودجه  از  دفاع  جلسه  شهر  شورای 
داشت: توجه ویژه ای به موضوع مددکاری شده و از همین 
رو ردیف جدید تحت عنوان مددکاری ایجاد شده و با وجود 
را  مناسبی  بودجه نسبتاً  برای سال نخست  محدودیت ها 
به خود اختصاص داده است و امیدواریم در فرایند نهایی 

کردن بودجه شاهد افزایش اعتبار در این ردیف باشیم.
حسینی گفت: هر چند ماموریت اصلی شهرداری در این 
حوزه نیست اما برای نگهداشت اجتماعی شهر لازم است، 

برخی ماموریت های زمین مانده را پوشش دهیم.
وی با اشاره به رویکرد اجتماعی و انسان محور این دوره 
مدیریت شهری اظهار داشت: این موضوع مورد توجه قرار 
توجه  مورد  جدید  پروژه های  کارآفرینی  حوزه  در  گرفته 
قرار گرفته و با شناختی که از شورای شهر دارم می دانم، 

حمایت ویژه از سازمان خواهد شد.
مدیرعامل سازمان رفاه و خدمات و مشارکت های اجتماعی 
شهرداری تهران ابراز داشت: بودجه سازمان در سال های 
گذشته متناسب با ماموریت نبود اما در دو سال گذشته 

افزایش قابل توجهی داشته است.
ارائه  افزایش سطح  ادامه داد: این مجموعه به دنبال  وی 
خدمات خود به افراد نیازمند است تا بتواند بخشی از شعار 

»تهران شهری برای همه« را محقق کند.
و  پذیری  مسئولیت  سطح  افزایش  برای  گفت:  حسینی 
مشارکت داوطلبان، افزایش کیفیت خدمت به کودکان کار 
و در معرض آسیب، پروژه های جدیدی را تعریف کرده ایم و 
اعتقاد ما بر این است که با رویکرد اجتماعی و انسان محور 

از این پروژه ها حمایت خواهد شد.

که  نمی پذیرند  مردم  گفت:  قضائیه  قوه  رئیس 
یک فساد مشابه برای چند بار در جامعه تکرار 

شود؛ باید ریشه های مفاسد خشکانده شوند.
الله  آیت  قضائیه،  قوه  رسانه  مرکز  از  نقل  به 
عالی  شورای  جلسه  در  رئیسی  سیدابراهیم 
شنبه  سه  امروز  که  جرم  وقوع  از  پیشگیری 
)۲۸ بهمن( برگزار شد، با بیان اینکه تصمیمات 
سیاسی، اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی باید با 
نگاه پیشگیرانه و کاهش آسیب ها و ناهنجاری ها 
کشور  در  دستگاه ها  همه  افزود:  باشد،  همراه 
مأموریت پیشگیری از وقوع جرم دارند؛ نمی توان 
دستگاه و مدیریتی را بدون مأموریت پیشگیری 

از وقوع جرم تصور کرد.
عالی  شورای  جلسه  برگزاری  از  هدف  رئیسی 
پیشگیری از وقوع جرم را هماهنگی دستگاه ها 
و نهادهای مختلف در این زمینه دانست و گفت: 
جلسات شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم با 
شرکت نمایندگان سه قوه و نهادهای مرتبط که 
قانون آن ها را مشخص کرده تشکیل می شود و 
کاهش  برای  سازوکاری  دارد  وظیفه  شورا  این 

جرم در کشور ایجاد کند.
رئیس قوه قضائیه گفت: برای نظام اسلامی ما 
و هم در  از آن می گذرد  از ۴۰ سال  بیش  که 
هم  و  داشته  بسیاری  توفیقات  جهانیان  نگاه 
افق روشنی را پیش روی خود می بیند، زیبنده 
باشد.  داشته  بالا  آن  در  جرایم  نرخ  که  نیست 
رئیسی با اشاره به مسئولیت دانشگاه ها، حوزه ها، 
در  رسانه  صاحبان  و  نویسندگان  علما،  خطبا، 
مسائل  جامعه،  تربیتی  و  اخلاقی  مسائل  حوزه 
تربیتی و فرهنگی را جز ریشه های اصلی نظام 
اندازه  هر  داشت:  اظهار  و  کرد  عنوان  اسلامی 
پیدا کند،  افزایش  معنویت و اخلاق در جامعه 
قوه  می یابد.رئیس  کاهش  جنایت  و  جرم  آمار 
کارآمدترین  عنوان  به  را  خودکنترلی  قضائیه 
نتیجه اخلاق  مراقبتی عنوان کرد که در  نظام 
مداری به وجود می آید و در همین باره تاکید 
از  قبل  اداری  ساختار  یک  در  فردی  اگر  کرد: 
هر مسئله ای خود را در محضر پروردگار متعال 
ببیند، مرتکب جرم نمی شود لذا گسترش اخلاق 
و معنویت یکی از زمینه های کاهش آسیب ها و 
جرم ها در جامعه است.  رئیسی مقوله فساد اداری 

را عاملی برای نگرانی مردم، مدیران و دلسوزان 
کشور ذکر کرد و با اشاره به اصلاح قانون ارتقا 
و  اسلامی  شورای  مجلس  در  اداری  سلامت 
ابلاغ آن از سوی رئیس جمهور، گفت: اگر همه 
در  بزرگ  گامی  شود،  اجرایی  قانون  این  ابعاد 
جهت ارتقا سلامت نظام اداری برداشته خواهد 
شد.رئیس قوه قضائیه توافق بر »اجرای قانون« 
را مسیر صحیح اجرای عدالت دانسته و افزود: 
اجرای قانون مسأله ای است که هر خط و جناح و 
جریان سیاسی و هر قوه ای می تواند بر آن توافق 
کند و خود را موظف و ملزم به اجرای آن بداند.

رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه هیچکس نباید 
در کشور اجازه نقض قانون را به خود بدهد، به 
گزارش برخی اعضا جلسه نسبت به اجرا نشدن 
بخش هایی از احکام برنامه توسعه و قانون هوای 
پاک شااره کرد و افزود: در موضوع قانون هوای 
از  بخشی  که  بود  قانون مصوب  این یک  پاک، 
دستگاه ها به وظایف خود عمل کردند و بخشی 
ترک  این  نتیجه  شدند.  فعل  ترک  دچار  دیگر 

فعل ها همین می شود که در هر سال ما شاهد 
هستیم.رئیس  قبل  سال های  تکراری  وضعیت 
قوه قضائیه در ادامه با تاکید بر لزوم ریشه  یابی 
راهکارهای  از  یکی  عنوان  به  مفاسد  بروز  علل 
از وقوع جرم گفت: هر زمان که در  پیشگیری 
راستای رفع علت های وقوع جرم حرکت شود، 
مردم  برای  رفت.  خواهند  بین  از  هم  معلول ها 
برای  یکسان  تخلف  که یک  نیست  قبول  قابل 
دو، سه یا چهار مرتبه تکرار شود. اگر ریشه ها 
به درستی شناخته و خشکانده شود دیگر فساد 

زمینه بروز پیدا نخواهد کرد.
اولویت ها  باید  تاکید کرد که  رئیسی همچنین 
مشارکت  نحوه  و  کار  و  ساز  »تعیین  طرح  در 
اقتصادی  از فساد  قوای سه گانه در پیشگیری 
و اداری« تعیین شده و برای هرکدام راهکارهای 

مشخصی پیش  بینی شود.
عالی  شورای  اینکه  بیان  با  قضائیه  قوه  رئیس 
پیشگیری از وقوع جرم، به دنبال اجرای قوانینی 
را  آن ها  اسلامی  شورای  مجلس  قبلًا  که  است 

در  پیگیری  سهم  است،  رسانده  تصویب  به 
موفقیت اجرای قوانین را بیشتر از تصمیم گیری 
شورای  در  باید  گفت:  و  دانست  سندسازی  و 
قانون  اجرای  جرم،  وقوع  از  پیشگیری  عالی 
مطالبه و پیگیری شود.رئیسی بر لزوم زمانبندی 
برنامه های گنجانده شده در طرح »تعیین ساز و 
کار و نحوه مشارکت قوای سه گانه در پیشگیری 
از فساد اقتصادی و اداری« تاکید کرد و گفت: 
مدیران باید خط قرمزهایی که قانون برای آن ها 
مشخص کرده است را بسیار جدی بگیرند.پیش 
از سخنان رئیس قوه قضائیه، »محمدباقر الفت« 
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه 
قضائیه با بیان اینکه نسخه نهایی طرح »تعیین 
در  گانه  قوای سه  نحوه مشارکت  و  کار  و  ساز 
پیشگیری از فساد اقتصادی و اداری« دارای ۱۲ 
راهبرد، ۱۲۷ اقدام و ۱۱۱ گام اجرایی است که 
برای راهبرد، چندین برنامه عملیاتی پیش بینی 
شده است، گفت که برای هر راهبرد، مستندات 

قانونی آورده شده است.

مردم نمی پذیرند که یک فساد مشابه 
برای چند بار در جامعه تکرار شود

شهردار تهران گفت: در حال حاضر پروانه ای 
در  نمی شود  صادر  تفصیلی  طرح  خلاف 
دستی  بصورت  هم  پروانه ای  هیچ  ضمن 
بدون  هم  ساختی  اجازه  و  نمی شود  صادر 

پروانه داده نمی شود.
در  حناچی  پیروز  صداوسیما،  از  نقل  به 
شبکه  خبری  ویژه  گفتگوی  استودیو 
تفصیلی  طرح  خصوص  در  سیما  دوم 
نمی توان  گفت:  تهران  ساختمان های 
عنوان  طرح  این  اجرای  برای  درصدی 
کرد، اما پیرو طرح جامع مصوب سال ۸۶ 
شورایعالی  در  آن  بعدی  اصلاحیه های  و 
که  پروانه هایی  حاضر  حال  در  شهرسازی 
در تهران صادر می شود. مستقیماً منطبق بر 
طرح تفصیلی شهر تهران است و این اتفاق 
پس از ۳۰ سال، اولین بار در حال اجراست.

او ادامه داد: با تمام سختی هایی که پیش رو 
شهرداری تهران قرار دارد ما موفق به اجرای 
اگر  معتقدیم  و  ایم  شده  طرحی  چنین 
بخواهیم این شهر زیست پذیر شود می باید 
بر مدار انضباط حرکت کنیم می توان ادعا 
خلاف  پروانه ای  حاضر  حال  در  که  کرد 
ضمن  در  نمی شود  صادر  تفصیلی  طرح 
صادر  دستی  بصورت  هم  پروانه ای  هیچ 
پروانه  بدون  اجازه ساختی هم  و  نمی شود 

داده نمی شود.
حناچی گفت: تا آنجا که در اختیار و کنترل 
شهرداری ها قرار دارد هیچگونه تخلفی در 
پروانه و مجوز ساخت صورت  حوزه صدور 
از  خارج  مناطق  در  آنکه  مگر  نمی پذیرد 
گزارش  و  دیده  مواردی  شهرداری  کنترل 

عمل  قانون  برابر  رسمی  مراجع  شود 
می کنند.

جاری  سال  کرد:  تصریح  تهران  شهردار 
پروانه های  میزان  قبل  سال  به  نسبت 
ساختمانی صادر شده حدوداً ۱۷% کاهش 
داشته، اما درحال حاضر این روند و میزان 
به شکل طبیعی خود برگشته، بطور متوسط 
شهر تهران حدوداً ۸ الی ۹ میلیون متر مربع 
مشمول صدور پروانه ساخت می شود البته 
این آمار در بخش های مسکونی به بالای ۲۵ 
میلیون متر مربع در سال می رسد.حناچی 
در خصوص تخریب ساخت و سازها گفت: 
مورد  در  که   ۹۳/۱۲/۱۳ جلسه ای  پیرو 
زمین های  و  باغات  و  خاک  از  حفاظت 
مسئولین  سایر  و  رهبری  میان  کشاورزی 
مربوطه انجام گرفت. می توانیم بگوییم که 
در این دوره جلوگیری از تخریب باغ ها انجام 
می شود بدان معنا نیست که تخلفی صورت 
نمی پذیرد در حال حاضر به دارندگان باغات 
در صورت حفظ باغ ها مجوز پرورش گل و 
رستوران  سالمندان  خانه  اندازی  راه  گیاه، 
حدود  چیزی  طرح  این  با  می دهیم.  باغ 
۱۰۰ هکتار از باغ های تهران حفظ شد و از 
ساخت برج در باغ ها جلوگیری بعمل آمد و 

باغ های موجود تثبیت شدند.
کنونی  دوره  در  افزود  تهران  شهرداری 
 ۱۷ حدود  باغات  حفاظ  طرح  اجرای  با 
مقیاس محلات  و در  احداث گردید  پارک 
این  مساحت  گرفت  قرار  مردم  اختیار  در 
 ۳ یا   ۲ الی  هکتار   ۲۳ حدود  از  پارک ها 
 ۱۸ منطقه  در  مثال  برای  می باشد  هکتار 

مربع  متر  مساحت ۲۵۰۰  با  پارکی  دیروز 
افتتاح گردید.

حناچی در خصوص سرانه فضای سبز تهران 
گفت: اگر حاشیه های شمالی و اطراف تهران 
هر  سهم  دهیم  قرار  محاسبه  مورد  هم  را 
پارک  مربع  متر   ۱۶ حدوداً  تهران  در  فرد 
می باشد و اگر صرفاً داخل محدوده قانونی 
را حساب کنیم. این رقم به ۱۲ الی ۱۳ متر 
مربع کاهش می یابد.این میزان برای شهری 
به آلودگی تهران ناکافی به نظر می رسد این 
در حالیست که برای هر فرد حدوداً ۱۹ متر 
آمار  او  است.  قبول  قابل  فضای سبز  مربع 
 ۲۴۰۰ حدوداً  را  تهران  محلی  پارک های 
عدد عنوان کرد و افزود: در ۴ سال اخیر ۱۷ 
پارک به این میزان اضافه شده و ۱۸ پارک 
هم در دستور کار داریم؛ که امیدواریم سال 

آینده مورد بهره برداری قرار گیرد.
شهرداری  عملکرد  ارزیابی  در  حناچی 
اخیر  سال  یک  گفت طی  کرونا  دوران  در 
و  حمل  ناوگان  مدام  و  پیوسته  بصورت 
نقل شهری مورد ضد عفونی قرار می گیرد، 
پاکسازی معابری شهری هم توسط نیروهای 
خدوم شهرداری هر روزه در حال اجراست 
ما جان  از همکاران  تعدادی  این مدت  در 
خود را از دست داده اند در این مدت یکی از 
حادترین مکان هایی که مورد آلودگی کرونا 
قرار گرفت آرامستان بهشت زهرا بود که در 
یک سال اخیر با فشار کاری مضاعفی همراه 
شده است در همین راستا تقاضا شده که 
نیروها و پرسنل این بخش در اولویت تزریق 

واکسن قرار گیرند.

پروانه ای خلاف طرح تفصیلی یا بصورت دستی صادر نمی شود

همراهی  از  انتظامی  نیروی  فرمانده   
و همدلی نمایندگان مردم در مجلس 
و قدردانی کرد  شورای اسلامی تشکر 
وگفت : در تخصیص بودجه به پلیس 
باید دولت و مجلس تجدید نظر کنند.

نشست  در  اشتری   حسین  سردار 
تعاملی مجمع نمایندگان مردم استان 
و  اسلامی  شورای  مجلس  در  همدان 
داشت  گرامی  ضمن  همدان  استاندار 
یاد و خاطره  شهدا و تبریک حلول ماه 
رجب اظهار داشت: از اهتمام جدی که 
اعضاء  و  استاندار  مجلس،  نمایندگان 
شورای تامین درسراسر کشوربرای رفع 
مشکلات مردم دارند تشکر و قدردانی 
انجام  خوبی  کارهای  انصافا  کنم،  می 
شده اما به هر حال تا رسیدن به ایده 
با  الله  شاء  ان  که  داریم  فاصله  ها  آل 
اهتمام جدی مسئولان مشکلات مرتفع 

می شود.
و  همراهی  از  انتظامی  نیروی  فرمانده 
مجلس  در  مردم  نمایندگان  همدلی 
و قدردانی کرد  شورای اسلامی تشکر 
وگفت : در تخصیص بودجه به پلیس 

باید دولت و مجلس تجدید نظر کنند.
سردار اشتری با بیان اینکه فرماندهان 
وظایف  و  انتظامی  نیروی  کارکنان  و 
خود را به نحو احسن انجام می دهند 
تاکید کرد: انتظار ما از مجلس شورای 

اسلامی بسیاربالا است.
ارشدترین مقام انتظامی کشوربا اشاره 
به اینکه نیروی انتظامی در طول یک 
سال اخیر به صورت صد در صد پای 
کار بوده افزود : پلیس نیاز به پشتیبانی 
دولت و مجلس شورای اسلامی جهت 

انجام ماموریت های محوله دارد .
اینکه واقعا کارهای خوبی  با بیان  وی 
و  تامین  حوزه  در  همکارانم  توسط 
حفظ نظم و امنیت در استان همدان 
و قدردانی  انجام شده که جای تشکر 
حال  هر  به  کرد:  نشان  خاطر  دارد، 
نیز مطرح  این جلسه  همانطور که در 
شد نیازهایی برای بهبود و رسیدن به 
شرایط مطلوب تر وجود دارد که نیروی 
کند  می  سعی  توان  تمام  با  انتظامی 

خلاء ها را برطرف کند.
بعد  اینکه  به  اشاره  با  اشتری  سردار 

نیروی  کادر درمانی در بحث کرونا  از 
این  در  دستگاه  ترین  درگیر  انتظامی 
امر است ، یادآور شد: حدود ۵۴۰ هزار 
از  انتظامی  نیروی  از کارکنان  نفر روز 
توجه  با  و  تردد  کنترل  طرح  ابتدای 
به  محدودیت های کرونایی در سطح 
کشور مشغول فعالیت و خدمت رسانی 
بابت  این  از  به مردم عزیز هستند که 
خدا را شاکریم که این توفیق را داشته 
مردم  خدمتگزار  وجود  تمام  با  که 
مردم  اینکه  به  اشاره  با  وی  باشیم. 
استان همدان هم در دوره دفاع مقدس 
پیروزی  از  بعد  های  سال  در  هم  و 
انقلاب اسلامی همواره ثابت کردند که 
مردمی متدین، انقلابی و ولایی هستند، 
گفت: ان شاء الله با حمایت ، همراهی 
و همدلی یکدیگر بتوانیم گامی موثر در 

جهت رفع مشکلات برداریم.
نیز  شاهرخی   سعید  سید  مهندس 
و  قدردانی  ضمن  نشست  این  در 
البته  و  ارزنده  از خدمات  سپاسگزاری 
انتظامی در اقصی نقاط  متنوع نیروی 
استان، اظهار داشت: خدا را شاکرم که 

پلیس  اقدامات  عمومی  اقبال  نظر  از 
در  و  گرفته  قرار  عموم  توجه  مورد 
حقیقت مردم با حضور نیروی انتظامی 

احساس آرامش می کنند.
تشکر  و  تقدیر  با  همدان  استاندار 
انتظامی  نیروی  شایسته  اقدامات  از 
تصریح کرد: امروز با تلاش ناجا، کشور 
ما از امن ترین کشورهای دنیا محسوب 

می شود.
وفاق،  کرد:  تاکید  مسئول  مقام  این 
مسئولان  بین  هماهنگی  و  همدلی 
استان همدان و همراهی مردم با ناجا 
امن  از  یکی  استان  این  تا  سبب شده 

ترین استان های کشور باشد.
مجمع  تعاملی  نشست  است،  گفتنی 
اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
با  ناجا  فرمانده  با  همدان  استاندار  و 
های  پلیس  معاونان  از  حضورجمعی 
ناجا  ستاد  فجر  سالن  در  تخصصی 
برگزار شد که در این جلسه نمایندگان 
های  نیازمندی  تشریح  ضمن  مجلس 
را  خود  آمادگی  خود،  استان  انتظامی 

در راستای تقویت پلیس اعلام کردند.

لزوم تجدید نظر 
در تخصیص بودجه 

به ناجا 

خبر

آغاز بهره برداری آزمایشی بزرگترین 
طرح استحصال اتان در کشور

طرح ملی و عظیم اتان گیری از گاز طبیعی در شهرستان مُهر 
استان فارس و عسلویه بوشهر به بهره برداری رسید.

اجرایی  ستاد  رئیس  مخبر  محمد  روزه  یک  سفر  درجریان 
فارس،  و  بوشهر  استان  دو  صنعتی  مناطق  به  امام  فرمان 
"مجتمع استحصال اتان پارسیان" با ظرفیت ورود ۷۵ میلیون 

مترمکعب گاز در روز به طور آزمایشی به بهره برداری رسید.
دراین مراسم که مدیران عامل هلدینگ انرژی، گروه اقتصادی 
پارسیان سپهر  پالایش  شرکت  و  پارس  نفت  شرکت  تدبیر، 
حضور داشتند، با دستور محمد مخبر فرایند اتان گیری دراین 

مجموعه آغاز شد.
ازاین  هوایی  بازدید  از  امام پس  فرمان  اجرایی  رئیس ستاد 
مجموعه بزرگ که در شهرستان مُهر استان فارس قراردارد، 
درجمع خبرنگاران گفت: با افتتاح این پالایشگاه گام بلندی 
در حوزه محیط زیست و جلوگیری از وجود مواد آلاینده در 
گاز طبیعی و همچنین جلوگیری از خام سوزی مواد ارزشمند 
داخل گاز طبیعی که در مصارف خانگی تبدیل به دود و مواد 

آلاینده می شود برداشته شد.
 ۷۵ روزانه  مجموعه  این  ورودی  خوراک  میزان  افزود:  وی 
میلیون مترمکعب یعنی معادل تولید گاز در سه فاز پارس 
جنوبی و تولیدات آن سالانه ۳.۳ میلیون تن انواع ال پی جی 
و کاندنسیت است که ۲ میلیون تن از این محصولات صادر 
خواهد شد که مبلغ قابل توجه یک میلیارد دلار ارزآوری در 

سال برای کشور خواهد داشت.
کرد  اشاره  مجتمع  این  در  شده  استفاده  فناوری  به  مخبر 
تکنولوژی  روزترین  به  که  می کنیم  ادعا  جرأت  به  گفت:  و 
دانش  بر  تکیه  با  حوزه  این  در  جهان  روز  فناوری های  و 
متخصصین داخلی در این پالایشگاه به کار گرفته شده و با 
راه اندازی آن جهش قابل توجهی در صنعت نفت کشور رخ 
خواهد داد. وی افزود: از دیگر ویژگی های متمایز این مجموعه، 
توان بازیافت ۹۵ درصدی اتان است که بالاترین توان خلوص 

در کشور به حساب می آید.
رئیس ستاد اجرایی فرمان امام با اشاره به بحث ایجاد اشتغال 
از طریق بهره برداری از این طرح گفت: یکی از اهداف ستاد در 
اینگونه پروژه ها تاکید بر ایجاد اشتغال و توسعه مناطق محروم 
است، در همین طرح بیش از ۵۰۰۰ شغل مستقیم و حدود 

۲۰ هزار شغل غیرمستقیم ایجاد شده است.
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رئیس سازمان بهزیستی کشور در جلسه 
های  برنامه  ارائه  به  شهر  شورای  امروز 
برای  کشور  بهزیستی  سازمان  عملی 
جمله  از  اجتماعی  های  آسیب  کاهش 
پرداخت. خیابان  و  کار  کودکان  و  اعتیاد 

و  هفتاد  و  دویست  در  دانا  قبادی  وحید 

دومین جلسه شورای اسلامی  شهر تهران  
برگزار شد گزارشی از آسیب های اجتماعی 
این  در  بهزیستی  سازمان  های  فعالیت  و 
ابتدای سخنان  در  ارائه کرد. وی  خصوص 
شهر  شورای  و  شهردار  عملکرد  از  خود 
از  و  حمایت  معلولیت  دارای  افراد  درباره 

مناسب  در  معلولیت  دارای  افراد  حقوق 
نقل  و  وسایل حمل  و  تهران  سازی شهر 

 عمومی تشکر کرد. 
وی در این جلسه گفت: در ارتباط با موضوع 
از  یکی  بگویم  باید  اجتماعی  آسیب های 
مواردی که در قانون برنامه ششم توسعه در 
ماده ۸۰ ذکر شده است و زمینه همکاری 
مشترک بین  شهرداری و بهزیستی است، 
است  خیابان  و  کار  کودکان  ساماندهی 
و  ها  شهرداری  بین  مشترک  فصل  که 
بهزیستی است. وی ادامه داد: سعی کردیم 
در دوره اخیر بیاییم و عملکرد گذشته را 
در ارتباط با آسیب های  اجتماعی با تکیه 
بر انباشت تجربیات بهزیستی در طول ۴۰ 
و  از همه  کارشناسان  کنیم.  بررسی  سال 
صاحب نظران دعوت کردیم برای مشارکت 
در این آسیب شناسی. در ارتباط با  بحث 
اعتیاد تمام مدیرکل های اعتیاد بهزیستی 
بگویند  تا  کردیم  دعوت  را  انقلاب  اول  از 
از  ناشی  نشده  حل  اعتیاد  اگر  مشکل 

کشور  بهزیستی  سازمان  چیست. رئیس 
که  بود  این  هدفمان  واقع  در  کرد:  بیان 
یک بازنگری در  عملکرد داشته باشیم و به 
مدل مناسب با مدل تطبیقی دنیا برسیم و 
رسیدیم به مدل مراکز  درمانی مستمر برای 
خانواده  و  محو  اجتماع  که  اعتیاد  درمان 
محور است و درمان تک نسخه ای می کند. 
یعنی اینطور نیست که بگوید همه معتادان 
متادون  بخورند.  اعتیاد  ترک  برای  بروند 
های   متخصص  از  متشکل  تیمی  بلکه 
فردی  اگر  حتی  که  دارد  وجود   مختلف 
کنارش  در  مزمنی  روانی  معتاد  بیماری 
دارد     آن را هم تحت پوشش قرار می دهد 
و یک استمراری  از درمان موثر وجود دارد.  

فرد  مدل  این  در  کرد:  اظهار  دانا  قبادی 
می  ما  روزی  شبانه  مراکز  به  ما   ۴ معتاد 
در  و  به صورت سرپایی  بعد ۸  ماه  و  آید 
حضور  یافتگان  بهبود  باشگاه  عضویت 
دارد که عملکرد مبتنی بر  حرفه  آموزی و 

اشتغال است. 

اقدامات و رویکرد سازمان بهزیستی کشور در کاهش آسیب های اجتماعی

شریعتمداری: باید به سمت بورسی کردن کامل شستا پیش برویم
وزیر رفاه گفت: عرضه کالاهایی که قابلیت عرضه در 
بورس دارد به غیر از بازارهای بورس ممنوع است و 

باید به سمت بورسی کردن کامل شستا پیش برویم.
 محمد شریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
و  قریب ۲۰۰ محصول جدید  از  رونمایی  مراسم  در 
افتتاح بیش از ۱۴ پروژه بازسازی توسعه ای شستا با 
بیان اینکه معاونت های وزارتخانه هر کدام برای تحقق 
اقدامات  بتوانند  تا  تلاشند  در  حوزه  آن  در  اهداف 
موثرتری را در ماه های باقی مانده از عمر دولت انجام 
دهند تاکید کرد که نباید به هیچ وجه اجازه دهیم 

افولی در اقدامات رخ دهد.
وجه  هیچ  به  گفت:  شستا  مدیران  به  خطاب  وی 

روز  آخرین  تا  قوت  با  و  نکنید  کم  از سرعت شستا 
پروژه های نیمه کاره را تکمیل و تلاش کنید تا آنها را 
به اتمام برسانید. خوشحالم که نظم در کنار شفافیت 
را به کار گرفته اید و یکی از افتخارات بزرگ شستا این 
بود که صورت های مالی را در کدال ارائه کرد که در 

عمر شستا سابقه نداشت.
وزیر رفاه با بیان اینکه صورت های مالی شفاف و گویا 
و قابل عرضه به مردم با داشتن کدال بورس قدم اول 
کنیم  عمل  خوب  اینجا  اگر  و  است  انضباط  و  نظم 
گام های بعدی را هم می توانیم مصمم برداریم اظهار 
کرد: توجه ویژه به تحقق بودجه بسیار مهم بود و شما 
تلاش کردید در چارچوب برنامه عملیاتی کار کنید و 

کار با این نظم و ترتیب باید در شرکت ها ادامه یابد.
سامانه های  ایجاد  برای  اینکه  بیان  با  شریعتمداری 
شفافیت  گفت:  برداشتیم  خوبی  قدم های  شفافیت 
یک دستور اداری بود که بعد از تعهدم به نمایندگان 
مجلس در جلسه رأی اعتماد در دستور کار قرار گرفت 
و شستا گل سرسبد انجام فعالیت های شفاف ساز بود 
که در این عرصه قدم های خوبی برداشته است. قبلًا 
هم از برنامه های شفافیت رونمایی کرده ایم. عده ای به 
ناحق انتقاد می کنند که چرا از شفافیت زیاد می گوئیم. 
از این پس هم از شفافیت زیاد سخن می گوئیم زیرا ما 
را به سمت کارایی و اثربخشی بیشتر و خروج از فساد 

و جلوگیری از بروز آن هدایت می کند.
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اخبار

استاندار آذربایجان شرقی: 

آذربایجانی ها پیشتاز کارهای خیر هستند

استاندار آذربایجان شرقی گفت: آذربایجانی ها همواره در 
کارهای خیر، پیشتاز هستند و باید همه با هم برای ترویج 

بیشتر این فرهنگ نیک و خداپسندانه تلاش کنیم.
محمدرضا پورمحمدی در آیین ملی تجلیل از خیران و 
ماندگاران فعال در عرصه روستا که با حضور معاون اول 
رئیس جمهور به صورت ویدئوکنفرانس برگزار شد، گفت: 
خیرین، انسان های بزرگوار و نجیبی هستند که به سهم 
خود در خدمت به مردم و رفع مشکلات جامعه سهیم 

هستند.
وی با اشاره به پیشتازی آذربایجانی ها در کارهای خیر و 
دستگیری از محرومان جامعه، اظهار کرد: بزرگ مردان 
برای  همواره  کشور،  خطه  این  از  بسیاری  شیرزنان  و 
مشارکت در کارهای خیر و نوع دوستانه گام برمی دارند.

بیشتر کارهای خیر در  ترویج  بر ضرورت  تاکید  با  وی 
بین مردم، گفت: گروه های موثر جامعه، صدا و سیما و 
رسانه ها باید در این زمینه اهتمام بیشتری داشته باشند.

به نقل از روابط عمومی استانداری، وی در این آیین، با 
اهدای لوح سپاس از خیران حوزه های نوسازی و تجهیز 
علوم  محروم،  مناطق  و  روستاها  به  آبرسانی  مدارس، 

پزشکی و خیران حوزه دهیاری قدرانی کرد.

بر  رضوی  قدس  آستان  تولیت  مقام  قائم 
ضرورت بهره گیری از سیره رضوی در تامین 
محتوای لازم برای مقابله با پدافند فرهنگی 

دشمن تاکید کرد.
خاکسار  مصطفی  نیوز،  آستان  گزارش  به 
قهرودی در پیامی به اختتامیه جشنواره رسانه 
های دیجیتال رضوی که به صورت مجازی در 
قزوین برگزار شد، با اشاره به اهمیت فضای 
مجازی در عصر حاضر اظهار داشت: دشمن 

از فضای مجازی برای القاء اندیشه های خود 
این وضعیت  مقابل  در  باید  و  بهره می گیرد 
یک پدافند فرهنگی مناسب را تمهید کرد تا 
این القائات و تلاش های مذموم دشمن خنثی 

شود.
پرداخت  زمینه  این  در  راهکار  ارائه  به  وی 
لجام  فضای  مقابل  در  اثرگذاری  گفت:  و 
تدارک  دشمنان  که  ضدارزشی  گسیخته 
و اسلامی  ارزش های دینی  با طرح  دیده اند، 

مقدور است.
ادامه  رضوی  قدس  آستان  تولیت  مقام  قائم 
داد: این سازوکار باید با طرح و ارائه زیبایی 
محاسن ارزش های دینی و الگوهای راستین 
هستند  اطهار)ع(  ائمه  آن  تام  جلوه های  که 

انجام شود.
رضا)ع(  امام  کرد:  اضافه  قهرودی  خاکسار 
را  ما  کلام  محاسن  مردم  اگر  می فرمایند 
این  کرد؛  خواهند  تبعیت  آن  از  دریابند 
فرمایش ما را متوجه این مسئولیت می کند 
که بیان زیبایی ها و محاسن این کلام و سنت 
ائمه اطهار)ع( اگر هنرمندانه و با ابزار مناسب 
خواهند  را  آن  حتما  مخاطبان  شود  ارائه 

پذیرفت و در زندگی به کار می گیرند.
رضوی  قدس  آستان  تولیت  مقام  قائم 
پدافند  این  تدارک  برای  کرد:  خاطرنشان 
فرهنگی، هم باید از توانمندی فرهیختگان و 
صاحبنظران این عرصه و هم از ظرفیت های 
بهره  فرهنگی  و  دینی  نهادهای  و  مردمی 

گرفت.
ابزارهای  از  کرد:  تصریح  قهرودی  خاکسار 
از  استفاده  ارزش ها،  این  طرح  برای  مناسب 
و رسانه هایی است که بخش  فضای مجازی 
داده اند؛  تشکیل  را  مردم  زندگی  از  اعظمی 
این بستر امروز در زندگی مردم بسیار اثرگذار 
بهره  فضا  این  از  باید  متقابلا  نیز  ما  و  است 

بگیریم.

رسانه  جشنواره  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
های دیجیتال رضوی و اهمیت آن در ایجاد 
آمار  گفت:  دشمنان  مقابل  فرهنگی  پدافند 
رشد آثار رسیده به دبیرخانه جشنواره رسانه 
و  اهمیت  این  بیانگر  رضوی  دیجیتال  های 
اثرگذاری است؛ می توان جریان شبهه زدایی و 
پاسخگویی و مقابله با تهدیدات گمراه کننده 

را از طریق آثار این جشنواره دنبال کرد.
قائم مقام تولیت آستان قدس رضوی عنوان 
سیره  ویژه  به  دینی  ارزش های  از  باید  کرد: 
بهره  اخلاقی  بنیان های  تقویت  برای  رضوی 
گرفت و در مسیر تقویت ارزش های دینی با 
تولید محتوای مناسب در فضای  از  استفاده 
تا  برداشت  قدم  رضوی  سیره  حول  مجازی 
حرکت دشمن خنثی و ارزش های دینی در 

مسیر یک زندگی نجات بخش تثبیت شود.
وی گفت: سیر جشنواره رسانه های دیجیتال 
رضوی نیز مبین این است که رشد خوبی در 
زمینه کمیت و کیفیت آثار شاهد هستیم و 
تولید و ارسال17000 اثر به هشتمین دوره 

این جشنواره خود گویای این مهم است.
قدس  آستان  کرد:  تاکید  قهرودی  خاکسار 
فرهنگی  و  دینی  نهاد  عنوان یک  به  رضوی 
و معرفتی وظیفه می داند در راستای وظایف 
خود در هماهنگی با سایر بخش ها با حضور 
در فضای تولید محتوا با سیره رضوی در این 

حوزه ایفای نقش جدی کند.

قائم مقام تولیت آستان قدس رضوی مطرح کرد:

ضرورت بهره گیری از سیره رضوی در پدافند 
فرهنگی علیه دشمن 

اخبار

رئیس اتاق اصناف البرز: کمبود کالا 
نداریم، گاهی توزیع مشکل دارد

رئیس اتاق اصناف البرز گفت: سهمیه  شکری که استان 
نحوه  گاه  ولی  تقاضاست،  میزان  بیشتر  گرفته  تعلق 
نادرست توزیع این شبهه را ایجاد می کند که با کمبود 

این کالا مواجه هستیم.
بهروز حصاری  با اشاره به نزدیکی به روزهای آخر سال و 
افزایش تقاضای مردم برای خرید کالاهای اساسی اظهار 
کرد: مردم نگران تامین کالاهای اساسی خود در آستانه 

سال جدید نباشند.
اساسی  توزیع کالاهای  اینکه مردم مشکل  بیان  با  وی 
را نباید به پای کمبود بگذارند، ادامه داد: گاها در نحوه 
توزیع این کالاها مشکلاتی به وجود می آید که با برنامه 

ریزی و مدیریت درست در صدد رفع آن هستیم.
که  شکری  سهمیه   مثال  عنوان  به  داد:  ادامه  حصاری 
استان تعلق گرفته بیشتر میزان تقاضاست، ولی گاه نحوه 
نادرست توزیع این شبهه را ایجاد می کند که با کمبود 

این کالا مواجه هستیم.
رئیس اتاق اصناف البرز با اشاره به رفع مشکل کمبود 
خوشبختانه  کرد:  خاطرنشان  صنفی  واحدهای  روغن 
صنفی  واحدهای  نیاز  مورد  روغن  برای  خوبی  سهمیه 
مثل اغذیه فروشی ها، رستوران ها، شیرینی فروشی ها و 

... تخصیص یافته  و به زودی توزیع آن آغاز می شود.
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پارک »ایران کوچک« کرج ۱۵ اسفند 
افتتاح می شود

شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 
کرج گفت: 1۵ اسفندماه پارک ایران کوچک به بهره برداری 

می رسد.
پیمان بضاعتی پور  با اشاره به اجرای پویش کاشت نهال به 
درخواست شهروندان، اظهار کرد: با اجرای صحیح این پویش 
گامی مهمی در جلب مشارکت شهروندان برای حفظ فضای 
محیط زیست«  دوستدار  شهری  »کرج،  شعار  تحقق  و  سبز 

برداشته می شود.
ارسال  با  پویش شهروندان می توانند  این  در  اضافه کرد:  وی 
پیامک به شماره 100011۴7 به صورت رایگان و به یاد کسانی 

که دوست دارند، درخت بکارند.
این مسئول در پاسخ به اینکه چند اصله درخت برای این طرح 
تا  دارد  وجود  ظرفیت  این  داد:  توضیح  شده،  گرفته  نظر  در 
100 هزار اصله درخت برای اجرای این پویش به شهروندان 

اهدا شود.
بضاعتی پور تاکید کرد: اغلب درختانی که برای این پویش در 
نظرگرفته شده اند غیر مثمر هستند و از میان آنها می توان به 

توت نرک، نارون، چنار و صنوبر اشاره کرد.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج  
در ادامه با بیان اینکه 1۵ اسفندماه پارک ایران کوچک به بهره 
برداری می رسد، گفت: این پارک شامل بازارچه ای هزار متری 
با ۲۵ حجره است که در این حجره ها صنایع دستی از جمله 

کیف، چرم، کفش و ... به فروش می رسد.
وی با بیان اینکه این بازارچه در حقیقت نمونه کوچک بازار 
سعدالسلطنه قزوین است، افزود: غرفه های این بازارچه از طریق 

مزایده در اختیار متقاضیان قرار می گیرد.
پارک هفت  این  در  ایرانی هم  اقوام  وی گفت: خاستگاه های 
هکتاری در مقیاس یک به یک و یا یک به دو بازسازی شده 

است.

رئیس مرکز ملی فرش ایران: رشد 
۱۱۴ درصدی تولید فرش در کشور 

سالجاری  در  گفت:  ایران  فرش  ملی  مرکز  رئیس 
 11۴ جهش  یک  با  کشور  در  فرش  تولید  میزان 
درصدی روبه رو بوده که شرایط مناسبی را در فعالیت 

قالیبافان نشان می دهد.
فرحناز رافع  در جریان سفر به اردبیل و افتتاح مرکز 
در  اردبیل  در  دستباف  فرش  بافندگان  نیاز  تأمین 
گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: در کنار افزایش تولید 
این محصول با ارزش کشور، جایگاه صادرات و عرضه 
جهانی آن نیز رشد مناسبی پیدا کرده که با وجود 
فرش  صادرات  کرونا،  شرایط  همچنین  و  تحریم ها 
نسبت به سال های گذشته 1۴ درصد افزایش یافته 

است.
وی حمایت همه جانبه از بافندگان فرش را با پوشش 
بیمه ای یادآور شد و تصریح کرد: در حال حاضر ۲61 
هزار بافنده فرش در کشور تحت پوشش بیمه تأمین 

اجتماعی قرار گرفتند.
رئیس مرکز ملی فرش ایران گفت: فردا و در استان 
بیمه ای  پوشش  ملی  طرح  یک  قالب  در  اردبیل 
اجتماعی  بیمه  صندوق  نظر  زیر  فرش  بافندگان 
روستایی و عشایری به انجام می رسد که 106 هزار 
اجتماعی  بیمه  صندوق  به  معرفی  با  کشور  در  نفر 
قرار  بیمه  این  پوشش  تحت  عشایر،  و  روستاییان 

می گیرند.
رافع افزود: البته 1۵0 هزار نفر نیز در اولویت معرفی 
به این صندوق قرار دارند تا از خدمات آن بهره مند 

شوند.
وی در مورد ارائه خدمات بیمه تکمیلی، بیمه عمر، 
قالیبافان  کارافتادگی  از  بیمه  همچنین  و  حوادث 
خاطر نشان کرد: در این زمینه نیز در همه استان ها 
ارائه خدمات به فعالان این بخش به صورت رسمی 
شروع می شود که اجرای آن را فردا در مراسمی در 

اردبیل شاهد خواهیم بود.
رافع در مورد پرداخت تسهیلات به بافندگان فرش 
اعتباری  فنی،  تسهیلات  محل  از  کرد:  نشان  خاطر 
برای مجتمع های قالیبافی در قالب سرمایه در گردش 
و سرمایه ثابت پرداخت وام در اولویت قرار گرفته که 
امیدواریم با همکاری همه استان ها و مرکز ملی فرش 

ایران، پرداخت این منابع به سرعت انجام شود.
این تسهیلات را 1۲ درصد  وی نرخ سود پرداختی 
برای بافندگان فرش اعلام کرد و ادامه داد: البته با 
هماهنگی بانک قرض الحسنه مهر ایران، برای پوشش 
میلیون   30 تا   ۲۵ قالیبافان  تکمیلی  درمان  بیمه 
تومان تسهیلات با نرخ چهار درصد در اختیار فعالان 

این بخش قرار می گیرد.
مؤثر شروع  و  فعالیت های خوب  از  قدردانی  با  رافع 
شده در استان در حمایت از فعالان فرش دستباف 
خدمات  ارائه  در  اردبیل  استان  کرد:  نشان  خاطر 
رفاهی به قالیبافان گوی سبقت را از همه استان ها 
ربوده و شاهد شرایط مناسب در ارائه این خدمات به 

بافندگان و هنرمندان هستیم.
تولید و عرضه  از مراکز مختلف  بازدید خود  به  وی 
مواد  درصد  گفت: صد  و  کرد  اشاره  دستباف  فرش 
اولیه فرش در کشور تأمین می شود و هیچ مشکلی در 

این زمینه در استان های مختلف وجود ندارد.

کردستان  استان  غیرعامل  پدافند  مدیرکل 
یکی  حوادث  از  پیشگیری  اینکه  به  اشاره  با 
گفت:  است  غیرعامل  پدافند  اصلی  اهداف  از 
رعایت الزامات پدافندهای غیرعامل در ساخت  
و سازهای دولتی و غیردولتی در پیشگیری از 

بحران ها و تاب آوری شهری تاثیر بسزایی دارد.
تاب آوری  تخصصی  وبینار  در  رضایی  محمد 
و  جهاددانشگاهی  همکاری  با  که  شهری 
شهرداری سنندج برگزار شد، اظهار کرد: بحث 
تخصصی   و  علمی  موضوعی  شهری  تاب آوری 
تبادل نظر  نیازمند بررسی و بحث و  است که 
گسترده است و بحث های متمادی بسیاری را 

می طلبد.
کرد:  عنوان  شهری  تاب آوری  تعریف  در  وی 
معنای  به  دارد  لاتینی  ریشه ای  تاب آوری 
مفهوم  با  عقب،  سمت  به  خیزش  و  جهش 
در یک  تنش  ایجاد  از  قبل  به  بازگشت پذیری 

سیستم و جامعه است.
عنوان  به  شهری  تاب آوری  داد:  ادامه  رضایی 
شهر  یک  توانایی  اندازه گیری  برای  اصطلاحی 

برای برون رفت از بحران به کار برده می شود و 
برنامه ریزی و طراحی شهرهای تاب آور به نحوی 
گوناگون  زمانی  برهه های  در  شهرها  که  است 
ادامه بقا  از بحران توانایی حیات و  قبل و بعد 

را داشته باشند.
شهرهای  تاب آور  شهرهای  کرد:  تصریح  وی 
سریع  بحران  به  بتوانند  که  هستند  آماده ای 
پاسخ داده و به شرایط قبل از بحران بازگردند و 
بتوانند باتوجه به شرایط بحرانی پیش آمده به 

کار خود ادامه دهند.
رضایی خاطرنشان کرد: تاب آوری در دراز مدت 
نیازمند توانایی بیشتر است به این جهت که با 
توجه به پیچیدگی موضوعات و مشکلات بتواند 

خود را با وضعیت زمانی و مکانی تطبیق دهد.
با  کردستان،  استان  غیرعامل  پدافند  مدیرکل 
اشاره به دو بلایای طبیعی و انسانی افزود: بلایای 
طبیعی همچون سیل، زلزله، آتش فشان و ... و 
انسان ساخت همچون جنگ ها، سوانح  بلایای 
پروازی و صنعتی و ... هستند که در این مواقع 
تاب آوری شهرها به میزان و تناسب حوادثی که 

به وجود آمده است سنجیده می شود تا خود را 
بازیابی و بحران را مدیریت کند.

کردستان  استان  غیرعامل  پدافند  مدیرعامل 
تاکید کرد: طبق پیش بینی های انجام شده در 
آینده ای نه چندان دور 80 درصد از جمعیت، 
مسئله  امر  همین  و  بود  خواهد  شهرنشین 

تاب آوری شهری را پیچیده تر خواهد کرد.
انسان  وی اضافه کرد: ما در زمینه بحران های 
با  که  داریم  بسیاری  تجارب  طبیعی  و  ساز 
می توانیم  آسیب شناسی  و  بررسی  و  کنکاش 
نقاط ضعف و قوت شهرها را مورد ارزیابی قرار 

دهیم.
محمد رضایی در ادامه سخنان خود اظهار کرد: 
پیشگیری از حوادث یکی از اهداف اصلی پدافند 
پدافندهای  الزامات  رعایت  و  است  غیرعامل 
غیرعامل و ضروری در ساخت وسازهای دولتی و 
غیردولتی در پیشگیری از بحران ها و تاب آوری 

شهری تاثیر بسزایی دارد.
به  کردستان  استان  توپوگرافی  کرد:  بیان  وی 
گونه ای است که پستی و بلندی و معماری ها 

و ساخت سازهای آن مشکلاتی را بر ما تحمیل 
کرده و در راستای تاب آوری شهرها تزلزل ایجاد 
بر  دقیقی  نظارت  که  می طلبد  و  است؛  کرده 
ساخت و  سازهای شهری صورت گیرد تا به آن 

اهدافی که مدنظر هست دست پیدا کنیم.
پیش  سویی  و  سمت  به  باید  افزود:  رضایی 
برویم که حتی برای ساختمان های شخصی و 
خصوصی نیز التزامات پدافندی رعایت شود تا 

در آینده  به یک فرهنگ تبدیل شود.
در  عمومی  آموزش  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
است.خاطرنشان  موثر  بسیار  شهرها  تاب آوری 
مهمی  بسیار  بحث  گرچه  آموزش  بحث  کرد: 
است اما اگر با اقدامات همراه نباشد تاب آوری 
شهرها را با مشکلات بسیاری همراه خواهد کرد.

رضایی در پایان یادآور شد: یکی از موضوعاتی که 
به صورت جد در دست اجرای پدافند غیرعامل 
است و در افزایش تاب آوری شهری بسیار مهم 
و موثر است؛ اجرای بند 9 سیاست های کلان 
بافت  از  خطرزا  اماکن  خروج  بر  مبنی  نظام 

شهری است.

مدیرکل پدافند غیرعامل استان کردستان: رعایت الزامات پدافندی 
در ساخت وسازها راهی موثر در افزایش تاب آوری شهری است

سرپرست استانداری ایلام گفت: اولین هیئتی 
که در استان تشکیل شده، هیئت کشتی بوده و 
این ورزش دارای پیشینه ای طولانی  و تاریخی  

در استان است.
دکتر »محمد نوذری« در دیدار »علیرضا دبیر« 
اسلامی  جمهوری  کشتی  فدراسیون  رئیس 
ایران،  کشتی را از ساختارهای تاریخی کشور 
خواند و اظهار کرد: هر کشوری را با یک ورزش 
ما  اول  ورزش  کشتی  و  شناسند  می  خاص 

ایرانی ها است.
وی با اشاره به ظرفیت ها و پتانسیل های بزرگ 
گفت:  ورزشی  مختلف  های  رشته  در  استان 
در  های خاصی  توانمندی  دارای  ایلام  استان 
ورزش های قهرمانی به ویژه در کشتی است 
در  خاصی  جایگاه  دارای  فرنگی  کشتی  ودر 

کشور است.
سرپرست استانداری ایلام با بیان اینکه اولین 
هیئت  شده،  تشکیل  استان  در  که  هیئتی 

اول  ورزش  کشتی  گفت:  است،  بوده  کشتی 
ایران و ایلام بوده و دارای پیشینه ای طولانی  

و تاریخی  است.
گر  تعدیل  مهمترین  عنوان  به  ورزش  از  وی 
یکی  گفت:  و  کرد  یاد  اجتماعی  های  آسیب 
مسائل  تعدیل  برای  ما  اساسی  راهبردهای  از 
و مشکلات اجتماعی توجه به ورزش و ایجاد 

سرزندگی و نشاط در جامعه است.
استعداد  با  از  دیار  این  جوانان  گفت:  نوذری 
ها  آن  به  توجه  و  هستند  کشور  در  ها  ترین 
در هر حوزه ای می تواند خالق توانمندی های 

خاص برای کشور باشد.
مسائل  قالب  در  ساله  هر  کرد:  تصریح  وی 
اجتماعی اعتبارات خاصی به حوزه های مختلف 
اعتقاد  و  می دهیم  اختصاص  ورزش  جمله  از 
داریم یکی از مهمترین راه های کنترل آسیب 
های اجتماعی توجه به ورزش و ایحاد نشاط و 

سرزندگی در جامعه است.
و مشکلاتی  و مسائل  کرونایی  به شرایط  وی 
که برای فعالیت های ورزشی ایجاد کرده اشاره 

کرد و گفت: در استان ایلام نیز در این شرایط 
تمامی امور و تصمیمات تحت نظر ستاد ملی 
کرونا در حوزه های مختلف از جمله فعالیت های 
ورزشی قرار می گیرد و ما ناچار هستیم برای 

سلامت جامعه و مردم آنها را رعایت کنیم.
رئیس  دبیر  علیرضا  دکتر  دیدار  این  ادامه  در 
خوب  و  تعاملی  نگاه  از  کشتی  فدراسیون 
سرپرست استانداری ایلام به مقوله ورزش به 
ویژه کشتی تقدیر کرد و گفت: ما از این نگاه 
سازنده و مثبت به ورزش استقبال می کنیم 
زمینه  بیشتر در  و همکاری  تعامل  آمادگی  و 

توسعه ورزش کشتی استان داریم.
وی با بیان اینکه کشتی ورزش اول استان است 
ابراز امیدواری کرد این ورزش در استان توسعه 

بیشتری پیدا کند.
رئیس فدراسیون کشتی از روند تعطیلی باشگاه 
های ورزشی به خاطر بحث کرونا ابراز نگرانی 
کرد و گفت: امیدواریم به زودی با از بین رفتن 
ویروس منحوس کرونا ، شاهد پویایی و تحرک 

حوزه ورزش در سراسر کشور باشیم.

در دیدار رئیس فدراسیون کشتی با سرپرست استانداری 
ایلام عنوان شد: کشتی ورزش اول ایلام است

معاون آموزشی جهاددانشگاهی اردبیل خبرداد؛

رونق طرح مشاغل خانگی با حمایت از 
مشاغل خرد در اردبیل

حال  در  گفت:  اردبیل  آموزشی جهاددانشگاهی  معاون 
حاضر تعداد زیادی از مشاغل خرد در استان وجود دارد 
که در صورت برنامه ریزی مناسب، آموزش های تخصصی 
مشاغل  رونق  باعث  می توانند  آنها  از  مالی  حمایت  و 

خانگی در اردبیل شوند.
در  سنتی  رودوزی  کارگاه  از  بازدید  در  کوهی،  بهرنگ 
اردبیل در راستای اجرای بهینه طرح ملی توسعه مشاغل 
افزود: امروز ظرفیت های بسیاری برای ورود به  خانگی 
حوزه مشاغل خانگی وجود دارد، اما مشاغل خانگی خرد 

نیازمند حمایت است.
چنانچه  گفت:  اردبیل  جهاددانشگاهی  آموزشی  معاون 
افزایش مهارت،  بستر مناسبی جهت آموزش در حوزه 
تقاضا و  با فرآیند عرضه و  بازار کار و آشنایی  به  ورود 
ایجاد زیرساخت های لازم در استان اردبیل صورت گیرد، 
اقدام  استان  در  مشاغل  این  ساماندهی  به  می توانیم 

نماییم. 
استان  خانگی  مشاغل  دبیرخانه  دبیر  نیا،  ضارب  میثم 
از اهداف اصلی  افزود: یکی  بازدید   این  نیز در  اردبیل 
ما در این دبیرخانه حمایت و ساماندهی مشاغل خانگی 
خرد و تبدیل آنها به مشاغل پویا و فعال است تا بتوانند 
به چرخه اقتصادی استان به ویژه خانوارهای با وضعیت 

اقتصادی ضعیف کمک نماید.
پیشران  و  کارگاه  مسئول  ثروتی،  بازدید  این  ادامه  در 
رودوزی سنتی، افزود: امیدوارم با حمایت  و مشوق های 
در نظر گرفته شده برای پیشران ها در قالب این طرح 
بتوانیم فعالیت های کاری خود را در جهت توسعه اشتغال 
و رونق اقتصادی گسترش داده و بتوانیم هنر رودوزی 
سنتی که یکی از قدیمی ترین هنرهای بومی و اصیل در 

کشور است، در استان اردبیل نیز رونق بخشیم.
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سلامت
خبر

عوارض پوستی استفاده از ماسک/
پوست چرب بیشتر جوش می زند

استادیار گروه پوست دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی، با اشاره به عوارض پوستی ناشی از مصرف 
ماسک های تنفسی، بر عدم استفاده از کرم ها و 
ماسک  از  استفاده  هنگام  در  آرایشی  محصولات 

تاکید کرد.
کووید  پاندمی  در  گفت:  مجد،  عبداللهی  فهیمه   
۱۹  استفاده از ماسک های تنفسی، رعایت فاصله 
مکرر  و  دقیق  شوی  و  شست  و  اجتماعی  گذاری 
و کنترل  پیشگیری  برای  اصل مهم  دست ها سه 
شیوع بیماری است که اکیدا به افراد جامعه توصیه 

می شود.
از  ناشی  عوارض  از  افراد  شکایات  به  اشاره  با  وی 
وسایل  از  استفاده  دوران  این  در  افزود:  ها  ماسک 
انتقال کرونا و کاهش  حفاظتی برای قطع زنجیره 
شیوع و بروز بیماری الزامی است اما در برخی افراد 
به ویژه کادر درمان استفاده از وسایل حفاظتی نظیر 
ماسک، شیلد و دستکش ممکن است منجر به بروز 
مشکلات پوستی نظیر حساسیت، اگزمای تماسی و 

یا آکنه شود.
)جوش(  آکنه  یا   )Maskne( ماسکنه  عبداللهی 
عوارض  از  یکی  را  تنفسی  های  ماسک  از  ناشی 
ذکر  کرونا  شیوع  دوران  در  شایع  نسبتا  پوستی 
کرد که معمولا در نواحی از صورت که در تماس 

با ماسک قرار دارند، بروز می کند.
تماس  و  سایش  پوست،  متخصص  این  گفته  به 
ماسک  با  پوست  مدت  طولانی  و  مداوم  مکانیکی 
های تنفسی به ویژه اگر همراه گرما و تعریق باشد 
دلیل بروزاین  آکنه ها یا جوش ها هستند . البته 
گاهی انسداد فولیکول های مو و رشد باکتری ها در 
آن قسمت نیز منجر به ایجاد التهاب یا فولیکولیت و 

بروز جوش می شود.
وی، پوست های چرب را بیشتر مستعد آکنه دانست 
آرایشی،  های  کرم  از  استفاده  کرد:  خاطرنشان  و 
تماس طولانی مدت پوست صورت با ماسک تنفسی 
به ویژه ماسک هایی نظیر N۹۵که محکم به صورت 
می چسبند باعث افزایش احتمال بروز آکنه های 

صورت می شوند.

وزیر بهداشت گفت: یکی از معضلات آینده 
ما، جمعیت مردان سالمند است که علاوه 
بر آشفتگی روان و روح، مشکلات جسمی 

عدیده ای خواهند داشت.
 سعید نمکی در پیام ویدیویی به کنگره 
ملی سلامت مردان که به صورت مجازی 
همه  در  داشت:  اظهار  شود،  می  برگزار 
کشورها به ویژه کشورهای در حال توسعه 
محور  مردان  نیافته،  توسعه  کشورهای  و 
اصلی همه زحمات خانواده در همه عرصه 

ها هستند. 
اصلی  های  فعالیت  مردان،  افزود:  وی 
کنند،  می  اداره  را  خانواده  اقتصادی 
و  مظلومیت  در  زنان  که  شرایطی  در 
مدافعان  باید  گیرند  می  قرار  محرومیت 
سرسخت اولیه حقوق خانواده باشند و اگر 
نباشند، شیرازه خانواده و به ویژه کودکان 

از هم پاشیده می شود. 
وزیر بهداشت خاطرنشان کرد: در جوامعی 
مانند ایران که از نظر فرهنگی، توجه به 
سلامت مردان علاوه بر بی توجهی سازمان 
های بین المللی، مغفول می ماند یکی از 
مشکلات این است که مردان معمولا زیاد 

خود  سلامت  ای  دوره  کنترل  به  توجهی 
ندارند. اصولا زمانی متوجه می شویم که یک 
مرد دچار فشارخون قبلی است که با نارسایی 
یا سکته مغزی و قلبی، وارد آی سی یو و سی 

سی یو می شود. 
متاسفانه  ما  فرهنگ  در  کرد:  تصریح  نمکی 
چون  بزرگ،  مردان  که  افتاده  جا  اینگونه 
درختان ستبر، ایستاده می میرند یا مرد باید 
آسیاب  زیرین  سنگ  دهر،  کشاکش  در  که 
نوجوانی  کودکی،  دوران  از  متاسفانه  باشد. 
نباید  مردان  که  آموزند  می  ما  به  جوانی  و 
فرو  خودشان  در  را  غم  باید  و  کنند  گریه 
مردان  برای  روان  بهداشت  مسائل  و  ببرند 
از اصلی ترین  در کشورهایی مانند ما، یکی 

معضلات اجتماعی و نظام سلامت است. 
وی یادآور شد: غیر از سرطان های شایع و 
مشکلات سلامت در مردان که در این کنگره 
به  توجه  با  امروز  شود،  می  پرداخته  آن  به 
که  مواردی  مهمترین  از  یکی  کرونا،  شیوع 

نباید در بین مردان، مورد غفلت قرار گیرد، 
که  است  روانی  های  آسیب  به  پرداختن 
اقتصادی  ناهموار  بسیار  شرایط  در  مردان 
کرونا، تحمل می کنند. تطویل دوران کرونا، 
اقتصادی  های  بنگاه  به  را  آسیب  بیشترین 
دولتی  منابع  از  که  زند  می  های  دستگاه  و 

استفاده نمی کردند. 
وزیر بهداشت ادامه داد: بیکاری مردان، کمبود 
درآمد مردان در شغل های آزاد و مواردی از 
این قبیل باعث شده که مردان علاوه بر فشار 
روانی  سنگین  بسیار  فشار  دچار  اقتصادی، 
هم شوند. بنابراین توجه به مردان در دوران 
کرونا چه از دید بهداشت روان و چه از دید 
مشکلات معیشتی، یکی از رسالت هایی است 
اسلامی  جمهوری  اندرکاران  دست  تمام  که 

ایران دارند. 
نمکی گفت: از همه عزیزانی که به جنبه های 
مختلف سلامت مردان در کشور توجه دارند، 
تشکر می کنم و خوشحالم که اعلام کنم سند 

با مشارکت ۲۸ دستگاه  ملی سلامت مردان 
دولتی و سازمان های مردم نهاد، تدوین شد 
و در نشستی که با نمایندگان دستگاه های 
مختلف شورای عالی سلامت و امنیت غذایی 
داشتیم، تصویب شد و مراحل آن در این شورا 

مصوب و اجرایی خواهد شد. 
که  نیازمندیم  ما  امروز  داشت:  اظهار  وی 
ویژه  شکل  به  ها  عرصه  همه  در  را  مردان 
به  توجه  سلامت،  عرصه  بر  علاوه  ببینیم. 
سلامت  بر  موثر  اجتماعی  های  مولفه  تاثیر 
که مردان در این بین ممکن است بیشترین 
مردان  دیدگی  آسیب  و  ببینند  را  آسیب 
آسیب  گروه  دو  در  تواند  می  عرصه  این  در 
پذیر دیگر جامعه یعنی زنان و کودکان هم 
تاثیر بسیار مهمی داشته باشد، می طلبد که 
رسیدگی به سلامت مردان را فراتر از وزارت 
بهداشت یعنی در دستگاه های دیگری که در 
معیشت و رفاه اجتماعی مردان مداخله دارند، 

پیگیری کنیم.

وزیر بهداشت خاطرنشان کرد: یکی از بحث 
هایی که امروز باید مورد توجه همه ما باشد، 
سلامت مردان سالمند است. مردان سالمند به 
عنوان گروهی که با طی کردن دوران جوانی 
که در آن دوران هم خیلی از آنها به عنوان 
مردان مولد مطرح نبود و در زمان جوانی و 
قدرت کار، به علت نبود زیرساخت های کار 
در کشور، خودشان را به گونه ای سربار می 
دانستند، امروز همان افراد با همان احساس پا 

به مرحله سالمندی می گذارند. 
نمکی یادآور شد: یکی از معضلات آینده ما، 
بر  علاوه  که  است  سالمندی  مرد  جمعیت 
آشفتگی روان و روح، مشکلات جسمی عدیده 
ای خواهد داشت و باید از امروز تلاش کنیم تا 
نظام های حمایتی کشور مانند بیمه و به ویژه 
بیمه های تکمیلی را برای دوران سالمندی 
این  هنوز  که  کنیم  تر  آماده  کشور  مردان 
کشور،  حمایتی  نظام  بدنه  در  را   آمادگی 

نمی بینم.

خبریکی از معضلات آینده ما جمعیت مردان سالمند است

یافته محققان کانادایی: افزایش 
موارد نارسایی قلبی در جهان
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نارسایی  به  مبتلا  بیماران  تعداد  نشان می دهد  ها  بررسی 
قلبی در سراسر جهان تقریباً دو برابر شده و از ۳۳.۵ میلیون 
نفر در سال ۱۹۹۰ به ۶۴.۳ میلیون نفر در سال ۲۰۱۷ رسیده 

است.
به نقل از ساینس دیلی، دکتر »نیکولا براگازی« سرپرست 
تیم تحقیق از دانشگاه یورک کانادا، در این باره می گوید: 
مطالعه ما این دیدگاه مشترک را نشان می دهد که نارسایی 

قلبی به شدت در حال افزایش است.
در این تجزیه و تحلیل داده های مطالعه از سال ۱۹۹۰ تا 
۲۰۱۷ در ۱۹۵ کشور استفاده شده است. نرخ شیوع مرتبط 
با سن روند نزولی تدریجی را نشان می دهد که بیانگر آن 
است پیری و رشد جمعیت مسئول افزایش شیوع این بیماری 

است.
این مطالعه تفاوت های عمده ای را بین مناطق جهان نشان 
برای  شناختی  اجتماعی-جمعیت  شاخص  از  محققان  داد. 
وضعیت  به  توجه  با  گروه  پنج  به  بندی ۱۹۵ کشور  دسته 
توسعه ای استفاده کردند: شاخص پایین، پایین روبه متوسط، 

متوسط، متوسط روبه بالا و بالا.
نتایج نشان داد بین سال های ۱۹۹۰ و ۲۰۱۷، میزان شیوع 
اجتماعی-جمعیت  شاخص  با  کشورهای  در  قلبی  نارسایی 
شناختی بالا ۲۰.۳ درصد کاهش یافته اما در کشورهای با 
شاخص پایین، پایین روبه متوسط، و متوسط افزایش یافته 

است.
به گفته محققان، افزایش شیوع نارسایی قلبی در کشورهای با 
شاخص پایین، پایین روبه متوسط، و متوسط ناشی از افزایش 
فاکتورهای پرخطر مانند فشارخون بالا، دیابت شیرین، چاقی، 

سیگار کشیدن و سایر سبک های زندگی ناسالم است.
تقریباً نیمی از افزایش جهانی تعداد بیماران نارسایی قلبی 
 ۲۹.۹( چین  کشورهای  در   ۲۰۱۷ تا   ۱۹۹۰ سالهای  طی 

درصد( و هند )۱۶.۶ درصد( بوده است.
علائم نارسایی قلبی می تواند ناتوان کننده باشد. تنگی نفس، 
خستگی و احتباس مایعات ممکن است توانایی بیماران را در 

راه رفتن، ایستادن، کار یا مراقبت از خود محدود کند.
به  ناتوانی  با  عمر همراه  سالهای  که  داد  نشان  مطالعه  این 
دلیل نارسایی قلبی از سال ۱۹۰۰ در سراسر جهان دو برابر 

شده است.

مورد  در  تهران،  استان  سلامت  بیمه  معاون 
نویسی  نسخه  برای  گرفته  صورت  اقدامات 

الکترونیکی، توضیحاتی ارائه داد.
سیده مریم حسینی در خصوص روند اجرایی 
درمانی  مراکز  در  الکترونیکی  نسخه نویسی 
گفت:  سلامت  بیمه  سازمان  قرارداد  طرف 
تکالیف  از  یکی  الکترونیک«  »سیستم  طرح 
 ۹۶ از  بیش  حاضر  حال  در  و  است  قانونی 
درصد مراکز خصوصی طرف قرارداد سازمان 

بیمه سلامت به این طرح پیوسته اند.
وی با اشاره به اینکه هدف ما کاهش تدریجی 
دفترچه های کاغذی است، افزود: قصد نداریم 
یکباره دفترچه ها را حذف کنیم و در آینده 
نزدیک حذف کامل دفترچه را نخواهیم داشت 

چرا که مردم دچار اضطراب می شوند.
داد:  ادامه  تهران  استان  بیمه سلامت  معاون 
با اجرای طرح نسخه نویسی الکترونیک، بیمه 
مطب  به  بیمه،  دفترچه  به  نیاز  بدون  شده 
از  ملی،  شماره  ثبت  با  و  می کند  مراجعه 
خدمات ویزیت، دارو، آزمایش و…، به صورت 

الکترونیکی بهره مند می شوند.
حسینی با تأکید بر اینکه در حال حاضر ۸۵ 
درصد پزشکان طرف قرارداد این کار را انجام 
پزشک  به  مراجعه  از  پس  گفت:  می دهند، 
رهگیری  کد  الکترونیکی،  نسخه نویسی  و 

و  می شود  ارسال  بیمه شده  همراه  تلفن  به 
بیمه شده نیز با مراجعه به داروخانه، می تواند 
با همان کد نسبت به دریافت دارو اقدام کند 
برای  نیز پیامکی مجدداً  پایان کار  از  و پس 

بیمه شده ارسال خواهد شد.
وی اظهار داشت: با توجه به اینکه برخی از 
آشنا  الکترونیک  سیستم  به  هنوز  پزشکان 
نیستند یا تجهیزات کافی را ندارند، به همین 
دلیل این طرح در برخی از مراکز به صورت 
نیمه الکترونیکی اجرایی می شود به طوری که 
نسخه در دفترچه نوشته و بیمه شده می تواند 
با مراجعه به داروخانه و ارائه کد ملی، دارویش 

را دریافت کند.
معاون بیمه و خدمات سلامت استان تهران 
نسخه نویسی  که  است  این  ما  هدف  افزود: 
الکترونیکی به صورت کامل اجرایی شود اما 
این اقدام تدریجی خواهد بود و به مرور زمان 

دفترچه حذف می شود.
یا مطبی  اگر در مرکز درمانی  به گفته وی، 
سیستم الکترونیک قطع شود، پزشک می تواند 
مجدداً داخل دفترچه یا سربرگ خود، نسخه 

بیمار را بنویسد.
معاون بیمه سلامت استان تهران در خصوص 
بیشتر  گفت:  نیز  داروخانه ها  همکاری 
هستند  متصل  سیستم  این  به  داروخانه ها 

دفترچه  با  بیمه شده  اگر  و  ندارند  و مشکلی 
داشته  رهگیری  و  ملی  کد  یا  کند  مراجعه 
باشد، در هر دو صورت دارو را ارائه خواهند 
موجود  دارویی  داروخانه  یک  در  اگر  کرد. 
نباشد، بیمه شده می تواند با کد رهگیری که 
داروی  و  مراجعه  داروخانه  چندین  به  دارد، 

خود را دریافت کند.
سیستم  شدن  اجرایی  با  داد:  ادامه  وی 
نسخه نویسی الکترونیک خطاها از بین می رود 

و جلوی سوءاستفاده گرفته می شود.
تشویقی  طرح های  به  همچنین  حسینی 
نسخه نویسی  اجرای  صورت  در  پزشکان 
سازمان  افزود:  و  کرد  اشاره  نیز  الکترونیک 
بیمه سلامت اقدامات خاصی را برای تشویق 
الکترونیک  نسخه نویسی  از  که  پزشکانی 
از  استفاده می کنند، در نظر گرفته که یکی 
پزشکان  مطالبات  زودهنگام  پرداخت  آنها 
خواهد  انجام  هفتگی  صورت  به  که  است 
شد. همچنین برای ویزیت الکترونیک توسط 
پزشکان نیز مبلغی به عنوان تشویق در نظر 

گرفته می شود.
به گفته وی، پزشکانی که رایانه ندارند، برای 
نسخه نویسی  اجرای  و  خود  مطب  تجهیز 
الکترونیک، می توانند از وام های بدون ضامن 

بهره مند شوند.

مردم با حذف دفترچه درمانی چگونه خدمات می گیرند
معاون وزیر بهداشت و رئیس سازمان 
غذا و دارو، در ارتباط با وضعیت تولید 
و تامین واکسن کرونا در دنیا و ایران، 

توضیحاتی ارائه داد.
وزارت  گفت:  ساز،  شانه  محمدرضا   
سه  دارو  و  غذا  سازمان  و  بهداشت 
و  قراردادی  تولید  داخل،  تولید  مسیر 
واردات را به منظور تامین واکسن کرونا 
به موازات هم در دستور کار قرار داده 

است.
داخل، ۱۴  تولید  حوزه  در  افزود:  وی 
 ۱۰۰( واکسن  تولید  متقاضی  شرکت 
تاکنون  که  هستند  داخلی(  درصد 
به  و  شده  تکمیل  شرکت  سه  پرونده 

صورت جدی در دست پیگیری است.
اینکه  بیان  با  بهداشت  وزیر  معاون 
در  فارمد«  »شفا  دارویی  شرکت 
انجام  مجموعه دارویی برکت در حال 
گفت:  است،  بالینی  مطالعات  یک  فاز 
تائید  از  پس  زودی  به  شرکت  این 
 ۳ و   ۲ فاز  وارد  دارو  و  غذا  سازمان 
پیش  و  شد  خواهد  بالینی  مطالعات 
براساس  نیز  فاز  این  می شود  بینی 
برنامه ریزی صورت گرفته تا پایان بهار 

۱۴۰۰ به اتمام برسد.
رازی«  واکسن »موسسه  وی در مورد 
روی  موسسه  این  داد:  توضیح  نیز 
فعالیت  نوترکیب  واکسن  ساخت 
می کند و تاکنون موفق به دریافت کد 
مقدمات  از  پس  و  است  شده  اخلاق 
در  آن  بالینی  مطالعات  فاز یک  انجام 

دست اقدام است.
داد:  ادامه  شانه ساز 
تولیدکننده  سومین 
»موسسه  داخلی 
از  دارو«  میلاد 
ی  عه ها مجمو یر ز
زاده  فخری  شهید 
در  سال ها  که  است 
دارو  تولید  حوزه 
و  داشته اند  فعالیت 
ویروس  فرم  روی 
کار  غیرفعال 
این  می کنند، 
فاز  در  نیز  موسسه 
اخلاق  کد  دریافت 
وارد  بزودی  و  بوده 
مطالعات  یک  فاز 

انسانی می شود.
پیگیری  موازات  به  اینکه  بیان  با  وی 
تولید  روی  واکسن،  داخلی  تولید 
نیز  مشترک  صورت  به  قراردادی 
است،  گرفته  صورت  اقداماتی 
در  داخلی  شرکت  یک  کرد:  عنوان 
با  نهایی  توافقات  به  دستیابی  حال 
است  اسپوتنیک  واکسن  تولیدکننده 
را  واکسن  این  آینده  ماه  دو  طی  تا 
تولید  صنعتی  صورت  به  داخل  در 
نیز  پاستور  انستیتو  همچنین  کند، 
کرده  امضا  کوبا  با همکاری  قراردادی 
است که با دریافت نتایج فازهای یک 
و دو مطالعات بالینی در کوبا، فاز سه 

انجام  نفر  هزار  در دو کشور روی ۵۰ 
خواهد شد.

اشاره  با  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
متخذه  تصمیمات  حسب  اینکه  به 
لزوم  بر  مبنی  کرونا  ملی  ستاد  در 
به  اولویت  دارای  جمعیت  دسترسی 
از  قبل  تا  کووید ۱۹،  واکسن  دریافت 
واردات  داخلی،  واکسن  نهایی  تولید 
گفت:  می شود،  دنبال  معتبر  منابع  از 
بود که  اولین شرکتی  موسسه گامالیا 
مدارک کامل واکسن اسپوتنیک را به 
ما ارائه داده و مورد بررسی و تائید قرار 
گرفت و تاکنون دومحموله را به ایران 
ارسال کرده است، همچنین مستندات 

واکسن بهارات هند و سایت آسترازنکا 
و  غذا  سازمان  به  نیز  جنوبی  کره  در 
دارو ارائه شده و در حال بررسی است.

وی با تاکید براینکه تاکنون تنها یک 
درصد مردم دنیا در برابر ویروس کرونا 
کرد:  خاطرنشان  شده اند،  واکسینه 
کشورهایی  باشیم،  داشته  توجه  باید 
نسبت  به  را  خود  واکسیناسیون  که 
زودتر آغاز کرده اند در فاز سه مطالعات 
بالینی مشارکت داشته اند، این درحالی 
است که تاکنون در ایران هیچ واکسن 
وارداتی قبل از تائید واکسن در کشور 
سازنده و یا سایرکشورها اجازه مصرف 

در ایران را دریافت نکرده است.

۱۴ شرکت ایرانی متقاضی تولید واکسن کرونا هستند

نتایج یک مطالعه جدید نشان می دهد که 
سطح هورمون استرس کورتیزول  در ماه 
های قبل از حمله قلبی افزایش می یابد 
از اینرو استرس طولانی مدت یک فاکتور 

پرخطر برای حملات قلبی است.
به نقل از ساینس دیلی، پروفسور »توماس 
فارجیو«، سرپرست تیم تحقیق از دانشگاه 
لینکوپینگ سوئد، در این باره می گوید: 
بین  کورتیزول  استرس  هورمون  »سطح 
و  اند  شده  قلبی  حمله  دچار  که  افرادی 
افرادی که به آن مبتلا نشده اند متفاوت 
است. این نشان می دهد کورتیزول موجود 
در موها می تواند یک نشانه خطر جدید 
برای حملات قلبی باشد. ما باید استرس 

را جدی بگیریم.«
استرس بخشی طبیعی از زندگی امروزی 

است، اما هنوز موارد زیادی وجود دارد که 
ما در مورد تأثیرات استرس طولانی مدت 
شده  مشخص  دانیم.  نمی  خود  بدن  بر 
است که استرس های عاطفی یا جسمی 
حوادث  یا  طبیعی  بلایای  مانند  ناگهانی 
حملات  باعث  توانند  می  مشابه،  جدی 
قلبی شوند. اما در مورد استرس طولانی 
مدت چطور؟ اندازه گیری استرس طولانی 
مطمئن  روشهای  فقدان  دلیل  به  مدت 

دشوار بوده است.
حال این گروه تحقیقاتی، میزان هورمون 
اندازه گیری  را  استرس کورتیزول در مو 
تواند  می  گیری  اندازه  این  است.  کرده 
مشابه  گذشته،  در  را  کورتیزول  میزان 
برآورد  درخت،  یک  در  رشد  های  حلقه 
این روش تجزیه و تحلیل در حال  کند. 

حاضر فقط در محیط تحقیق امکان پذیر 
است.

فارجیو در ادامه می افزاید: »اگر از کسی 
که دچار حمله قلبی شده بپرسید که آیا 
شده  استرس  دچار  قلبی  حمله  از  قبل 
دهند.  می  مثبت  پاسخ  بسیاری  است، 
حال ما با استفاده از روش خود می توانیم 
سطح استرس را ماهها قبل از حمله قلبی 

اندازه گیری نماییم.«
های  نمونه  از  محققان  مطالعه،  این  در 
متناسب  متر  سانتی   ۳ تا   ۱ طول  با  مو 
آنها  استفاده کردند.  ماه رشد مو  با ۳-۱ 
میزان کورتیزول در نمونه های مو ۱۷۴ 
قلبی  سکته  خاطر  به  که  را  مرد  و  زن 
و عروق در سوئد  قلب  در کلینیک های 
بستری شده بودند را اندازه گیری کردند. 

از نمونه  به عنوان گروه کنترل، محققان 
های مو بیش از ۳۰۰۰ شرکت کننده با 

سن مشابه استفاده کردند.
محققان پی بردند بیمارانی که دچار حمله 
قابل  کورتیزول  میزان  بودند  شده  قلبی 
واقعه  از  قبل  ماه  یک  طول  در  توجهی 

داشتند.
دلیل  به  قلب  عضله  آسیب  قلبی  حمله 
کمبود اکسیژن رسانی به بخشی از قلب 
از  مانع  خون،  لخته  ایجاد  غالباً  است. 
شود  می  کرونر  عروق  در  خون  جریان 
از اکسیژن را به قلب می  که خون غنی 
قلبی  حملات  بیشتر  اصلی  علت  رساند. 
که  است  شریان(  )تصلب  آترواسکلروز 
ظاهر  علائم  اولین  از ظهور  قبل  ها  دهه 

می شود.

یافته محققان سوئدی؛

پیش بینی ریسک حمله قلبی با اندازه گیری میزان کورتیزول موها

سال سوم - شماره 66

ایران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رهبری  نهاد  معاون 
گفت: حضور مفید و مؤثر جهادگران حوزه سلامت 
کادر  و  بیماران  روحی  آلام  کاهش  راستای  در 

درمان موثر بوده است.
 مراسم تقدیر از جهادگران حوزه سلامت با حضور 
نهاد  رئیس  عیسوی  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
نمایندگی مقام معظم رهبری و باقری فرد معاون 
البرزی جانشین بسیج جامعه پزشکی  آموزشی و 

دانشگاه برگزار شد.
و  رهبری  نهاد  معاون  احمدی  الاسلام  حجت 
مسئول طرح مراقبت معنوی دانشگاه حضور مفید 
بخش های  در  سلامت  حوزه  جهادگران  مؤثر  و 
فعالیت های  و  دانشگاه  بیمارستان های  کرونایی 
گروه های جهادی را در راستای کاهش آلام روحی 

بیماران و کادر درمان دانست.
فصل  را  کرونا  سوم  برج  احمدی  الاسلام  حجت 
جدیدی از حضور جهادگران حوزه سلامت و ارائه 

خدمات تخصصی مراقبت معنوی دانست.
وی افزود: حضور حدود ۱۳۰ نفر از طلاب آموزش 
دیده و مجرب در حوزه ارائه خدمات مراقبت معنوی 

را از ویژگی منحصر به فرد این دوره برشمرد.
معاون نهاد رهبری دانشگاه ضمن تقدیر از گروه های 
جهادی بصیر، گروه جهادی پیامبر رحمت و گروه 
جهادی نرجس خاتون حضور و مدیریت طلاب و 
ارائه خدمات جهادی حوزه سلامت  روحانیون در 
را مصداق روشن رویش های انقلاب اسلامی عنوان 

کرد.
جهادی  طلاب  فعالیت های  مراسم  ادامه ی  در 
گذاشته  نمایش  به  تصویری  مستند  قالب  در 
گزارشی  ارائه  جهادی  گروه های  مسئولین  و  شد 
در  جهادگر  طلبه های  گسترده  فعالیت های  از 
دانشگاه  تابعه  بیمارستان های  کرونایی  بخش های 

پرداختند.
دانشگاه ضمن  آموزشی  معاون  فرد  باقری  سپس 

جهادی؛  گروه های  فعالیت های  از  مجدد  تقدیر 
تلاش جهادگران سلامت را مکمل زحمات پرسنل 
فرهنگ  بودن  به حاکم  اشاره  با  و  دانست  درمان 
خدمات  جایگاه  ایرانی،  جامعه  در  اسلامی  ایرانی 

معنوی را در فرایند درمان مؤثر و بی بدیل خواند.
اینکه  به  اشاره  با  خود  سخنان  از  بخشی  در  او 
به مباحث معنوی و  ویروس کرونا ضرورت توجه 
دینی را بیش از پیش به اثبات رساند در جمله ای 
التیام  درمان  کادر  تلاش  که  کرد  عنوان  اینگونه 
بخش در دمای جسمانی است و تمرکز در مباحث 
دینی و معنوی التیام بخش در دمای روحی عارض 
با  دانشگاه  آموزشی  معاون  است.  بیماری  از  شده 
استناد به سخنان مقام معظم رهبری تهدید کرونا 
را زمینه ای برای تبدیل شدن آن به فرصت قلمداد 

نمود.
در پایان این مراسم از مسئولین گروه های جهادی و 

نمایندگان آنها تقدیر شایسته به عمل آمد.

تقدیر از گروه های جهادی مستقر در بیمارستان های دانشگاه علوم پزشکی
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استان تهران
گزارش

تایید 5 سال حبس برای 5 عضو شورای 
شهرپرند / یک خانم در رابطه با فساد 

مالی این اعضا روانه زندان میشود 

انقلاب شهرستان رباط کریم گفت: حکم قطعی 5 عضو  دادستان عمومی و 
شورای اسلامی پرند و دو فرد در ارتباط با این افراد در دادگاه تجدید نظر 

قطعی و 5 سال حبس برای آنها صادر شده است.
به گزارش اتفاق روز ، رحیم علیش پور در جمع خبرنگاران اظهار داشت : 
پرونده 5 عضو شورای شهرپرند پس از برگزاری دادگاه تجدیدنظر ، این پنج 
عضو بهمراه مسئول یکی از کارمندان شهرداری و یک خانم در بحث ارتشاء 
، اختلاس و تصرف اموال بیت المال به 5 سال حبس و انفصال از خدمت و 

جریمه مالی محکوم شده اند و احکام آنها لازم الاجرا است .
وی  با بیان اینکه مبلغ اختلاس باید توسط این اعضا به بیت المال برگشت 
داده شود، افزود: پنج عضو شورا به همراه دو فرد دیگر که محکوم شده اند و به 

بیت المال دست درازی کردند باید خود را به زند ان معرفی کنند  .
تاکید کرد: هیچ مسئول متخلفی در حوزه  رباط کریم  دادستان شهرستان 
فساد اداری در امان نخواهد بود و دستگاه قضایی به شدت با متخلفین برخورد 

خواهد کرد.
علیش پور به موضوع بازداشت 16 پرونده  دهیاران و کارمندان دهیاری رباط 
دهیاران  اتهامات  برای  کافی  مستندات  و  مدارک  کرد:  بیان  و  اشاره  کریم 
وجود دارد که حسب کارشناسی سازمان بازرسی ، دستگاه قضایی موظف به 

رسیدگی به این موضوعات است.
دادستان شهرستان رباط کریم ادامه داد: عمده اتهامات دهیاران اختلاس در 
اموال بیت المال و اعمال نفوذ بر خلاف حق و مقررات قانونی و عقد قرارداد و 
انتخاب پیمانکار خارج از عرف قانونی و اعطای غیرقانونی مجوز به برخی افراد 

، جعل اسناد ، مُهر و سندسازی بوده است.
وی با بیان اینکه قریب به 700 میلیون تومان بودجه در غیر موارد معین توسط 
دهیاران رباط کریم هزینه شده است  تاکید کرد: طبق ماده 598 اقدامات 

دهیاران تصرف غیرمجاز در بیت المال بوده است. 
دادستان رباط کریم گفت: باید حدود 10 میلیارد تومان برای عمران ، رفاه و 
آبادانی روستاهای شهرستان رباط کریم هزینه میشد که در جایی دیگر و اقدام 

فرا قانونی هزینه شده است.
علیش پور تصریح کرد : دهیاران  شهرستان رباط کریم حدود 4 میلیارد تومان 
به نفع شخص و اشخاص دیگری و یا پیمانکار اون  و اختلاس کرده اند که 
برای 9 دهیار در این شهرستان تفهیم اتهام صادر و حق حضور در دهیاری و 

فعالیت در سایر ادارات را ندارند.
وی با بیان اینکه آسیب شناسی در حوزه فساد اداری انجام شده است اشاره 
کرد و افزود: چرا باید تخلفات اداری و مالی و موارد از این شکل صورت میگیرد 
که عمده دلیل آن عزم و اراده جدی در بین مسئولین شهرستان وجود ندارد 
از دست درازی به بیت  با فساد و صیانت و جلوگیری  که مسئولین مبارزه 
المال ، عدم نشان دادن حساسیت به قضایا را ندارند و بعضا برخی مسئولین از 

تخلفات و فساد حمایت و از آنها دفاع و حمایت بر می خیزند.
دادستان شهرستان رباط کریم بیان کرد: دومین موضوع آسیب شناسی در 
مسئله شکل گیری فساد ، نظارتی است که قانونگذار برای مسئولین تعیین 
کرده است و باید به فردی که انتخاب شده است نظارت و عملکرد آن کنکاش 

شود ولی این چنین نیست.
علیش پور گفت: اگر نظارت نباشد فساد ریشه میداوند و روز به روز بیشتر می 
شود باید طبق قانون بر ترک فعل مسئولین اقدام جدی انجام می شود و هر 
مسئولی که در هر مقامی قرار دارد و در مسئولیت خود کوتاهی و ترک فعل 

کند تحت پیگیرد قانونی دستگاه قضایی  قرار می گیرد.
وی در ابراز کرد: متاسفانه مسیولین در نظارت ها ، درگیر ملاحظات و تعارف 
ها ، نفع سیاسی ، شخصی و قومی و قبیله ای وجود دارد که این ملاحظات 
سبب فساد می شود. دادستان عمومی و انقلاب شهرستان رباط کریم در پایان 
خاطرنشان کرد : کارهایی که در مبارزه با فساد شروع کرده ایم و در حوزه بیت 
المال و فساد اداری با هیچ فرد یا مسئولی تعارف نداریم و بدون مماشات با 

قاطعیت برخورد و پیگیر قضایی خواهیم کرد.

استاندار تهران با اشاره به لزوم توجه به 
اقتصادی  توسعه  سند  ابلاغ  از  روستاها 
به  تهران  استان  روستایی  اشتغالزایی  و 
سند  شدن  عملیاتی  جهت  فرمانداران 

خبر داد.
انوشیروان محسنی بندپی در یازدهمین 
توسعه  و  ریزی  برنامه  شورای  جلسه 
روستاها  به  توجه  داشت:  اظهار  استان 
این  در  و  است  بسیار  اهمیت  حایز 
زمینه باید اقداماتی اتخاذ شود تا زمینه 
ماندگاری روستاییان در روستاها افزایش 

یابد.
و  اقتصادی  توسعه  سند  داد:  ادامه  وی 
بر  تهران  استان  روستایی  اشتغالزایی 
روستاها  اقتصادی  سطح  ارتقا  مبنای 
خود  به  عملیاتی  جنبه  تا  شده  تدوین 
به  معکوس  مهاجرت  زمینه  و  گرفته 

روستاها فراهم شود.
استاندار تهران تصریح کرد: اجرایی شدن 
این سند منوط به ماندگاری در روستاها 
موثری  اقدامات  زمینه  این  در  و  است 

روستاها  ماهیت  با حفظ  تا  اتخاذ شود 
و  امکانات  ارتقا  و  بهبود  برای  زمینه 

خدمات در روستاها فراهم شود.

محسنی بندپی سپس گفت: این سند بر 
مبنای مزیت های روستایی تدوین شده 
و دانشگاه تهران اعلام آمادگی کرده تا 

در ابعاد علمی در این زمینه کمک کند 
فرمانداران جهت  به  و  که سند مصوب 

اجرا ابلاغ می شود.

لزوم ماندگاری روستاییان در روستاها؛ سند توسعه اقتصادی و 
اشتغالزایی روستایی استان تهران عملیاتی می شود

حسن رنجبر شهردار باغستان گفت: با 
اشاره به اهمیت و لزوم احداث پارکینگ 
وفق طرح تفصیلی شهر گفت: بر اساس 
مورد  پارکینگ  ،احداث  تفصیلی  طرح 
نیاز برای همه ساختمان ها و در همه 
هرگونه  وصدور  است  الزامی  پهنه ها 
پایان کار یا گواهی عدم خلاف، منوط 
 به تامین پارکینگ های مورد نیاز است.

شهردار باغستان اظهار داشت: به دلیل 

به  خودرو ها  ورود  روزافزون  افزایش 
معابر شهری و کمبود پارکینگ، اغلب 
معابر و حاشیه خیابانها درکل ساعات 
به  است.  شده  خودرو  از  پر  شبانه روز 
گونه ای که در حاشیه معابر اصلی برای 
پیدا کردن جای پارک باید زمان زیادی 
خیابان های  در  موضوع  این  کرد.  تلف 
چشم  به  بیشتر  کوچه ها  و   فرعی 

می خورد.

 شهردار باغستان عنوان کرد:
 تامین پارکینگ برای همه ساختمان ها وفق طرح تفصیلی باغستان الزامی است

گزارش

 اداره حفاظت محیط زیست شهرستان بهارستان از کلیه 
ابزارهای قانونی خود برای بالابردن شاخص ها و کیفیت 

محیط زیست استفاده نموده است

علیرضا فاضلی رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان بهارستان 
بر  اداره مبنی  این  اعلام جرم  پیرو   : اظهار داشت  این خبر  اعلام  با 
نبود مدیریت صحیح در ایستگاه انتقال زباله شهرداری گلستان ، روز 
گذشته بازدید مشترکی باتفاق دادستان محترم و معاونت دادستانی 
شهرستان ، شهردار گلستان ، رئیس شورا  و سایر مسئولین شهرداری 
از این ایستگاه انجام شد . در این بازدید با توجه به اقداماتی منجمله 
پاکسازی محل از زباله و نخاله های دپو شده و محصور کردن ایستگاه 
که در این مدت توسط شهرداری انجام شده بر انجام سایر اقدامات 
آوری  جمع  مخزن  ساخت   ، بارگیری  سکوی  ساخت  مثل  ابلاغی 
محترم  دادستان  توسط  لازم  تذکرات  سبز  فضای  احداث  و  شیرابه 
ابلاغ شد . شهرداری نیز در ادامه متعهد گردید در کوتاهترین زمان 
 ممکن نسبت به رفع معضلات و استانداردسازی ایستگاه اقدام نماید .

فاضلی در ادامه افزود : سپس بازدیدی نیز از یکی از بزرگترین انبارهای 
مواد غذایی شهرستان که بدلیل عدم مدیریت صحیح فاضلاب تولیدی 
خود اعلام جرم و اخطاریه دریافت کرده بود انجام شد . در این بازدید نیز 
ضمن ابلاغ مواد قانونی توسط دادستان محترم ، نسبت به استانداردسازی 
 خروجی فاضلاب و  رفع معضلات در اسرع وقت تعهدات لازم اخذ گردید .

از مجموعه قضائی شهرستان  پایان ضمن تقدیر و تشکر  فاضلی در 
بویژه دادستان و معاون ایشان در مساعدت و پشتیبانی در جهت حل 
معضلات زیست محیطی اعلام کرد : این اداره از کلیه ابزارهای قانونی 
شهرستان  زیست  محیط  کیفیت  و  ها  شاخص  بالابردن  برای  خود 
تمام   ، واحدها  آلایندگی  هرگونه  با  برخورد  و ضمن  نموده  استفاده 
تلاش خود را برای رضایتمندی شهروندان و انجام وظایف سازمانی 

خود انجام خواهد داد .

7

استقرار تیم ارزیابی استانداری تهران در 

شهر اندیشه 
ارزیابی  تهران جهت  استانداری  شوراهای  و  کل شهری  اداره  ارزیابی  تیم 
عملکرد سال 99 شهرداری اندیشه در این نهاد مردمی خدماتی مستقر گردید

این تیم در راستای بررسی وعملکرد شهرداری های استان تهران وارد عمل 
می شود وشهرداری اندیشه نیز در لیست آن قرار دارد .

بازرسی  تیم  حضور  از  خرسندی  ابراز  ضمن  اندیشه  شهردار  ملکی  علی 
بیان عملکرد کلی  و  قطعا شفاف سازی    : استانداری در شهرداری گفت 
شهرداری به مردم جزو وظایف اصلی ومهم ما محسوب می شود که وجود 
این عزیزان نقطه قوتی در راستای خط بطلان در برخی از انتقاد های غیره 

کار شناسی است .
علی ملکی تصریح کرد : امروز شهرداری اندیشه تمام تلاش خود را به کار 
گرفته تا در جهت قانون واجرای مصوبات قانون گام بردارد وخدمات شایسته 

تری را به مردم ارائه دهد .
در  عزیزان  این  از حضور  تقدیر  : ضمن  افزود  خود  پایان سخنان  در  وی 
شهرداری اندیشه از همه کارکنان می خواهیم همکاری لازم را با این عزام 

داشته باشند.
گفتنی است هرساله این تیم  بازرسی ضمن رصد  و ارزیابی عملکرد سازمانی و 
مدیریتی کلیه شهرداری های استان تهران نسبت به انتخاب شهرداری های 

برتر در حوزه های مختلف اقدام می نماید.

مقاومت  حوزه  سوله  سازندگی  عملیات 
بسیج امام محمدباقر )ع( در مرحله پایانی 

است.
پس از گذشت دو ماه از اقدام معاونت فنی 
احداث  در  صالحیه  شهرداری  عمرانی  و 
دومین سوله مدیریت بحران در مجاورت 
دستوری  طی  )ع(،  علی  امام  خیابان 
فرایند  مند  آگاهی  محمد  سوی  از 
امام  بسیج  مقاومت  حوزه  سوله  ساخت 
محمدباقر )ع( در دستور کار قرار گرفت 
سازندگی  مراحل  پرشتاب  اقدامی  با  که 
قابل  پیشرفت  با  موصوف  مکان   در 

ملاحظه ای توام شد.
از همین رو،  محمد آگاهی مند شهردار 
شورای  دار  خزانه  واقفی  بهمراه  صالحیه 
فرماندهی  جانشین  بوربور  احمد  و  شهر 
سپاه بهارستان با حضور در سوله مدیریت 
بحران حوزه بسیج 261 امام محمدباقر)ع( 
از شرایط این اقدام بازدید و نکات لازم را 

به گروه سازنده ارائه نمود.
لازم بذکر است که شهرداری صالحیه طی 
10ماه گذشته با بکارگیری تمام ظرفیت 
شورای  مجموعه  همدلی  سایه  در  و  ها 
اسلامی، توسعه سرانه های زیربنایی شهر 

را با جهش جدی مواجه کرده است که 
بخشی از آن با پیوست پدافند غیرعامل و 

امنیت بخشی به پهنه های مختلف شهر 
در دستور کار قرار گرفته است.

بازدید از نحوه احداث سومین پایگاه مدیریت بحران شهر صالحیه
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اخطار ابلاغیه مهریه )وراث(
فرزند  طیار  حسینعلی  مرحوم  وراث  به  وسیله  بدین 
رجبعلی به شماره ملی 0600431207 به نشانی جاده 
ساوه گلدسته خ مصطفی خمینی داخل پ106 آقایان 
1 – محسن طیار 2 – محمد طیار 3 – محمدماهان طیار 
نیلوفر   – – نرگس طیار 6  – خانمها محبوبه طیار 5   4
طیار همگی نشانی جاده ساوه گلدسته خ مصطفی خمینی 
داخل پ106 ابلاغ میشود که باستناد اجرائیه مهریه 
به  بهارستان  رسمی  اسناد  اجرای  از  صادره  )وراث( 
انضمام حقوق دولتی که طبق مقررات علیه شما اجرائیه 
 9900509 کلاسه  به  اجرائی  پرونده  و  نموده  صادر 
در این اداره تشکیل شده و طبق گزارش مامور پست 
نگردیده  میسر  ابلاغ  ادرس  شناسایی  عدم  دلیل  به 
است . لذا بنا به تقاضای بستانکار طبق ماده 18 و 19 
ائین نامه اجرا مفاد اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از 

روزنامه های کثیر الانتشار محلی اگهی میشود و چنانچه 
ابلاغ  روز  که  اگهی  این  تاریخ  از  روز  ده  مدت  ظرف 
محسوب میگردد ، نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام 
ننمایید ، اقدامات قانونی طبق مقررات علیه شما انجام 

خواهد گرفت . 

 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بهارستان – 
علیرضا زمانی  

  
آگهی فقدان سند مالکیت

 نظر به اینکه آقای حسن صادقی طی تقاضای بوارد شماره 
14305 مورخ 1399/10/29و 37233-99 ص مورخ 
های  شهرک  شرکت  نمایندگی  به  و   1399/11/19
صنعتی تهران و ضمن ارائه دو برگ استشهادیه محلی 
مصدق شده در دفتر اسناد رسمی 124 تهران مدعی 
است  مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 
8064/37 متر مربع قطعه 23 تفکیکی پلاک 2553 
فرعی از 153 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک2521 
فرعی از اصلی مذکور واقع در حوزه ثبتی رباط  کریم 

ذیل ثبت 187105صفحه 332 دفتر املاک جلد 921 
نام شهرک های  به  به شماره چاپی309055 الف 94 
برابر  و  گردید  تسلیم  و  صادر  ثبت  تهران  صنعتی 
 1162 دفتر   94/9/30 مورخ   8385 رهنی  اسناد 
مذکور  دفتر   1396/11/9 مورخ   11643 و  تهران 
باشد  می  آهن  راه  شهرک  شعبه  سپه  بانک  رهن  در 
مفقود  انگاری  سهل  علت  به  فوق  مالکیت  سند  که 
نموده  المثنی  مالکیت  سند  صدور  تقاضای  و  گردیده 
 120 ماده  یک  تبصره  استناد  به  مراتب  لذا   . است 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا 
چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور 
با وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر 
آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا به ضمیمه 
سند معامله به این اداره تسلیم و رسید دریافت نماید 
نرسیدن  و  مدت  انقضای  از  پس  اینصورت  غیر  در 
طبق  المثنی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  واخواهی 

مقررات اقدام خواهد شد.

احمد رحیمی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان رباط کریم

بیست و یکمین جلسه شورای 

آموزش و پرورش در رباط کریم برگزار شد

فرماندار رباط کریم گفت: اجرای طرح نظام مراقبت اجتماعی دانش 
آموزان تحت عنوان نماد با جدیت و هماهنگی و پایداری دنبال شود.

پرورش  و  آموزش  شورای  جلسه  یازدهمین  در  ملکشاهی  نظام   
و  مراقبت  اداره  رئیس  کریم،  رباط  شهر  جمعه  امام  حضور  با  که 
استان  اداره کل شهرستانهای  اجتماعی  های  آسیب  از  پیشگیری 
و  آموزش  ادارات  روسای  رئیس مجمع خیرین شهرستان،  تهران، 
پرورش؛ بهزیستی، تعاون، کار ورفاه اجتماعی و دیگر اعضا برگزار شد 
در خصوص اجرای طرح ملی نماد بیان کرد: در راستای اجرایی شدن 
طرح نظام مراقبت اجتماعی دانش آموزان )نماد(، نباید آموزش و 
پرورش را تنها در چارچوب نظام حاکم ببینیم بلکه باید با توجه به 
جایگاه این طرح مهم، ادارات و نهادهای متولی نیز مشارکت های 
لازم را اتخاذ نماین کما این که خود فرمانداری در کنار این طرح 

حضور خواهد داشت.
نماینده عالی دولت در خصوص املاک و اراضی آموزش و پرورش 
به دیگر ارگان ها به ویژه دنشگاه پیام نور پرند عنوان کرد: با احداث 
مدرسه روستای نجیل آباد با حضور معاون پارلمای ریاست جمهوری 
در روز دوشنبه هفته جاری، 10 تا 15 سانتی متر به سرانه آموزشی 
شهرستان اضافه شد که جای بسی قدردانی دارد. هم چنین رایزنی 
های لزم برای احداث مدرسه در منطقه مسکونی پادگان ها نیز انجام 
شده و زمین مورد نظر تامین شده  و به زودی اقدامات اجرایی آن 

آغاز خواهد شد.
وی در ادامه افزود: با همه زحمات انجام شده اما به شدت از موضوع 
واگذاری املاک آموزش و پرورش به ارگان های دیگر گلایه دارم با 
این وجود باز پیگیر حل موضوع خواهیم بود و مصوبات جلسات پیش 

کماکان به قوت خود باقی خواهد بود.
گفتنی است، مهدی نصیری پور، رییس اداره اجتماعی فرمانداری به 
عنوان نماینده این اداره برای هر چه بهتر اجرایی شدن طرح نماد 

معرفی شد.

نماینده شهریار قدس وملارد استان تهران 

فقط شهرستان های شرق نیست و باید عدالت در 

تک تک شهرستان ها جاری باشد

با  وملارد   قدس،  شهریار،  شهرستانهای  مردم  نمایید  ورودی  حق  حسین 
نمایندگان عدالت طلبی و حق طلبی است ودر مجلس  اینکه ویژگی  بیان 
شود. می  کشیده  فریاد  مجلس  تریبون  از  طلبی  حق  اسلامی   شورای 

اسلامی  شورای  مجلس  در  قدس  و  ملارد   ، شهریار  مردم  نماینده 
به  یازدهم  مجلس  داشت:  اظهار  خبرنگاران  با  خبری  نشست  در 
دارد. ای  ویژه  نگاه  کرونا  از  دیده  آسیب  و  ها  خانواده   معشیت 

بهزیستی  و  امداد  کمیته  عضو  که  های  خانواده  داد:  ادامه  وی 
کردند. دریافت  کالا  سبد  و  معشیتی  هزینه  کمک  مصوبه  با   هستند 

از  عبور  برای  را  ها  تحریم  لغو  مصوبه  مجلس  افزود:  وردی  حق 
مصوبات  از  نیز  برجام  و  است  کرده  تصویب  را  دولت  توسط  تحریم 
بندهای  تمامی  آنها  به  پایندی  عدم  صورت  در  که  بود  مجلس 
خواهدشد.  اخراج  کشور  از  وبازرسان  شد  خواهد  ملغی  آن  آور   الزام 
جمعیت  داشت:  بیان  مجلس  قدس  و  ملارد   ، شهریار  مردم  نماینده 
باید  و  یابد  می  افزایش  روز  به  روز  تهران  استان  غرب  های  شهرستان 
شود. داده  تخصیص  مناسبی  اعتبارات  ها  ساخت  زیر  توسعه   برای 

حق وردی تاکید کرد: سرانه های فرهنگی ، آموزشی در شهرستان های قدس ، ملارد 
 و شهریار متناسب با جمعیت آنها نیست و کمبودهای زیادی در این حوزه ها داریم.

وی با انتقاد از عدم حضور مسئولین تراز اول کشور به شهرستان های غرب 
باید  و  نیست  های شرق  فقط شهرستان  تهران  استان  گفت:  تهران  استان 

عدالت در تک تک شهرستان ها جاری باشد.

سال سوم - شماره 66

ریزی  مخلوط  تسطیح،  عملیات 
روکش  اجرای  جهت  زیرسازی  و 
آسفالت در کوچه های گلستان یکم 

تا سوم به پایان رسید.
عملیات تسطیح، زیرسازی و مخلوط 
تا  یکم  گلستان  های  کوچه  ریزی 
شمالی  مفتح  خیابان  در  واقع  سوم 
و  انجام شد  توسط شهرداری قدس 
بزودی شاهد اجرای روکش آسفالت 

در این محور خواهیم بود.
طرح  اجرای  راستای  در  اقدام  این   

شهر  سطح  معابر  ساماندهی  جامع 
قرار  کار شهرداری قدس  در دستور 

گرفته است. 
از  یکی  عنوان  به  که  طرح  این 
مدیریت  خدمات  ترین  برجسته 
هدف  با  شود،  می  محسوب  شهری 
ارتقای  و  شهروندان  رفاه  افزایش 
جلوه بصری شهر، به صورت پایدار در 
دستور کار مدیریت شهری قرار دارد 
و تاکنون در معابر متعددی اجرایی 

شده است.

در راستای اجرای طرح جامع ساماندهی معابر شهرقدس صورت گرفت:

عملیات تسطیح و زیرسازی جهت روکش آسفالت کوچه های گلستان یکم تا سوم
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و  بسترها  همه  گفت:  شمیرانات  فرماندار 
شهرستان  در  انتخابات  برگزاری  ملزومات 

شمیرانات آماده شده است. 
 سید مهدی ساداتی  با اشاره به آمادگی 
شمیرانات در برگزاری انتخابات سال ۱۴۰۰ 
افزود: لجستیک مورد نیاز شعب اخذ رای 
مورد پایش قرار گرفت و ملزومات مورد نیاز 
تامین شده شده است و فرمانداری آمادگی 
خواهد  را   ۱۴۰۰ انتخابات  چهار  برگزاری 

داشت.
وی شرط انتخابات بی نقص را برنامه ریزی 
منظم و دقیق برشمرد و تاکید کرد: شورای 
هفته  دو  هر   ۱۴۰۰ انتخابات  هماهنگی 
برگزار می کند  اعضا  با حضور  را  جلسات 

گذشته  انتخابات  های  ضعف  و  نواقص  و 
روز  در  تا  گردند  می  ایراد  رفع  و  بررسی 
۲۸ خرداد ۱۴۰۰ انتخاباتی بی نقص ، روان 
برگزار  مردم  بالی  مشارکت  با  را  پرشور  و 

کنیم.
دهی  آنت  تقویت  کرد:  ابراز  ساداتی 
اساسی  مشکلات  از  یکی  که  همراه  تلفن 
روستاهای شمیرانات در دو بخش لواسانات 
برگزاری جلسات  با  است  قصران  رودبار  و 
شرکت  و  مخابرات  کارشناسان  با  متعدد 
همراه اول منتج به احداث چند سایت آنتن 
مکانهای  شدن  مشخص  با  که  شد  دهی 
بقیه  و  احداث می شود  نظر سایتها  مورد 

نقاط نیز تقویت می گردد.

ساداتی: شمیرانات آمادگی ۱۰۰ درصدی 
برگزاری انتخابات را دارد

 اجرای طرح ضربت 3 / کشف ۱8۰ میلیارد ریال انواع کالای قاچاق 

حکیم  مدرسه 
فردوسی  ابوالقاسم 
چمن  زمین  و 
با  شهدا  هنرستان 
وزیر  معاون  حضور 
و  پرورش  و  آموزش 
ویژه  مشاور  اشجعی 
در  شهریار  فرماندار 
افتتاح  شهریار  شهر 

افتتاح  آئین   ، روز  اتفاق  گزارش  به  شد. 
با  امروز  ورزشی  و  آموزشی  پروژه  چند 
وزارت  ورزش  و  سلامت  معاون  حضور 
ویژه  مشاور  اشجعی  پرورش،  و  آموزش 
و  آموزش  مدیرکل  شهریار،  فرماندار 
و  تهران  استان  شهرستان های  پرورش 

سایر مسؤولان شهرستانی برگزار شد.
بنا بر این گزارش مدرسه ابتدایی پسرانه 
حکیم ابوالقاسم فردوسی در شهرک مریم 
و زمین چمن هنرستان فنی شهدا افتتاح 
ورزشی  سالن  اتمام  حال  در  پروژه  از  و 
بازدید  شاهد  شهرک  در  یداللهی  شهید 

شد.

افتتاح ۲ پروژه آموزشی ورزشی در 
شهریار

         صاحب امتیاز و مدیرمسئول : عزیز الله نظری  

هفته نامه  اجتماعی-فرهنگی - اقتصادی

نشانی تحریریه : رباط کریم- داودیه- نبش بوستان 5- ساختمان میلاد- طبقه 2- واحد 3 تلفن: 56438444
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سردبیر: احسان همتی
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نوشتار

نوشتار

چاپخانه گل آذین

ارتباط با مدیر مسئول و سر دبیر: 09126968123-09126966214

نوشتار

به نقل از سایت میدون ، برنامه میدون 
در پنجاه و نهمین قسمت خود میزبان 
خانه گل و گیاه ناردین واقع در اصفهان 
فعالیت  که  متفاوت  ای  گلخانه  است؛ 
هایش در زمینه هایی مثل گیاه پزشکی 
و بررسی بیماری گل و گیاهان، پرورش 
انواع گل و گیاه و گردشگری سبز، آنرا 
ورودش  بلیت  و  کرده  جدا  سایرین  از 
ایران شده  کارآفرینی  مسابقه  اولین  به 

است.
التحصیل  فارغ  بحرینیان،  شیوا  خانم 
این  موسس  و  مدیر  و  باغبانی  رشته 
در  او  است.  اکسیژن  تولید  کارخانه 
یعنی  خود  کار  و  کسب  شروع  ابتدای 
سال ۱3۸۱، برروی تولید و فروش انواع 
گیاهان متمرکز شده بود اما با گذر زمان 
تصمیم گرفت وارد حیطه گیاه پزشکی 
شود. در ادامه راه نیز به فکر راه اندازی 
گردشگری  اولین  افتاد؛  سبز  گرشگری 

سبز در ایران.
کاکتوس و ساکوانت، گیاهان آپارتمانی، 
ای،  باغچه  دائمی  و  فصلی  گیاهان 
و  زینتی  های  درختچه  و  درختان 
درختان میوه، ازجمله پرورش یافته های 
ناردین هستند. پرورش و توزیع ماهیان 
زینتی و گیاهان آبزی، تولید کود و سم، 
تراریوم )باغ شیشه ای(، ساخت گلدان و 

فعالیت های  از دیگر  نیز  باغبانی  لوازم 
این مجموعه را تشکیل می دهد.

توانایی  از  استفاده  با  بحرنیان  خانم 
آسمانی،  چم  حمیدرضا  اش،  خانواده 
پیوند بحرینیان و پگاه بحرینیان تلاش 
و  کسب  گوناگون  های  جنبه  کرده 
و  دیجیتال  بازاریابی  کار خود همچون 
طراحی زیبا و منحصر به فرد را گسترش 
دهد. پشتیبانی و مشاوره، ارسال اکپرس 
محصول و تضمین بازگشت وجه تا ۲۴ 
تیم  این  اقدامات  دیگر  از  نیز  ساعت 
است. کارآفرینانی موفق اند که همزمان 
و  کسب  گسترش  و  مدیریت  توانایی 
کارشان را داشته باشند. خانم بحرنیان 
افراد است که توانسته  این  نیز ازجمله 
کسب وکار خود را از محل زندگی اش 
با پرورش  و  تا مازندران گسترش دهد 
گل و گیاهان آپارتمانی در آن، علاوه بر 
درآمدزایی خود و خانواده اش، تجربه ای 
برای هموطنان خصوصا  را  لذت بخش 

آپارتمان نشین ها بسازد. 

تجربه ای آرامشبخش در خانه گل و 
گیاهان

نوشتار

"ضربت  طرح  اجراي  از  استان،  انتظامي  فرمانده   
کشف  و  استان  غرب  های  درشهرستان   "  3
داد.  خبر  قاچاق  کالای  انواع  ریال  میلیارد   ۱۸۰ 
پایگاه  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  ظهیری"  "کیوان  سردار 
عملیاتی  طرح  اجراي  با  داشت:  بیان  پلیس،  خبري 
و کشف  مالخران  با هدف دستگیری سارقان،   " "ضربت 3 
تهران  استان  غرب  تابعه  شهرستان   6 در  قاچاق  کالای 
موتورسیکلت  و  خودرو  دستگاه  گذشته، 96  ساعت  در 7۲ 
شدند. داده  انتقال  پارکینگ  به  و  کشف   مسروقه 

وی با اشاره به کشف ۱۰ میلیارد ریالی انواع لوازم شوینده 
انواع کلاهبرداری  های تقلبی، تصریح کرد: کشف ۴۸ فقره 
از سطح 6 شهرستان غرب  نفر کلاهبردار  و دستگیری ۲۴ 
بود. طرح  این  اجرای  مهم  نتایج  دیگر  از  تهران   استان 

از  پس  اینکه  بیان  با  تهران  استان  غرب  انتظامي  فرمانده 
اقدامات اولیه و شناسایی سارقان، با هماهنگي مقام قضائي با 
اجرای بیش از ۱۸۰ حکم قضائی،537 فقره انواع جرائم سرقت 
این طرح  33۲  اجرای  راستای  در  داشت:  بیان  کشف شد، 
 سارق دستگیر شدند که ۱66 نفر آز آنها سارق بار اولی بودند.

اجرای  راستای  در  اینکه  به  اشاره  با  ظهیری  سردار 
منهدم  خشن  جرائم  و  سرقت  بزرگ  باند   ۲۴ طرح  این 
فقره   ۲ طرح  این  اجرای  طول  در  داشت:  بیان  شدند، 
شدند. دستگیر  نیز  قاتل  نفر   ۱۱ و  کشف  فجیع   قتل 

طرح  اجراي  اینکه  به  اشاره  با  انتظامی  ارشد  مقام  این 
طور  به  تهران  استان  غرب  در   "  3 "ضربت  عملیاتی 
انواع  کشف  گفت:  است،  پیگیري  حال  در  جدي  و  مستمر 
شهرستان  در  ریال  میلیارد   ۱۸۰ ارزش  به  قاچاق  کالاهای 
بود. طرح  این  نتایج  دیگر  از  تهران  استان  غرب   های 

زمان  از  داشت:  بیان  تهران  استان  غرب  انتظامی  فرمانده 
طرح  شروع  تا  گذشته  روز   ۴5 در   ،۲ ضربت  طرح  اجرای 
سرقت  انواع  فقره   555 و  هزار  چهار  تعداد   ،3 ضربت 
شدند. دستگیر  نیز  سارق   5۴۴ و  هزار  دو  و   کشف 

خواست:  شهروندان  از  پایان  در  ظهیری  سردار 
موضوع  مشکوک   موارد  مشاهده  صورت  در  تا 
دهند.  اطلاع  پلیس  ۱۱۰به  تلفن  شماره  با   را 
قضائي،  مقام  با  انجام شده  هاي  هماهنگي  با  است؛  گفتنی 
تمامي متهمان پس از تکمیل پرونده به دادسرا معرفي شده تا 

به جرایم آنها رسیدگي شود.

بــه شــهروندان عزیــز اطــاع مــی گــردد در جهــت حمایــت از سیاســت های قــوه قضاییــه در مبــارزه بــا فســاد،  راه را بــرای  مفســدان نــا امــن 
کنیــم  در نظــر داریــم کلیــه گزارش هــای مردمــی در جهــت تخلفــات صــورت گرفتــه در زمینــه فســاد ادارات بــه اطــاع نهادهــای نظارتــی 
برســانیم . و ایــن نشــریه بــا حفــظ و صیانــت کامــل از هویــت گــزارش دهنــده آنهــا رابــه نهادهــا و دســتگاه های مربوطــه ارجــاع  وجــواب  و 
نتیجه گیــری را بــه مخاطبــان گــزارش مــی دهــد. و در صــورت نــدادن پاســخ قانــع کننــده از نهــاد مســئول، گــزارش همــراه بــا مســتندات 
بــه قــوه قضاییــه ارجــاع شــده وبــا مســیر دادگاه پیگیــری میشــود و نتیجــه را بــدون افشــای هویــت گــزارش دهنــده واجــازه قاضــی در 
رســانه  منتشــرمی کنیــم  از مــردم عزیــز می خواهیــم مــدارک فســادهای اقتصــادی واداری را کــه از منابــع عمومــی وبیــت المــال بــه تــاراج 

می برنــد بــه همــراه مســتندات مربوطــه اعــام نماینــد.

اطلاعیه

شماره پیامک  نشریه       ۰936۱3779۱7

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آناین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
09126968123
02156438444

جگوار تا سال ۲۰3۰ فقط خودروی برقی تولید می کند نوشتار

اعلام  رسمی  طور  به  دیروز  جگوار  شرکت 
برقی  خودروهای  تنها   ۲۰3۰ سال  تا  کرد 
تولید خواهد کرد و به زودی خودروی برقی 

»آی پیس« را نیز روانه بازار می کند.
از  که  جگوار  نیواطلس،  از  نقل  به 

لندروور  زیرمجموعه های 
محسوب می شود قصد دارد 
برقی  خودروهای  تولید  با 
آلاینده های  انتشار  میزان 
زیست محیطی را از طریق 
صفر  به  خود  خودروهای 

برساند.
خودروهای  از  سری  اولین 
از  جگوار  شرکت  برقی 
بازار  روانه   ۲۰۲۴ سال 
واگن،  فولکس  این  از  پیش  شد.  خواهد 
تولید  برای  برنامه ریزی  از  نیز  تویوتا  ولوو و 
خداحافظی  و  برقی  خودروهای  گسترده 
سوخت های  کننده  مصرف  اتومبیل های  با 
فسیلی طی یک دهه آینده خبر داده بودند.

خودروهای  تولید  برای  همچنین  جگوار 
در  و  کرده  برنامه ریزی  نیز  لوکس  برقی 
آینده جزئیات بیشتری را در این زمینه اعلام 
تولید  توقف  زمان  شرکت  این  کرد.  خواهد 
بنزین سوز خود را اعلام نکرده  خودروهای 

است.
شرکت لندروور قبلًا از تولید شش خودروی 
داده  خبر  آتی  سال های  طی  جدید  برقی 
آنها شاسی  از  برخی  که  این خودروها  بود. 
بازار  بلند هستند ظرف 5 سال آینده روانه 
از  بینی می شود 6۰ درصد  می شوند. پیش 
تا سال ۲۰3۰  لندروور  تولیدی  خودروهای 
نکنند.  آلوده  را  زیست  و محیط  بوده  برقی 
میزان آلایندگی تولیدات این شرکت تا سال 

۲۰39 به صفر می رسد.

کالاهای  موقع  به  تامین 
در  مردم  نیاز  مورد  اساسی 
قیمت  امسال،  عید  شب 
و  کالاها،نظارت  گذاری 
بازرسی بر واحدهای صنفی 
ستاد  وظائف  مهمترین  از 

تنظیم بازار است.
دهمین جلسه ستاد تنظیم 
ریاست  به  شهرستان  بازار 
برنامه ریزی  هاشمی معاون 
و  جلسه  اعضاء  توسعه،  و 
در  مربوطه  ادارات  روسای 
شهرستان  فرمانداری  محل 

برگزار شد.
در این جلسه هاشمی گفت: 
بازار نقش مهم و کلیدی در 
مردم  نیاز  تأمین  با  رابطه 
به  توجه  با  امسال  و   دارد 
شرایط خاص حاکم بر کشور 
و  صنعت  اداره  و  اصناف   ،
معدن و دستگاه های ذیربط 
بر عهده  را  وظیفه سنگینی 

دارند.
وی  تاکید کرد: باید نظارت 
دقیقی بر بازار صورت گیرد و 
وظیفه این کارگروه، نظارت 
است  نیازی  مورد  براقلام 
که ملاک قیمت گذاری آن 

کشوری و منطقه ای است.
لزوم  بر  ریزی  برنامه  معاون 
بازار اشاره  از  بازدید میدانی 
به  تامین  گفت:  و  داشت 
اساسی  کالاهای  موقع 
شب  در  مردم  نیاز  مورد 
گذاری  قیمت  امسال،  عید 
بر  بازرسی  و  کالاها،نظارت 
واحدهای صنفی از مهمترین 
بازار  تنظیم  ستاد  وظائف 
در  اقدامات  این  که  است 
کار  و  کسب  بهبود  راستای 
به  مطلوب  خدمات  ارائه  و 
رضایت  کسب  و  شهروندان 

آنان انجام می گیرد.
بر  جدی  نظارت  به  وی 

واحدهای صنفی در راستای 
برای  بازار  تنظیم  و  کنترل 
تخلفات  از  جلوگیری 
تنظیم  گفت:  نیز  احتمالی 
بازار به عرضه و تقاضا بستگی 
دارد و بعضی مواقع عرضه و 
مواجه  با کمبودهایی  تقاضا 
می شود که با رویکردی که 
کنیم  می  مشاهده  بازار  در 
نظارت  تا  کنیم  تلاش  باید 
و  نشود  خارج  دستمان  از 

دنبال  به  ها  دستگاه  کلیه 
کمبود  دچار  که  باشند  این 
اقلام مورد نیاز مردم نشویم.

از  یک  هر  جلسه  این  در 
بازار  تنظیم  ستاد  اعضاء 
شهرستان از اقدامات صورت 
گرفته گزارشی را به ریاست 
جلسه و اعضاء ارائه دادند و 
در  نیز   تصمیمات جدیدی 
خصوصو تامین مرغ  در بازار 

اتخاذ شد.

دهمین جلسه ستاد تنظیم بازار شهرستان شهریار برگزار شد

بازار شب عید شهریار به دقت رصد می شود/اصناف همواره در کنار مردم هستند
نوشتار

ــزی  ــی ام از برنامه ری ــرکت آی ب ش
ــاندن  ــر رس ــه صف ــرای ب ــود ب خ
ــه ای  میــزان تولیــد گازهــای گلخان
ــر داده اســت. ــا ســال ۲۰3۰ خب ت

بــه نقــل از انگجــت، آی بــی ام در 
ــود  ــدات خ ــرای تعه ــتای اج راس
آلودگــی  کاهــش  منظــور  بــه 
محیــط زیســت و مقابلــه بــا تــداوم 
گرمایــش کــره زمیــن، اعــلام کرده 
کــه قصــد دارد فرایندهــای خــود را 
بــه گونــه ای اصــلاح کنــد کــه 
ــه ای  ــای گلخان ــد گازه ــد تولی رون
ــک  ــن شــرکت ظــرف ی توســط ای
ــه و در  ــش یافت ــده کاه ــه آین ده

ــد. ــر برس ــه صف ــت ب نهای
تــا ســال  ام می گویــد  بــی  ای 

گازهــای  تولیــد  میــزان   ۲۰۲5
ــا  ــه ای خــود را در مقایســه ب گلخان
ســال ۲۰۱۰ تــا 65 درصــد کاهــش 
می دهــد و ظــرف پنــج ســال بعــد 
ــر می رســاند.  ــه صف ــم را ب ــن رق ای
ــا ســال  ــن ت ــن شــرکت همچنی ای
ــرق  ــد از ب ــدود 65 درص ۲۰۲5 ح
مصرفــی خــود را از منابــع تجدیــد 
پذیــر تأمیــن می کنــد و ایــن رقــم 
ــه 9۰ درصــد  ــا ســال ۲۰3۰ ب را ت

افزایــش می دهــد.
و  رئیــس  کریشــنا  آروینــد 
ــی  ــه تازگ ــی ام ب ــل آی ب مدیرعام
گرمایــش  بحــران  ســخنانی  در 
مهم تریــن  از  یکــی  را  زمیــن 
چالش هــای عصــر حاضــر توصیــف 

کــرده و افــزوده بــود کــه ایــن 
شــرکت بــه تعهــدات قبلــی خــود 

ــل  ــور کام ــه ط ــه ب ــن زمین در ای
متعهــد اســت.

تولید گازهای گلخانه ای توسط آی بی ام تا سال ۲۰3۰ به صفر می رسد نوشتار

یــک تولیــد کننــده خــودروی 
پرنــده مجوز پــرواز ســازمان فدرال 
ــت  ــه دس ــکا را ب ــوردی آمری هوان
آورده اســت. ایــن خــودروی پرنــده 
بــال هــای تاشــو دارد و مــی توانــد 

ــد. ــت کن ــاده حرک در ج
ــه نقــل از دیلــی میــل، ســازمان  ب
ــکا مجــوز  ــوردی آمری ــدرال هوان ف
بــا ســرعت ۱۰۰ مایــل  پــرواز 
ــک خــودروی  ــرای ی ــر ســاعت ب ب

ــت. ــرده اس ــادر ک ــده ص پرن
شــرکت »ترافیگــورا ترنزیشــن« 
هواپیمــای  مخصــوص  مجــوز 
و  کــرده  دریافــت  را  ســبک 

کنــد. پــرواز  می توانــد 
ــن  ــده ای ــخه پرن ــک نس ــه ی البت
اســتفاده  بــرای  نقلیــه  وســیله 
در  پــرواز  مــدارس  و  خلبانــان 
ــال  ــک س ــا ی ــت ام ــترس اس دس
طــول می کشــد تــا اســتفاده از 
اجــزای ایــن خــودرو در خیابان هــا 
قانونــی و بــا اســتانداردهای ایمنــی 

ــود. ــوان ش ــاده ای همخ ج

راننــدگان  نهایــت  در 
می تواننــد در کمتــر از 
یــک دقیقــه وضعیــت 
نقلیــه  وســیله  ایــن 
حالــت  بــه  را  پرنــده 
زمیــن  روی  حرکــت 
بلنــد  دهنــد.  تغییــر 
زمیــن  روی  از  شــدن 
در  نیــز  آن  فــرود  و 
کوچــک  فرودگاه هــای 
یــا در بزرگراه هــا نیــز 

اســت. ممکــن 
ترافیگــورا امیــدوار اســت 
ــای  ــه ه ــد و تاییدی تولی
ایــن خــودروی پرنــده ۲ 

نفــره تــا ۲۰۲۲ میــلادی تکمیــل 
ــد  ــه قص ــرادی ک ــه اف ــود. البت ش
بایــد  دارنــد  را  آن  از  اســتفاده 
ــی،  ــه رانندگ ــر گواهینام ــلاوه ب ع
داشــته  نیــز  خلبانــی  مجــوز 

ــند. باش
ــورا  ــده ترافیگ ــه پرن ــیله نقلی وس
و  اســت  تاشــو  بال هــای  دارای 

بــه ایــن ترتیــب می تــوان بــا 
تــردد  جــاده  در  آنهــا  بســتن 
ــور  ــودرو دارای موت ــن خ ــرد. ای ک
Rotax9۱۲iS بــا قــدرت ۱۰۰ 
ــودرو  ــن خ ــت. ای ــار اس ــب بخ اس
هــزار   ۱۰ ارتفــاع  در  می توانــد 
فوتــی زمیــن و بــا حداکثر ســرعت 
۱۰۰ مایــل بــر ســاعت پــرواز کند.

پــرواز  مخصــوص  موتورهــای 

ــوخت  ــا س ــن ی ــا بنزی ــودرو ب خ
ــا  ــد. ام ــت می کنن ــا حرک هواپیم
از  زمیــن  روی  حرکــت  بــرای 
ــی اســتفاده  ــدی برق ــور هیبری موت

ــت. ــده اس ش
ــد اشــاره  ــوارد بای ــن م ــار ای در کن
ــا  ــور ب ــه مذک ــیله نقلی ــرد وس ک
وزن ۱3۰۰ پونــد، مجهــز بــه چتــر 

ــت. ــات اس نج

خودروی پرنده با بال های تاشو مجوز پرواز گرفت نوشتار
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